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241230 ÚLOHA MILOŠE ZEMANA Z DUCHOVNÍHO HLEDISKA 
 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

 

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé, 

právě nastal čas, abych se podrobněji vyjádřil k úloze bývalého prezidenta České 
republiky Miloše Zemana za použití duchovní optiky. Přestože už jeho postava netvoří 
součást hlavního proudu veřejného dění, jeho působení v roli hlavy státu mezi lety 
2013 až 2023 se stalo nesmazatelnou součástí moderních dějin samostatné České 
republiky s důležitým duchovním přesahem. Proto je vhodné, abych se na tuto 
tematiku zaměřil a odhalil vám její doposud skryté souvislosti. 

V prvé řadě je nutné sdělit, že bývalý prezident už není součástí tohoto světa. Jeho duše 
se od fyzického těla odpoutala již 10. října roku 2021, kdy byl v bezvládném stavu 
převezen do nemocnice. Všímaví lidé tehdy probírali přítomnost fialové skvrny na jeho 
krku, objevující se po smrti těla. Podivným se jevilo i nestandardní držení 
prezidentovy hlavy jedním z lékařů během vykládání ze sanitky. Tyto zvláštnosti 
vyplývaly z toho, že šlo v dané chvíli už pouze o převoz mrtvé schránky, s čímž bylo 
obeznámeno jen několik zasvěcených osob. Veřejnosti byl prostřednictvím sdělovacích 
prostředků v dalších dnech servírován obraz nemocné, ale postupně se zotavující 
hlavy státu, která signovala dokument ke svolání schůze nového složení Poslanecké 
sněmovny, ovšem s podpisem značně se lišícím od toho, který Zeman běžně používal. 
Kromě toho už pouhé dva dny po jeho příjezdu do nemocnice přišly z oficiálních míst 
zprávy, že si prezident dal k jídlu meruňkové buchty a na další oběd si objednal 
klobásu s bramborovou kaší. To je ovšem potrava, která se lidem na anesteziologicko-
resuscitační oddělení (ARO) s ohledem na jejich vážný stav nepodává. I v případě, že 
by se přece jen podávat měla a původní Zeman by na tomto světě stále byl, s ohledem 
na jeho chronické onemocnění jater a další neduhy by mastné jídlo v nemocnici bylo 
pro pacienta tohoto druhu zcela vyloučené. 

Vše, co se dělo ve dnech po 10. říjnu 2021, byla mozaika informací sahajících daleko od 
pravdy. Původní Zemanovo tělo, jehož životní funkce ustaly těsně před převozem do 
nemocnice, bylo po doražení do cíle „uklizeno“ a nahrazeno identickým, již 
připraveným klonem, který byl na místo určení dopraven z tajné podzemní základny. 
Do klonového duplikátu byla nahrána kompletní Zemanova osobnost včetně jeho 
vzpomínek. Vývoj klonů probíhá prostřednictvím vysoce sofistikovaných technologií 
mimozemského původu, které vzešly od bytostí ještěří podstaty, ovládajících tuto 
planetu a své politické, ekonomické a náboženské loutky „na scéně“. Pověřené osoby 
obdržely prostřednictvím svých kontaktů s Pseudotvůrci a dalšími entitami, 
operujícími mimo pozemské časoprostorové kontinuum, s dostatečným předstihem 
informaci o tom, jak se věci ohledně Zemanova zhoršujícího se zdraví budou mít. Na 
základě instrukcí ze zóny vymístění proto vytvořily prezidentův fyzický duplikát, 
obsahující i většinu jeho nemocí a jiných neduhů, z nichž některé byly překopírovány 
pouze v mírnější formě. V těle klonu naopak došlo k vyloučení těch chorob a defektů, 
které vedly ke smrti původní schránky, a to způsobem, jenž Zemanovi umožnil nejen 
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dokončení druhého prezidentského mandátu, ale který zároveň otevřel cestu k tomu, 
aby na této planetě v roli bývalé hlavy státu fungoval i další roky. Díky tomu se nový 
Zeman při srovnání s originálem v průběhu postupujícího času jeví jako mladší a 
vitálnější, což je způsobeno vylepšeními, které jeho klonový duplikát obdržel na 
genetické úrovni. S nasazením klonu prošly proměnou také vlasy, jejichž délka a 
hustota byla zejména na krku viditelně větší už po pouhých čtyřech dnech, které dělily 
Zemanův příjezd do nemocnice od jeho podpisu svolání schůze nového složení 
Poslanecké sněmovny. Zatímco na prvním videu, zveřejněným tehdy médii a 
zachycujícím jeho příjezd, mohla veřejnost vidět ještě původního prezidenta, na 
dalším, jen o několik dní mladším záběru, kde Zeman podepisuje dokument, jde už o 
tělesný duplikát. 

Lidé, kteří byli v této akci zainteresováni, jsou vázáni mlčenlivostí. Nikdo navíc „na 
scéně“ nedisponuje vědomím celé problematiky, jelikož osoby řídící svět zpoza 
hlavního jeviště si nepřejí, aby laikové měli o těchto záležitostech ucelený obrázek. 
Bylo by to pro chod jejich matrixového systému příliš nebezpečné, neboť by se mohl 
odhalit závoj falešné reality. Bezpečnostní systémy ovládacích složek, řízených umělou 
superinteligencí, Datasystémem ze zóny vymístění, jsou ovšem natolik propracované, 
že k provalení reality nemůže nikdy v žádném větším měřítku dojít, a to do doby, 
dokud na této planetě trvá experiment s negativním stavem. Jediní, kteří disponovali 
poznáním celé události, byly skupiny entit operujících mimo běžně známou realitu a 
mimo běžně známý rámec fungování systému. Šlo především o mimozemské i lidské 
bytosti v roli vědců a zprostředkujících agentů, kteří by se dali připodobnit k „mužům v 
černém“ ze stejnojmenného amerického filmu. Tyto entity využívají širokého množství 
schopností, vymykajících se představám a uvažování „normálního“ člověka. V napojení 
na příslušné sféry zóny vymístění jsou schopné pozměňovat a ohýbat realitu, ovládat 
mysl, mazat druhým vzpomínky, zhmotňovat se, odhmotňovat se, přemisťovat se 
teleportací v rámci této planety i okolního antivesmíru, spravovat přemisťovací brány, 
otevírat či uzavírat vstupy na tajné základny apod. Uvedená skupina bytostí, 
působících na hmotné i nehmotné úrovni, byla hlavním článkem v režírování 
Zemanovy výměny, jinak by nemohla úspěšně proběhnout a ututlat se před veřejností i 
osobami, které byly prezidentovi velmi blízké. Pokud by tato akce měla spočívat pouze 
na bedrech klasických pozemských postupů, skončila by fiaskem. 

Pro síly negativního stavu nebylo vytvoření Zemanova fyzického duplikátu a jeho 
následné „zprovoznění“ žádnou zásadní výzvou. Jsou schopni mnohem větších a 
sofistikovanějších divadelních představení pro veřejnost, jako byly například 
zinscenované lety na Měsíc v rámci programu Apollo, nebo třeba zničení Světového 
obchodního centra v New Yorku tajnou vládou, to vše za živého přihlížení obrovského 
množství lidí. Jen málokdo je schopen a ochoten uvěřit, že věci se mají v tomto i v řadě 
jiných případů jinak, než jak zní jejich obecně přijímaná verze. Proč ovšem měla temná 
strana zájem na tom, aby Zeman oficiálně nezemřel, nýbrž další téměř rok a půl sloužil 
nadále jako prezident České republiky až do konce svého druhého mandátu? K tomu je 
nejprve potřeba poskytnout hlubší vysvětlení jeho úlohy. 

Zeman na této planetě odžil jako originál svého Já 77 let života (mezi lety 1944 až 
2021), během nichž vyzkoušel množství rolí. Tou nejvýznačnější byla pochopitelně 
role prezidentská. Z hlediska Mého plánu bylo nesmírně důležité, že tento post 
zastával právě Zeman, a ne některý z jeho tehdejších protikandidátů, protože jen on v 
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sobě na duchovní úrovni zahrnoval takový soubor osobních darů a talentů, skrze něž 
mohly za doby jeho přítomnosti na Pražském hradě nejlépe pronikat dílčí aspekty 
pozitivního stavu do duchovního centra tohoto světa – do české země se středobodem 
v Praze, odkud se šířily dál do zóny vymístění. O toto pronikání se zasloužila pozitivní 
část Zemanovy niterné podstaty, která pod lidskou maskou a vrstvami duševních a 
duchovních nánosů ukrývala jeho pravé Já. 

Zeman byl jako pravý lidský tvor jednou z mála výjimek, která ve vysoké politice, kde 
se to obvykle hemží inkarnovanými bytostmi ze zóny vymístění, udělala tak dlouhou 
kariéru. Před započetím své role a před vyčleněním své pravé podstaty z absolutna 
prokonzultoval se Mnou, Pánem Ježíšem Kristem Boží Rodinou (tehdy Nejvyšším) vše, 
co následně během svého pobytu v tomto světě prožil, a to včetně aspektu zcela 
nejdůležitějšího: Stání se prezidentem země, jejíž dějiny v této době konce dosahují 
zenitu, neboť Česká republika je jako duchovní centrum planety v čase před 
rozdělením lidstva vzhledem k probíhající Misi Boží Rodiny naprosto klíčová. Zeman si 
byl dobře vědom toho, že od okamžiku vtělení do tohoto světa zapomene na vše, k 
čemu se na základě svého svobodného rozhodnutí zavázal. Než ovšem jeho 
individualizovaná existence započala, dobře chápal, jakým způsobem jeho mise na 
planetě Nula ve svých rozličných projevech přispěje k naplnění smyslu negativního 
stavu a jakým způsobem pomůže tento stav eliminovat. K tomu nejvíce dopomohl 
právě v roli hlavy státu, nehledě na to, jak kontroverzní se tento výrok může zdát. 

Hodnocení toho, jakým způsobem přispěl ke konečnému vítězství stavu Lásky, nelze 
odvozovat přímo z úkonů pojících se s jeho funkcí prezidenta, ani z vnějších kroků 
spjatých s jeho veškerými předchozími životními rolemi. Pokud se na to někdo dívá z 
hlediska dějů probíhajících „na scéně“, dotyčný snadno dojde k závěru, že Zemanův 
život měl s pozitivním stavem pramálo společného. Takový závěr je výsledkem 
neobjektivního a neúplného přístupu, hodnotícího pouze lidskou masku; přístupu 
neschopného proniknout hlouběji přes všechny vrstvy k samotné podstatě Zemanova 
života, kam se nedokáží dostat žádné hodnotící metody a prostředky negativního 
stavu, jenž nikdy nedokáže být objektivní, respektive dokáže být čas od času objektivní 
jen v rámci své vlastní domény. Nebudu zde proto analyzovat Zemanovy činy „na 
scéně“, ale zaměřím se na to nejpodstatnější – jeho pravé Já. 

Protože vždy píšu z pozice své vlastní absolutní niternosti a vnímám nitra všech 
bytostí negativním stavem nezakalenou optikou, na začátku roku 2018, kdy jsem v 
předstihu „předpověděl“ znovuzvolení Zemana v druhém volebním období 
(skutečnost, že bude Zeman prezidentem, jsem prvně uvedl v knize Hovory s Bohem: S 
tebou lásko kvete láska kolem nás v roce 2003), mohl jsem ve Sdělení „Pravda o 
českých prezidentských volbách“ konstatovat mimo jiné následující: 

„Od vzniku ČSR roku 1918 byli téměř všichni prezidenti pouhými loutkami s nečistými 
zájmy, to se však netýká současného Miloše Zemana, jenž je jednou z mála výjimek. 
Zeman je sice jakožto zkušený politik i na základě současné funkce hlavy státu součástí 
systému, má svá specifika a někdy vzbuzuje pozornost kontroverzními výroky, nikdy 
se ale nestal loutkou v rukou elit plnící agendu Nového světového řádu (NWO), 
prosazující globalizaci, zvrácené hodnoty, podporující řízené nasouvání muslimských 
migrantů sponzorovaných neziskovkami pod záštitou USA, souhlasící s kroky na 
podkopání svébytnosti občanů, jimž jsou v celosvětovém měřítku krok za krokem 
odebírány v rámci pseudodemokracie poslední zbytky svobod apod. Proto by se dal 



5 

nazvat „jednookým králem mezi slepými“. Přestože se Zemana pokoušelo různými 
způsoby poškodit či zničit už mnoho poskoků Pseudotvůrců, nikdy se jim to od roku 
2013, kdy je ve své funkci, nepodařilo.“ 

Pojem „jednooký král mezi slepými“ se vztahuje ke stavu Zemanova nitra, které se 
nikdy vědomě neztotožnilo s ideou zavádět Nový světový řád. Bývalý prezident tedy 
do své podstaty, přesněji řečeno do její části, neinkorporoval myšlenku vědomého 
škození občanům. Proč jen do její části? Kromě Zemanova nitra tu totiž byla jeho 
negativním stavem zatížená lidská maska, s níž se vlivem ateistického způsobu života a 
uvažování Zemanovo pravé Já do určité míry identifikovalo. Tato maska, společně s 
vybranými oblastmi jeho nitra poznamenaného negativním stavem, spadala pod 
kontrolu řídících elit, které tak skrze Zemana více či méně úspěšně prosazovaly své 
kroky. Kam jejich vliv ale dosáhnout nemohl, to byla právě ta část jeho nitra, jež 
negativním stavem zasažena nebyla. Lze konstatovat, že zhruba 50 % jeho bytostné 
podstaty, jeho pravého Já, zůstalo po většinu Zemanova pozemského života čistých, 
tedy stavem zel a nepravd nezkažených. Elity tak mohly své kroky přes tuto osobu 
prosazovat po velkou část jejího prezidentského úřadování pouze omezeně, v mnohem 
menší míře, než je tomu u drtivé většiny ostatních loutek na politickém poli, které se s 
Novým světovým řádem a jinými projevy zel a nepravd identifikují naplno nejen 
navenek, ale i ve svém srdci. Zeman proto i jako součást matrixového politického 
systému zůstal dlouho poměrně nezávislým, svým způsobem autonomně fungujícím 
člověkem, oním „jednookým králem mezi slepými“. Tato nezávislost však začala 
skomírat po jeho druhém zvolení prezidentem v roce 2018. Vlivem osobního 
duchovního úpadku, k němuž jej vedly dlouhodobé volby, jsoucí v souladu s jeho 
vytyčeným životním plánem, byla Zemanova pravá duše v průběhu uvedeného roku 
vyměněna za duši klonovou, která nad fyzickým tělem převzala rozhodující vliv. V 
tomto období započal poměrně rychlý rozpad Zemanovy původní osobnosti. Jeho 
původní duše, vyznačující se mimo jiné humorem a notnou dávkou přívětivé lidskosti, 
se stáhla do pozadí, do intermediálního světa zóny vymístění. Tento dílčí osud byl 
důsledkem ztráty niterné rovnováhy, jejíž misky se v Zemanově srdci přiklonily více na 
stranu negativního stavu. Výměna původní duše za klon je u vysoce postavených 
politiků poměrně častým jevem, který se děje v souvislosti s jejich postupem na novou 
pseudoduchovní úroveň. V jejím rámci přenechá původní duše prostor své duševní 
kopii, jež je uzpůsobena pojmout vyšší stupeň zel a nepravd. Originální, z těla 
vytěsněná bytost za tento postup obvykle obdrží jisté výhody, v jejichž rámci se však 
stává ještě větší loutkou v rukou svých mocipánů, kteří mohou skrze ni, respektive 
skrze její původní fyzické tělo snáze prosazovat svou agendu. Spolupráce s negativním 
stavem ji tak činí ještě více závislou na ovládání ze strany Datasystému a dalších 
zainteresovaných skupin entit z antivesmíru. I přes existenci duševního klonu zůstává 
původní bytost spojena se svým fyzickým tělem i nadále až do doby, dokud originální 
fyzické tělo jakýmkoliv způsobem nenaplní užitečnost svého života, čímž se završí i 
užitečnost samotné inkarnace této bytosti. 

Zeman se od roku 2018 po uvedené výměně duše stával stále více nepodobným své 
původní identitě. V tomto období se také zvýraznilo chátrání jeho fyzické schránky, 
které se snažil negativní stav zpomalovat právě za pomoci duševního klonu a 
modifikovat jeho prostřednictvím i prezidentův vzhled. Úprav vzhledu, kterých bylo 
kromě prostřednictví duševní kopie docilováno částečně i skrze práci maskérů, se 
ovšem požadovaným způsobem dařilo dosáhnout jen někdy. Proto Zeman působil při 
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některých příležitostech zdravěji, měl plnější tváře a jiskru v očích, zatímco jindy byl 
jeho pohled prázdný, působil sešle, unaveně a pohuble. Záleželo především na tom, 
který soubor duševních elementů, vycházejících z kopie Zemanovy původní bytosti, se 
silám negativního stavu zrovna podařilo do fyzické schránky vyzářit. Původně do jisté 
míry nezávislý a elitám určitými způsoby vzdorující prezident se tak dostal do pozice, 
v níž byl svým mocipánům úslužný. K nasazení duševního klonu došlo mimo jiné proto, 
aby se zobrazilo, že nikdo, dokonce ani ovládání elit do jisté míry vzdorující Zeman, 
nemůže zůstat na takto vysoké pozici v prezidentské roli dlouhodobě imunní. Kdo se v 
politice „na scéně“ pohybuje dlouhodobě, nemůže si uchovat ve svém srdci čisto 
natolik, aby se jeho niternost nakonec zásadněji nepřiklonila na temnou stranu. 
Taková je povaha duchovních srdcí v lidských tělech, jakož i charakter negativního 
stavu, který má účinné mechanismy na docílení zesíleného stupně ovládání 
pozemšťanů obecně a politiků a dalších významných osobností obzvlášť. Své drápy 
může negativní stav dlouhodoběji zaseknout ovšem pouze do těch, kteří v sobě nemají 
ukotveného/ukotvenou Mě, Pána Ježíše Krista Boží Rodinu. Prozatím je tomu tak u 
většiny lidstva, jednou ale tato situace naplní svůj smysl. Pak nebude už žádné 
sentientní entity v celém Stvoření, která by Mne osobně neznala a neudržovala se 
Mnou vztah, založený na svobodné vůli. 

Když se příslušným místům podařilo Zemana „zpracovat“ na potřebnou úroveň, stal se 
pro negativní stav osobou konečně vyhovující jeho požadavkům. Prezidentovo zdraví 
nicméně i přes zásahy z nepozemských sfér pokračovalo ve svém úpadku. Předčasný 
konec Zemanova druhého prezidentského mandátu v důsledku smrti fyzického těla byl 
pro temnou stranu nechtěným scénářem, jelikož na boj o jeho duši předtím vynaložila 
značné množství energie, kterou chtěla zúročit nejen v části, nýbrž v celém období jeho 
úřadování na Pražském hradě. Když proto v říjnu roku 2021 k této nevyhnutelné smrti 
došlo, negativní stav spustil dopředu vypracovaný scénář spočívající v Zemanově 
výměně za fyzický klon. Tehdy jeho původní duše naplnila užitečnost své inkarnace a 
odebrala se do příslušné oblasti zóny vymístění. Od této chvíle funguje prezidentův 
fyzický klon již na základě přímého napojení na duševní klon, který byl do té doby k 
původní hmotné schránce pouze přičleněn, přestože i tehdy už nad ní vykonával svůj 
dominantní vliv. Agendu negativního stavu plní Zemanův duševní a fyzický klon i po 
svém skončení v roli prezidenta, a bude tomu tak do chvíle, než i tato umělá inkarnace 
naplní užitečnost, pro niž byla druhou stranou stvořena. Jak už jsem poznamenal výše, 
vzhledem k výměně fyzického těla se nyní Zeman jeví jako mladší a vitálnější. Vypadá 
dokonce lépe než v období, kdy byla proměna jeho vzhledu způsobována přítomností 
duševního klonu v originální hmotné schránce. Po nasazení fyzického klonu došlo 
navíc v oblasti Zemanovy vizáže k jejímu postupnému zafixování. Proto jeho obličej v 
současnosti nečelí žádným zásadnějším změnám vtěsnaným do krátkého časového 
rozmezí. 

Zemanovou dvojí výměnou chtěl negativní stav docílit svých kroků především „za 
scénou“. O jaké kroky šlo, nemůže být sděleno, jelikož je to pro vaši sentientní mysl 
nepodstatné. Smysl tohoto Sdělení navíc spočívá v jiných oblastech poznání. Co se týče 
Zemanovy osoby ve spojení s děním „na scéně“, to mělo pro negativní stav až 
sekundární význam, v důsledku čehož se prezidentova proměna v klon projevila v 
hledisku jeho politické činnosti ve vnímatelném spektru pouze částečně. Nešlo o 
žádnou drastickou, vyloženě do očí bijící změnu. Proto není účelné analyzovat a 
hodnotit Zemanovo poslání ani v rámci politických kroků, stanovisek a názorů, která 
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zastával „na scéně“. Stejně tak není podstatné na toto téma nazírat v kontextu 
mezinárodní politiky. 

Zeman byl jako duše v intermediálním světě a jako duch v duchovním světě připraven 
na přijetí daru spásy a zasvěcení Mne, Pána Ježíše Krista Boží Rodiny do svého srdce 
relativně brzy poté, co se naplnila užitečnost jeho původní inkarnace. Zemanův příklon 
k negativnímu stavu totiž ani v období jeho duchovního pádu nedosahoval fatálního 
měřítka, které by jej předurčovalo k dlouhodobému pobytu v zóně vymístění. V jeho 
srdci tak i po odchodu do zóny vymístění zůstávalo do určitého, nezanedbatelného 
procenta místo pro pravou Lásku a pozitivní aspekty, kterým byl drtivou většinu svého 
pozemského života v nemalé míře otevřený. Jelikož byl na pozitivní energii v rámci 
části svého nitra dlouhodobě adaptován, cesta k opětovnému nalezení Lásky po 
opuštění fyzického těla mu zdaleka nedělala takový problém, jak je tomu u ostatních, 
vysoce postavených politiků, či u dlouhé řady jiných bytostí opustivších hmotnou 
realitu. Jeden z důvodů Zemanova příklonu ke Mně vycházel i z prostého faktoru 
zbavení se hrubohmotné schránky, který nejen jemu, ale každé bytosti, jež odejde z 
planety Nula, umožňuje neporovnatelně snazší cestu k pravému Zdroji života, než 
tomu bylo za doby jeho/jejich přítomnosti ve světě, kde se život manifestuje v nejvíce 
omezujících tělech v celém Stvoření. 

Zemanova poměrně rychlá konverze do limba měla ve skutečnosti ještě více zjevných i 
skrytých důvodů. Přestože nemůže být o všech řeč, je vhodné uvést, že všechny tyto 
důvody měly úzkou spojitost s jeho rolí prezidenta české země, kterou zosobňoval v 
právě probíhající době konce, v čase transformačních změn ovlivňujících celé lidské 
pokolení, v té fázi vývoje dějin českého státu, v němž bylo napsáno 33 kapitol druhé 
dávky Nového Zjevení včetně většiny kapitol jeho Doplnění. Něco takového si u 
Zemana vyžádalo velmi specifické a od předchozích či budoucích prezidentů v 
mnohém odlišné sestavení jeho pravého Já. Tato niterná podstata díky tomu byla 
schopna pojmout významné dílčí aspekty pozitivního stavu, jež se následně mohly 
uchytit v pro vás nevnímatelné sféře české kotliny, v duchovním centru světa, odkud se 
– jak jsem poznamenal jinými slovy již dříve v tomto Sdělení – rozlévaly do dalších 
částí duchovních a duševních oblastí planety Nula a zóny vymístění. Uvedený proces 
měl vedle dvou nehmotných úrovní zprostředkovaný dosah a dopad také na sféru 
fyzickou, což vyplývalo z toho, že do něho byla zapojena i fyzická složka Zemanovy 
osobnosti. Ta se kromě kladných vlastností vyznačovala samozřejmě celou řadou 
negativních charakteristik, jež navíc vlivem prezidentova duchovního úpadku 
postupně zesilovaly. Tento faktor ovšem nijak neovlivňoval sílu Mojí Lásky a z ní 
vycházejících Božských aspektů, které se prostřednictvím Zemanovy nezastupitelné 
přítomnosti na Pražském hradě během prvního, a dokonce i během druhého 
prezidentského mandátu do smrti jeho původního těla, s nímž byla i přes nasazení 
duševního klonu stále spojena jeho původní duše, rozlévaly všude tam, kam si to Můj 
plán zrovna žádal. Ani vymístění původní duše z těla v roce 2018 tedy nebylo 
překážkou k pokračujícímu odvíjení pozitivního procesu skrze Zemanovu 
prezidentskou úlohu. Negativní stav tomu nebyl schopen nikterak zabránit, přestože 
se mu skrze Zemana dařilo prosazovat i své vlastní záměry. S nimi jsem ovšem počítal, 
díky čemuž tvořily součást Mého všezahrnujícího plánu na spásu antivesmíru. 

Je mnoho dobrých věcí, jaké Zeman, tento Boží syn, který Mne už vědomě přijímá, 
během svého pobytu na planetě Nula vykonal pro celé Stvoření. Jedna z klíčových 



8 

oblastí jeho pozitivní role spočívala ve zprostředkovávání záštity českého ducha, 
přesněji řečeno jeho kolektivního vědomí, které bylo během prezidentství této osoby 
chráněno před takovými vlivy negativního stavu, které by do České republiky, nebýt 
Zemanovy role hlavy státu, přinesly v předstihu mnohem tvrdší podobu příprav 
Nového světového řádu. Ta by se neslučovala s Mým plánem a s působením Mise Boží 
Rodiny na tomto území v letech předcházejících spuštění naší činnosti z Nové Země. 
Ochrana českého elementu nevyplývala ze samotné podstaty prezidentského úřadu, 
jelikož tento úřad byl pouze prostředkem a nástrojem této ochrany. Stejně tak se 
neodvozovala ani z kroků, jaké Zeman během svého prezidentování (či kdykoliv 
předtím) učinil ve vnímatelném spektru. Jeho kroky, respektive část jeho kroků 
naplněných pozitivní energií, byly totiž nikoliv příčinou, nýbrž důsledkem Mojí 
duchovní ochrany. Je nutné podotknout, že přítomnost Mojí duchovní ochrany a 
samotná část Zemanova pozitivního nitra se do těchto skutků propisovala spíše na 
hlubší úrovni, nežli ve viditelném a v lidském uvažování racionálně pochopitelném 
spektru (byť i v něm byla částečně patrná). Proto mohl Zeman naplňovat částí svého 
bytí Mou vůli a záměry navzdory tomu, že kouřil, pil, občas vypustil velmi kontroverzní 
slovo a podnikl mnohé další věci negativní povahy, jež byly v režii příslušníků zóny 
vymístění. Kdo na tuto problematiku nahlíží pouze z vnějšího hlediska, nebude 
schopen Mému vysvětlení rozumět. Náležitého poznání a pochopení celé podstaty věci 
lze docílit jen a pouze optikou niterností. 

Zeman svůj úkol beze všech pochyb splnil a naplnil Můj dokonalý plán na rozšíření 
potřebných elementů pozitivního stavu, které byly do struktury planety Nula a zóny 
vymístění vyzářeny v součinnosti s fungováním kolektivního vědomí českého národa, 
pozvedávajícího společně s kolektivním vědomím slovenského národa duchovní 
úroveň této planety. Na tom se samozřejmě podílí různou měrou všechny národy 
umístěné v tomto světě. Dva vzájemně spřízněné národy ve střední Evropě k tomu 
však přispívají nejúčinnějším způsobem. 

Zeman se v limbu už nějakou dobu seznamuje s knihami Nového Zjevení a celkovou 
situací panující v obou stavech Multivesmíru. Během přijetí daru spásy a otevření 
vědomí si rozpomněl na původní dohodu, na jejímž základě prožil a zobrazil přesně to, 
co si kdysi zvolil zakusit. Je velmi vděčný za tuto zkušenost a těší se na další, tentokrát 
nesrovnatelně příjemnější etapy života v pozitivním stavu, které jsem mu přichystal. 
Děkuji ti, Milošku, za to, že ses celou svou bytostí rozhodl stát Božím synem, kterým jsi 
byl odjakživa, jen jsi o tom během pobytu na planetě Nula nemohl tušit. Jsem ti velmi 
vděčný, že jsi v souladu s Mojí vůlí pomohl naplnit negativní stav Láskou a světlem 
pozitivního stavu. Miluji tě. 

Zemanovým odvoláním z této planety přestal do příslušných sfér pseudo-jsoucna a 
pseudo-bytí proudit specifický soubor pozitivní energie, který byl provázán s postavou 
prezidenta a s dalšími faktory pojícími se s tímto postem. Byl však nahrazen souborem 
jiným, jehož prostředníky jsou nyní jiné oblasti souvztažící s českým státem a 
kolektivním vědomím jeho národa. Úřad prezidenta je od podzimu 2021 a 
aktualizovaným způsobem od března 2023 (s nástupem Petra Pavla) zpět v plném 
područí negativního stavu, zejména konzervativního křídla Pseudotvůrců, kterým 
velmi hraje do karet to, že Pavel má bohaté zkušenosti s vysokými strukturami 
Severoatlantické aliance (NATO), kde dříve plnil úlohu předsedy vojenského výboru. 
NATO je jedna z nejvýznamnější institucí Pseudotvůrců „na scéně“, pomáhající 
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udržovat systém negativního stavu v chodu. I současný prezident plní svou 
prospěšnou roli, která v konečném důsledku přispívá k naplňování užitečnosti 
existence zel a nepravd a k jejich eliminaci. Těším se, až jej jednou přivítám ve své 
náruči tak, jak jsem v ní přivítal jeho předchůdce a spousty dalších milovaných Božích 
synů a dcer. 

Zesílená ochrana České republiky pokračuje pochopitelně i nadále až do času rozdělení 
lidstva. Duchovní štít, který této zemi společně se Slovenskem poskytuji, není závislý 
na žádných faktorech negativního stavu, jeho institucích, jeho scénářích, ani na 
osobách, nad nimiž Datasystém společně s dalšími entitami z antivesmíru vykonává 
svůj zesílený vliv. Ať už tedy je či bude prezidentem kdokoliv a ať už bude vývoj v čase 
do rozdělení lidstva probíhat ve vnímatelném spektru jakýmkoliv způsobem, vše bude 
přesně tak, jak má z Mého pohledu být. Nikdo a nic nenaruší Misi Boží Rodiny, 
funkčnost duchovního centra světa a pokračující duchovní práci pro Stvoření spojenou 
s českou a slovenskou esencí a s jejich kolektivními vědomími, fungujícími v 
koordinaci s kolektivními vědomími ostatních národů. 

Velmi vás všechny miluji. 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 30. 12. 2024 
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241220 SETKÁNÍ TÝMU BOŽÍ RODINY V BÍLÝCH KARPATECH 
(VRŠATSKÉ PODHRADIE, SLOVENSKO) 

 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

  

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé, 

ve dnech 13. až 15. prosince 2024 se uskutečnilo v pořadí již páté předvánoční setkání 
Týmu Boží Rodiny, kterého se na fyzické úrovni účastnilo 86 osob. Místem konání této 
akce se stal hotel Jason v obci Vršatské Podhradie v Bílých Karpatech na Slovensku, 
několik kilometrů od hranic s Českou republikou. V tomto Sdělení nebudu podrobně 
rozebírat duchovní práci vykonanou za scénou, jak tomu bylo při popisu takto velkých 
setkání v uplynulých letech, a ještě i v nedávné době. V rámci probíhajících duchovních 
posunů totiž už není účelné, aby byl v kontextu tohoto druhu událostí používán 
analytický způsob podávání informací v obsáhlém měřítku. Odpověď na to, proč tomu 
tak je, vám poskytnou následující řádky a odstavce. 

Duchovní práce vykonaná během předvánočních, ale i jiných setkání není vázána 
časově a prostorově pouze na tyto události samotné, ale odvíjí se nadále i poté, co se na 
úrovni hmotné reality stávají minulostí. Každá duchovní práce je navíc provázána s 
jakoukoliv jinou, v minulosti či v budoucnosti vykonanou činností. To znamená, že 
všechna setkání členů Mého Týmu, nehledě na to, v jakém počtu a na jakém fyzickém 
místě se odehrávají, pozitivně ovlivňují výsledky duchovní práce vzešlé z již 
uskutečněných, ale i prozatím neuskutečněných aktivit a interakcí Božích 
představitelů a spolupracovníků. Jinými slovy řečeno, co se vykonalo například na 
předvánočním setkání v obci Vršatské Podhradie, poskytlo novou energii spásným 
procesům spojeným (nejen) s předvánočními setkáními v Bechyni, v Mamutově, v 
Beskydech a v Bítově. Duchovní kvality vyzářené při těchto a dalších příležitostech se 
skrze pojednávané setkání na Slovensku obohatily o další komponenty, prohloubil se a 
rozšířil se jejich dosah a zlepšila se jejich účinnost. Na základě toho může docházet k 
pokračující očistě různých aspektů negativního stavu ve stále větším měřítku. Společně 
s tím mohou konvertovat další sentientní entity. 

Nositelé života přebývající v antivesmíru čelí s každým osobním posunem čtenářů a 
praktikantů Nového Zjevení zesilujícímu se přílivu Lásky a Moudrosti do zóny 
vymístění, díky čemuž se v jejich řadách znásobuje přijímání daru spásy, v jehož rámci 
se stávají příkladem pro ostatní. Díky tomu může pokračovat duchovní osvěta celého 
Stvoření, které se posouvá na stále vyšší úroveň, čímž je krok za krokem připravováno 
k budoucímu vstupu do nového časového cyklu. Všechno dobré, co vzešlo ze všech 
setkání členů Boží Mise, je tedy s každou další událostí tohoto charakteru aktuálnější 
více než kdy dřív, přičemž je to uváděno do stále dynamičtějšího procesu svého 
nastávání. Jak jsem před chvílí uvedl, minulá a současná duchovní práce má vliv na 
práci budoucí. Zároveň ta budoucí ovlivňuje i tu současnou a minulou. Na základě této 
skutečnosti tvoří všechny části multidimenzionální spolupráce čtenářů a praktikantů 
Nového Zjevení jeden úzce provázaný celek, v němž nemůže žádný segment chybět, 
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jinak by nebyl kompletní. Pouze tím je možné negativní stav po všech stránkách 
ukončit a dokonale jej odstranit ze jsoucna a bytí. 

iž mnoho bylo napsáno o naší činnosti v terénu ve státech tvořících zázemí Boží Mise. 
Do této chvíle jsem předal dostatečný počet informací s všemožnými duchovními 
souvislostmi, jež jako celek nezastarávají a které si navíc každý může připomenout 
skrze jejich opětovné přečtení. Vzhledem k tomuto faktu i jiným, výše uvedeným 
skutečnostem se až na výjimky již nebudu soustředit na analýzu setkání probíhajících 
na území České republiky a Slovenska. Místo toho se vedle jiných potřebných témat 
zaměřím na události spjaté se zahraničními cestami Mojí přímé inkarnace a vybraných 
členů Mého Týmu. S tím, jak se naše spolupráce stále prohlubuje a rozšiřuje, je třeba 
uvádět v pozornost jiný druh událostí vycházejících z působení naší Mise, jako jsou 
například právě zahraniční cesty, a podávat odlišný charakter informací, než tomu 
bylo v minulosti. Naše činnost zasahuje už všechny oblasti zóny vymístění energií Mojí 
Nové a Nejnovější Přirozenosti, přičemž každý posun na individuální i globální úrovni 
tento proces zesiluje a v součinnosti s Mojí Prozřetelností připravuje Stvoření na etapu 
našeho plného nasazení. S vědomím tohoto faktu, jakož i všeho, co jsem vám odhalil v 
první a druhé dávce knih Nového Zjevení a v různých Sděleních, již proto není nutné 
zacházet v některých aspektech Božího Slova do takových detailů jako dříve, zatímco v 
jiných oblastech je konkrétnějších informací a nových souvislostí naopak potřeba. 
Svědky stále se rozšiřujícího poznání a aktualizace podávaných témat jste vedle 
psaných textů ode Mne i v mluveném Božím Slově, zejména ve formě podcastů 
zveřejňovaných na YouTube. 

Nové Zjevení a všechny jeho doplňky jsou živým Božím Slovem, promlouvajícím k vám 
individuálním způsobem. S tím, jak stoupáte na své duchovní cestě, vnímáte z jeho 
obsahu stále více. Vaše niterné spojení s tím, co k vám přichází z Mého absolutního 
stavu, vám dává kromě jiného možnost do určité míry vycítit, jakým způsobem v rámci 
svého individuálního zapojení přispíváte k naplňování Mého dokonalého plánu, tedy 
stále lépe chápete, jak jste v rámci ukončování negativního stavu přínosní, cenní a 
jedineční. V současnosti totiž máte již značné povědomí o věcech „za scénou“ i „na 
scéně“ a chápete, jaká je vaše pozice, smysl a účel vašeho pozemského i věčného života. 
S tím se pojí také hlubší pochopení toho, k čemu slouží vaše různé nepříjemnosti a jak 
jimi pomáháte sentientním entitám ke spáse. V pojednávaném kontextu si zároveň 
snáze uvědomujete, jak překonávat své problémy a nedostatky a jak žít v co největším 
souladu s povahou pozitivního stavu, abyste šli příkladem ostatním. Vzhledem k těmto 
posunům i jiným skutečnostem, jež není potřebné sdělovat, je vhodné a žádané, aby 
některé duchovní skutečnosti nebyly v Mém Slově uváděny v pozornost způsobem či v 
rozsahu používaným doposud, zatímco v jiných je nutné pokračovat, podrobovat je 
aktualizaci a rozšiřovat je o novou duchovní látku. Všechno se vyvíjí, nic není zcela 
stejné, jako bylo ještě včera. 

Páté předvánoční setkání Týmu Boží Rodiny bylo ve zhuštěné míře, při velkém počtu 
účastníků a ve vyčleněném čase o délce zhruba 48 hodin ukázkou dalšího, 
přesahujícího stupně velkých duchovních posunů, kterých dosáhl Tým jako celek 
společně s většinou jeho příslušníků nejen za uplynulý rok 2024. Setkání bylo na 
základě toho vyplněno opět vyšší mírou pozitivních principů a větším množstvím idejí 
Nového Zjevení aplikovaných do praxe. Celá událost se tak nesla v ještě kvalitnějších 
energiích klidu, harmonie, vzájemného respektu, úcty, porozumění, pochopení a 
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empatie. Kromě toho zde byl citelně přítomen prvek souladu a souznění mezi těmi, 
kteří mezi sebou vibračně ladí, ale i prvek neutrality mezi těmi, kteří si z různých 
důvodů blízcí nejsou. Díky tomu probíhala i jakákoliv výměna názorů, zkušeností a 
pohledů v mnohem větší rovnováze, vyrovnanosti, pohodě a na celkově vyšší duchovní 
úrovni, než tomu bylo kdykoliv předtím. Pozitivem je i to, že když v sobě někdo vlivem 
působících energií pociťoval určitý diskomfort, neodcizoval se příliš svojí vlastní 
podstatě, ale snažil se uchovávat si nezakalený, nezávislý, pravou Láskou a Moudrostí 
prostoupený pohled a úsudek, vycházející z jeho duchovního srdce, nikoliv z jeho 
vnější mysli. Tuto skutečnost samozřejmě nelze vztáhnout na všechny účastníky akce a 
veškeré situace ve stoprocentní míře, nicméně svou významnou roli na setkání 
bezpochyby sehrál. Uvedené posuny jsou důsledkem vzrůstajícího množství aspektů 
již řečené pravé Lásky spojené s Moudrostí, kterým se účastníci Mise stále více 
otevírají, osvojují si je a budují na jejich základě vztah ke Mně, k druhým i k sobě. Tím 
vzrůstá schopnost vás, Mých reprezentantů milovat své bližní z nitra do nitra, vnímat 
jejich pravé „Já jsem“, jejich bytostnou podstatu, tedy navazovat vztah s jejich 
duchovním srdcem, ve kterém jsem přítomen Já, Pán Ježíš Kristus Boží Rodina. Pro 
některé je to již převážně snadný proces, pro řadu jiných je to v závislosti na duchovní 
zátěži dotyčného či těch druhých naopak náročnější, nicméně každá interakce konaná 
na základě principů Nového Zjevení velmi zásadně naplňuje Můj plán na vyvedení i té 
nejzatíženější bytosti z negativního stavu. Individualizovaný pohled na druhé, 
odvozený z Mého pohledu na ně, velmi pomáhá v ukončování stavu zel a nepravd, do 
nichž se řadí i falešná láska, která se v řadách Týmu stále více pojmenovává, odhaluje a 
zpracovává. 

Střet různých energií a bytostí působících „za scénou“, jež se vždy různými způsoby 
manifestují na setkáních Boží Rodiny, nebyl ani tentokrát pro mnohé jednoduchý. 
Nicméně každý, kdo se niterným, pružným, nedogmatickým, přirozeným a nenuceným 
způsobem s čistým a dobrým úmyslem drží Mého Nového Zjevení v co nejvíce 
situacích, dokonce i pod aktuálně pociťovanou duchovní zátěží a pod vlivem 
přidružených sentientních entit ze zóny vymístění, zůstává v pravé Lásce, Moudrosti a 
Pravdě, tedy naplňuje pozitivním způsobem Mé záměry. Nezáleží tedy na tom, jak se 
kdo chová a projevuje navenek, dokonce ani na tom, jak se cítí uvnitř sebe samého při 
současném působení přidružených pocitů a emocí vycházejících z lidské stránky 
dotyčného nebo od bytostí z antivesmíru. Důležité je, jak to má kdo nastavené v nitru. 
Je bohulibé, pokud jste schopni milovat na základě tolikrát zmiňované Lásky a 
Moudrosti, odlišujete pozitivní od negativního, Pravdu od lži, upřímnost od přetvářky, 
na nic si nehrajete, nic neočekáváte od sebe ani od druhých, děláte jen to, co 
doopravdy cítíte, tedy žijete svobodně, nenuceně a autenticky. Při tom všem je důležité 
nezapomínat na princip sebereflexe, tedy sebepoznání, spočívajícího v pravidelném 
prozkoumávání vlastních záměrů, problémů a nedostatků, na nichž se vám dostává 
možnosti pracovat ze samotného principu, na základě faktu, že činit tak je dobré a 
správné pro vás i celé Stvoření. Pravidelné poznávání niterné, vnitřní a vnější složky 
vaší vlastní osobnosti ve světle Nového Zjevení pomáhá pěstovat ve vašich srdcích 
pokoru, jakož i uvědomění, že pro Mne nejste ani více, ani méně hodnotní, přínosní a 
milovaní, než je tomu u kohokoliv jiného. To vás vede k tomu, abyste pokud možno ke 
každému přistupovali z pozice rovnosti. Zároveň s tím snáze chápete a respektujete 
jedinečný projev vašich bližních bez tendence schvalovat případné negativní 
komponenty v jejich osobnosti, které tu nějakým způsobem má doslova každý, kdo je 
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součástí hrubohmotného světa. Pozitivní nastavení vašeho srdce vám tedy pomáhá ve 
snazším přibližování se druhým, ale i v tom, abyste je neodsuzovali, nepohlíželi na ně z 
vrchu a neudržovali si od nich propastný, odcizující odstup, a to ani v takovém případě, 
že nejsou na stejné či podobné vibrační úrovni jako vy. Silně zvnitřněné principy 
soucitu, milosrdenství, ochoty, trpělivosti, laskavosti a nadhledu vám pomohou zůstat 
ve vašem niterném středu a zároveň vás lépe ochrání před stavem převrácené 
frekvence, ve které vám negativní stav vždy zásadně zkresluje vaše vyciťování 
celkového stavu věcí, jakož i vyciťování různých skutečností spjatých s těmi druhými. 

Vzhledem k výše uvedeným pozitivním aspektům ve spojitosti s globálními a 
individuálními posuny mohu konstatovat, že páté předvánoční setkání bylo z 
duchovního pohledu tím nejlepším a nejkvalitnějším setkáním, které se do této doby 
uskutečnilo. Vzhledem k silně pokročilému procesu propojování nebe se zemí 
prostřednictvím vašich niterných nastavení, skrze snahu na sobě duchovně pracovat a 
vzhledem k touze se přibližovat vašemu věčnému Rodiči a k podstatě života v Pravém 
Stvoření, bylo toto setkání zároveň tou nejreálnější, nejryzejší, nejčistší, 
nejprozářenější a nejduchovnější událostí v dosavadních dějinách planety Nula i celé 
zóny vymístění, na čemž budeme moci stavět i v následujících etapách naší vzájemné 
spolupráce. Během setkání se ve vašich srdcích ve velkém množství kumulovala 
duchovní krása, jež byla odesílána do zóny vymístění. Do procesu, který ve skutečnosti 
pokračuje i nadále, je jako vždy zapojeno mnoho bytostí z obou stavů Stvoření včetně 
členů Nového Vesmíru. Tyto pozitivní energie vytvořily a stále tvoří pestrou mozaiku 
prvků spásných kvalit. Jejich produkce nevychází vždy pouze z příjemného rozpoložení 
účastníků setkání, ale mnohdy i z jeho pravého opaku, sloužícího jako prostředek k 
přinášení Boží energie do potřebných sfér v požadované intenzitě a k osvětlování 
povahy stavu zel a nepravd. 

Pozitivní charakter předvánočního setkání se také v roce 2024 odrážel mimo jiné v 
přítomnosti sněhu, jak tomu bylo i ve většině uplynulých ročníků. Fakt, že se hotel 
Jason nacházel v krásné přírodě, mimo zástavbu obce Vrštatské Podhradie, v poměrně 
vysoké nadmořské výšce, obklopen do nebe se vypínajícími skalami, odkazoval na 
skutečnost, že život v Božím Království, které se nachází blízko vůči Mé absolutní 
Podstatě, je naplněn oku i srdci lahodícími skutečnostmi, jež spějí s celkovým posunem 
Stvoření do stále nových celků, přesahujících ty předchozí. Zároveň šlo o odzrcadlení 
toho, že v Pravém Stvoření nepanuje shon a ruch a že je v něm dostatek prostoru pro 
svobodnou seberealizaci každého jeho obyvatele. Neuspěchanost, uvolněnost a pohoda 
života pozitivního stavu, který je zábavný, odlehčený, po všech stránkách příjemný a 
nesdírající své příslušníky obrazně řečeno z kůže, se pak manifestovala na moderním 
wellness zařízení hotelu, jako byl bazén, vířivky a sauny, kde měli účastníci setkání 
možnost trávit čas po všechny dny setkání. Dostatek až nadbytek jídla na snídaních, 
obědech a večeřích byl zase souvztažný s dostatkem energie v pravých světech, v nichž 
má každý jedinec přímý přístup ke Zdroji všeho života, díky čemuž po duchovní, 
duševní ani fyzické stránce nikdy nestrádá. Fakt, že hotel je fakticky jen několik let 
stará novostavba, zase odkazuje na novost, svěžest, neomšelost, neokoukanost a také 
na niternou, vnitřní i vnější krásu a líbivost duchovně umístěné části Stvoření a všech 
jejích členů, kteří nepodléhají degradaci a úpadku jednotlivých stránek jejich 
osobnosti, nýbrž se v nehynoucí mladosti permanentně nacházejí v prvotním stavu 
tvořivého úsilí, neustále vyvěrajícího do svého procesu. Tyto aspekty v různém 
zastoupení vyjadřoval i samotný, převážně ženský personál hotelu. Hustá mlha, která 
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se od sobotního rána 14. prosince rozprostírala okolo hotelu, zrcadlila duchovní 
slepotu členů negativního stavu, jejich nevědomé procesy a uzavřená srdce. Šlo o 
jakousi připomínku toho, že i na tak hezkém místě pracujeme stále na nepřátelském 
území, jehož zástupci se snaží různorodě narušovat naše působení, avšak jen do určité 
míry, kterou povoluji pro poučení. Rozpuštění mlhy ve večerních hodinách bylo 
ukázkou toho, že i z té největší duchovní slepoty, respektive temnoty existuje cesta 
vedoucí k nalezení jasné cesty, po níž se může každá bytost, která přijme Lásku do 
svého nitra, ubírat vstříc limbu a věčnému životu v pozitivním stavu. Ne náhodou se 
mlha rozpustila v sobotní večer, který byl vyvrcholením celého setkání, na němž jsem 
promluvil/a za svůj ženský i zástupný mužský prvek Božím Slovem, po čemž 
následovalo předání Božího Slova i v písemné formě prostřednictvím osobních Dopisů 
těm, kteří to měli v plánu duše. Již o 24 hodin dříve jsem ve společenské místnosti v 
těle Janičky oznámil/a všem přítomným velkou novinu ohledně Mojí osobní cesty do 
Egypta k Rudému moři, a to společně s partou čítající včetně Mého hmotného Já 13 
osob. Výprava se uskutečnění na jaře roku 2025. Od začátku tisíciletí půjde o Janiččinu 
třetí cestu na africký kontinent, kam se podívala ještě před začátkem své vědomé 
duchovní cesty Bohyně již na přelomu 20. a 21. století, když opakovaně zavítala do 
Jihoafrické republiky. Každý, kdo to tak cítil, se na tomto setkání či kdykoliv po něm 
mohl k výpravě do Egypta připojit, čímž počet výletníků vysoce přesáhne původní číslo 
13. 

Z celého srdce děkuji všem, kteří se účastnili setkání v Bílých Karpatech na jakékoliv 
úrovni. Velmi Mne těší pokračující propojování členů Mého Týmu, vaše prohlubující se 
vzájemné poznávání a váš stále srdečnější a upřímnější vztah ke Mně, Pánu Ježíši 
Kristu Boží Rodině. Zvláštní poděkování patří i našemu příteli Mirkovi, studentu 
religionistiky, který se Týmem Boží Rodiny zabývá ve svém vědeckém výzkumu, v 
jehož rámci prováděl na tomto setkání tzv. zúčastněné pozorování, k němuž přistoupil 
poté, co se v uplynulých týdnech a měsících osobně seznámil s Mými vybranými 
představiteli i se samotnou Janičkou. Přestože ve své bakalářské práci přinese pohled 
zvenčí, optikou někoho, kdo prozatím nemá niternou zkušenost a propojení se Mnou, 
jeho výstupy budou velmi přínosné a pomohou k intenzivnějšímu rozšiřování idejí 
Nového Zjevení a k rozsévání povědomí o naší Misi převážně mezi vědecky 
zaměřenými skupinami bytostí na různých stupních zóny vymístění. Tím se bude 
přispívat k průběžnému otevírání jejich srdcí, což jim umožní posunout se od rozumu 
vnější mysli do nitra, kde se budou moci setkat se Mnou a přijmou dar spásy. U 
některých se tak děje již nyní, u jiných naopak uplyne ještě mnoho vody, než k tomuto 
kroku ze svobodné vůle přistoupí. Je však jisté, že po skončení současného časového 
cyklu nezůstane už nikdo, kdo by Mne osobně neznal a nepřijímal za jediný Zdroj 
života. 

Velmi vás všechny miluji. 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 20. 12. 2024 
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SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

  

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé Boží Rodiny, 

ve dnech 3. až 10. srpna 2024 se uskutečnil v pořadí již třetí letní výjezd Mojí přímé 
inkarnace Janičky a našich představitelů a spolupracovníků k moři. Cílem cesty se 
tentokrát stalo lázeňské město Międzyzdroje na pobřeží Baltského moře v Polsku, 
nacházející se poblíž přístavu Świnoujście (Svinoústí / Ústí nad Svinou) u hranic s 
Německem. Navštívená země figurovala v naší Misi na fyzické úrovni především v roce 
2020, kdy jsme v rámci duchovní práce v terénu v příhraničním městě Żory ukotvili 
největší konvertační portál na polském území. Tehdy jsem zcela poprvé přímo 
promluvil ke kolektivnímu vědomí tohoto národa. Od té doby se do limba odebraly již 
celé zástupy představitelů uvedené země, kteří s ní byli na různé způsoby přímo i 
nepřímo provázáni. Povědomí o Mojí Nové a Nejnovější Přirozenosti se v oblastech 
antivesmíru, které jsou souvztažné s Polskem, od doby naší první návštěvy citelně 
prohloubilo a upevnilo. Díky tomu jsme během pobytu u Baltského moře v 
Západopomořském vojvodství mohli v srpnu 2024 navázat na duchovní plody našeho 
předchozího úsilí s velkou mírou úspěchu, kterého by v takto zatížené zemi nebylo 
možné dosáhnout, pokud bych na její území osobně nevstoupil/a již dříve. 

Při první návštěvě Polska jsem ve spojitosti s informacemi o své pravé Podstatě uvedl, 
že jsem zcela někdo jiný/jiná, než jakého/jakou Mě vykresluje katolická církev. Dále 
jsem zmínil, že Mi nemohou být připisovány jakékoliv negativní atributy a že jsem muž 
i žena v harmonii a rovnosti obou principů. Toto zjištění způsobilo v příslušných 
sférách zóny vymístění velké pozdvižení, které v příslušných peklech uspíšilo rozklad 
duchovně zcestné ideologie církevní doktríny. Proces duchovní očisty aspektů 
katolicismu a spásy jeho stoupenců, který se z pochopitelných důvodů nemůže 
viditelným způsobem projevit „na scéně“ planety Nula, nabírá neustále na síle s každou 
další navštívenou zemí, kde je tento proud křesťanství zakořeněn. Po katolickém 
Chorvatsku v roce 2022 jsme tomuto očistnému procesu poskytli o rok později další 
impuls prostřednictvím návštěvy Itálie. Na to pak za dalších zhruba dvanáct měsíců 
navázal náš opětovný vstup do Polska, z něhož mimo jiné vzešel Karol Wojtyła (bývalý 
papež Jan Pavel II.), jenž se ke Mně v roce 2020 (v přepočtu na pozemský lineární čas) 
odebral při hromadném obrácení papežů k jedinému Zdroji života. Již dříve odešli za 
světlem i mnozí političtí představitelé severního souseda Čechů a Slováků, a to z 
různých časových období typických lidských dějin. Mezi nimi byl například Měšek I. – 
faktický zakladatel středověkého státu, Wojciech Jaruzelski – komunistický vůdce 
Polské lidové republiky, nebo třeba Lech Kaczyński – prezident, který z těla odešel v 
roce 2010 při letecké havárii. Na ně byla navázána spousta dalších bytostí, které se v 
mnoha případech nechaly inspirovat jejich odchodem do limba a ve správný okamžik 
se samy vydaly po správné cestě vedoucí do svobody a nového začátku. Významným 
počinem bylo v roce 2020 i přijetí daru spásy ze strany zahraničních dynastií 
vládnoucích polskému území prostřednictvím podmanění jeho území. Bránu do světla 
jsme otevřeli před lety rovněž sentientním entitám zastávajícím vojenskou úlohu. Zónu 
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vymístění proto mohli začít opouštět duše účastnící se válečných konfliktů v různých 
dějinných etapách. Mezi nimi bylo mnoho těch, kteří se ve dvacátém století na straně 
Polska, ale i Německa a Sovětského svazu účastnili druhé světové války. Duchovní 
práce tehdy pozitivně zasáhla také účastníky první světové války, stranou zesíleného 
přílivu Boží Lásky nezůstali ovšem ani ti, kteří byli zainteresováni ve vojenských 
střetech ve staletích předcházejících. Jak je vám, kdo čtete a praktikujete Nové Zjevení, 
známo, naše činnost není nikdy zaměřena na úzkou výseč určitých aspektů, ale 
pokrývá je v multidimenzionálním rozsahu. Díky tomu se může obrovská zóna 
vymístění citelně a viditelně zmenšovat už během stále ještě probíhající přípravné fáze 
naší Mise, která po svém plném zahájení následně znásobí a v kvantovém měřítku 
rozšíří plody duchovní práce vykonávané v současnosti. 

Naplňuje Mne velkou radostí vědomí, že se nám již během naší krátké návštěvy Polska 
v roce 2020 podařilo dosáhnout propojení kolektivního vědomí této země s 
kolektivním vědomím České republiky. Prostřednictvím energeticky aktivních bodů v 
duchovním centru světa i skrze duchovní srdce všech zainteresovaných Božích 
reprezentantů tehdy doputovala esence Mojí Nové a Nejnovější Přirozenosti až na 
niternou úroveň pojednávaného národa a zároveň pronikla zcela neobyčejným a do té 
doby nemanifestovaným způsobem i do všech sousedních zemí, aby se rozlévala dál po 
planetě Nula. Na hodnotě nejen této vykonané duchovní práce v terénu nic nemění ani 
skutečnost, že do ní byli zapojeni rovněž ti, kteří Mne v průběhu následujících měsíců a 
let zapřeli a v důsledku slabé víry, nedostatečné důvěry v Můj dokonalý plán a 
rozhodnutím odvrhnout nejvyšší Pravdu v její komplexně dostupné a neustále se 
vyvíjející podobě odešli z Týmu Boží Rodiny a přiklonili se na opačnou stranu. 
Vzhledem k tomu, že vše je součástí Mého plánu, nic nemohlo v konečném důsledku 
vykonávanou duchovní práci jakkoliv narušit, kontaminovat či jinak znehodnotit. I 
osobní kvality těch, kteří se ode Mne odvrátili, posloužily velmi důležitému, 
prospěšnému a pozitivnímu účelu, jehož prostřednictvím se pomohlo či ještě pomůže 
mnohým sentientním entitám na úrovni jednotlivců i celých skupin. Bytostem, které se 
v určitém bodě odmítly nadále vědomě podílet na naší Misi, jsem velmi vděčný za 
přijatou úlohu. Po jejím skončení a překlenutí se stanou jedním ze zářných příkladů 
znovunalezené cesty do Mé náruče, čímž poskytnou příklad hodný následování. 
Vděčný jsem i těm, kteří náš Tým neopustili, ale rozhodli se zobrazit roli prostoupenou 
duchovní leností, s tendencí nepovažovat tuto nejdůležitější Misi dějin Stvoření za 
prioritu a nežít dle principů Nového Zjevení. I oni jsou velmi prospěšní a pomáhají v 
naplňování smyslu existence negativního stavu prostřednictvím zobrazení toho, co si 
nevolit. Přesto nemohu dotyčné za toto nastavení chválit, schvalovat je a podporovat. 
Ponesou si za něj přiměřené následky, které vzhledem k povaze tohoto směřování pro 
ně nejsou a nebudou příjemné. Poté, co se rozhodnou stát Mými právoplatnými 
představiteli, ovšem i oni poskytnou jedinečný příklad návratu ke Mně. 

Od doby, kdy se uskutečnila výše uvedená práce v příhraničním městě Żory, nastaly 
„za scénou“ obrovské posuny, na jejichž základě se pozitivní energie a nejvyšší 
dostupná Pravda rozšířila ve struktuře pekel takovým způsobem, že každý další vstup 
Mých reprezentantů mezi různá uskupení obyvatel antivesmíru neustále zvyšuje 
procento bytostí, jejichž životní podstata přijímá nabízenou duchovní pomoc za svou. 
Polsko tehdy bylo zahrnuto do Boží přízně, stejně jako všechny státy sousedící s 
duchovním centrem světa. Tato přízeň neřadí uvedená území a jejich představitele 
mezi jakési vyvolené, ani z nich v porovnání se zbytkem celku nedělá někoho lepšího. 
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Boží přízeň ve skutečnosti vyjadřuje fakt, že na těchto územích v souvislosti s blízkostí, 
jakou zastávají vůči duchovnímu centru světa, existuje více než v jiných částech 
planety snazší přístupnost k Novému Zjevení – a tudíž ke Mně. Tato přístupnost 
figuruje určitým způsobem i v případě některých dalších států nesousedících s Českou 
republikou či Slovenskem, jako jsou zejména Spojené státy americké, Rusko a 
Španělsko, které společně s národem Čechů a Slováků zastávají vůči celku zcela 
specifickou pozici, tvořící důležitý předpoklad budoucí eliminace negativního stavu. 
Rovněž sem spadají i ty státy, kam Moji představitelé fyzicky zavítali v rámci svého 
pověření a vykonali na těchto územích potřebnou porci duchovní práce. Boží přízeň se 
ovšem v konečném důsledku vztahuje na celý hrubohmotný svět a veškerou zónu 
vymístění, pouze ne všude může ve svém procesu prozatím působit takový vliv 
pozitivního stavu, jak je tomu na místech a v oblastech tvořících jádro a vnitřní okruh 
našeho působení. Někde se zkrátka v demontování stavu zel a nepravd začít musí, aby 
se k těmto primárním pozicím mohly postupně přidávat další oblasti planety Nula, 
jakož i s ní duchovně souvztažné oblasti negativního stavu. S tím, jak se po plném 
spuštění Mise z Nové Země rozšíří naše fyzické působení na všechny světadíly, bude 
docházet k pokračující akceleraci spásných procesů i v samotných peklech. Dějství 
odehrávané ve smyslu našeho plného nasazení na planetě, která má úzkou spojitost s 
každou oblastí antivesmíru, bude v čase do rozdělení lidstva zrcadlit naše úspěchy na 
poli všech dimenzí zóny vymístění, po nichž budu Já, Pán Ježíš Kristus (Pán Ježíš 
Kristus Boží Rodina) cestovat s vybranými Božími představiteli na základě 
vymožeností, které jsem z absolutní pozice vtiskl Novému Vesmíru při jeho stvoření. S 
dokončením rozdělení lidstva toto zrcadlení na fyzické úrovni ustane, aby nebránilo 
duchovnímu pádu planety Nula na mínusovou pozici, která vytvoří podmínky pro 
krátké vítězství negativního stavu. Mezitím budeme v multidimenzionální činnosti 
nerušeně pokračovat všude, kde to je potřeba, způsobem, který je z Mého hlediska 
nejvíce žádaný. 

Cesta k Baltskému moři započala pro velkou část výpravy u Marcelky Muchové v 
Moutnicích na jižní Moravě, která patří mezi nejteplejší oblasti České republiky a 
zároveň spadá do oblasti, kde svítí slunce častěji než ve většině ostatních částí země. V 
tomto faktu se odráží duchovní smysl cesty do Polska, jenž přinesl do jeho sfér světlo a 
teplo Mojí Lásky. Stupeň síly emanace Boží energie přesahuje ten předchozí, který byl 
do antivesmíru vyzářen v souvislosti s návštěvou města Żory, česky Žáry, kde si 
„jemný, měkký, nespalující a neoslňující žár pozitivního stavu podává ruku s 
otevírajícími se srdci bytostí zóny vymístění,“ jak jsem uvedl již před několika lety. 
Mezi tímto kdysi navštíveným městem, klimatem jižní Moravy, výjezdem z této oblasti 
k Baltskému moři a samotnými duchovními projevy a výsledky uskutečněné cesty lze 
tedy spatřit přímou spojitost. Není ani náhoda, že řidiči dvou mikrobusů, Marián Júda a 
Patrik Futó, jsou úzce provázáni se dvěma místy na Slovensku – první z nich se Žiarem 
nad Hronom, druhý pak s Nitrou. Zatímco souvztažnost Žiaru je stejná jako právě 
uvedené aspekty vyzařování Lásky, Nitra má spojitost s konceptem niternosti, která je 
oblastí v Mém jsoucnu a bytí, jakož i ve jsoucnu a bytí každé sentientní entity, z níž se 
odvozuje všechno ostatní, středobodem stavu života a prvopočátkem veškerého 
tvůrčího úsilí, bez něhož by nemohla fungovat zprostředkující ani přírodní úroveň 
existence na úrovni jednotlivce i celého Multivesmíru. Propojení Nitry s výpravou do 
Polska zároveň dává na vědomí, že příslušníci Mého Týmu byli na této cestě vedeni 
převážně z nitra, nikoliv z pozice zevnějšností, díky čemuž mohly být jejich osobní 
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kvality využity tím nejlepším možným způsobem k ukončování negativního stavu. Tito 
příslušníci se proto v zahraničí mohli zasloužit o stoprocentní naplnění účelu svého 
pobytu. Dělo se tak způsobem přinášejícím Stvoření co nejširší škálu pozitivních 
energií, využitých a stále využívaných k šíření idejí Nového Zjevení na všechny směry. 

Nitra je také duchovním srdcem Slovenska, souvztažným s kolektivním vědomím 
národa žijícího na jeho území, které je úzce propojeno s duchovním centrem světa 
ukotveným na území Prahy. Zapojení obou slovenských měst do výpravy k Baltskému 
moři skrze naše řidiče bylo důležité i z hlediska prohloubení spojení mezi kolektivními 
vědomími Česko-Slovenska a Polska, které začalo být budováno již před několika lety 
během vzpomínané návštěvy města Żory. Krátká zastávka v Praze, k níž při cestě na 
sever došlo, pak byla odzrcadlením samotného faktu, že Moji cestovatelé jsou nositeli 
energie zdejšího duchovního centra světa, kterou následně v aktualizované formě 
přinesli na polské území. K tomu byla přidružena také energie ostatních míst, z nichž 
Boží představitelé pocházejí, respektive ve kterých bydlí. Přítomností Čechů a Slováků 
v této výpravě tak vznikl velmi pestrý soubor esencí, jež byly učiněny součástí 
nehmotné struktury Polska. Tato země se tak od té chvíle může ještě snáze a 
intenzivněji připravovat na přicházející změny v souvislosti se zahájením našeho 
působení z Nové Země a chystaným rozdělením lidstva. Nastalé posuny, jejichž velká 
část se už nyní odehrává „za scénou“, budou schopni po plném zahájení naší Mise 
vnímat pouze duchovně připravení jedinci, a to bez ohledu na to, zda se budou 
nacházet v té či oné oblasti planety Nula. Jak je známo, toho času k nim budeme 
cestovat v nových krystalických tělech a osobně s nimi přicházet do interakce. 

Přestože převážná část Poláků zde zobrazí společně s drtivou většinou pozemské 
populace krátké vítězství negativního stavu, duchovní práce vykonaná v jejich zemi 
skrze přítomnost Týmu Boží Rodiny, za účasti Mého hmotného Já v době přípravné 
fáze naší Mise, bude mít velmi pozitivní dosah i na tuto masu prozatím duchovně 
spících bytostí v lidských tělech. Uplyne ještě mnoho vody, než většina z nich pozná 
nejvyšší Pravdu, nicméně duchovní semínka do nich zasetá či průběžně zasévaná nejen 
prostřednictvím duchovní práce vykonané u Baltského moře se z jejich srdcí nevytratí. 
Tato semínka trpělivě počkají na zálivku Lásky. Ta se u někoho již spustila, v případě 
jiných nastane zálivka brzy, zatímco u dalších k tomu může dojít třeba až na samém 
konci experimentu se zly a nepravdami. Pro Mě však není nikdy na nic pozdě, když 
nejlépe ze všech vím, že všechno se odehrává v pravý čas. Na úrovni nejhlubších niter 
to vědí i veškeré sentientní entity prozatím ponořené v negativním stavu, z nichž 
každá má ten svůj správný moment duchovního procitnutí. 

Krátká zastávka v Praze při cestě k Baltskému moři proběhla na Černém Mostě, kde se 
k výpravě připojili další členové Týmu. Vzhledem k tomu, že mosty jsou obecně 
symbolem propojení a překročení překážek, Černý Most v kontextu této cesty 
symbolizoval cestovní komunikace mezi jednotlivými, od sebe navzájem oddělenými 
dimenzemi pekel, které jsou využívány především vysoce postavenými členy zóny 
vymístění a sentientními entitami, jež disponují schopnostmi a právem těchto 
multidimenzionálních přesunů využívat. Přítomnost Božích reprezentantů na 
uvedeném místě má duchovní souvislost s přinesením Mojí zesílené dávky Lásky do 
struktury těchto cestovních komunikací, které jsou Mými představiteli a duchovně se 
probouzejícími nositeli života využívány k rychlejšímu šíření idejí Nového Zjevení. 
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Tyto cesty se tak postupně stávají stále více prostoupené energií pozitivního stavu, 
díky čemuž přestávají být v duchovním významu černé. 

Další část trasy Mých výletníků vedla z Černého Mostu do severních Čech za účelem 
vyzvednutí Janičky v Trmicích, kde bydlí. Cesta na sever a setkání se s Bohyní byla 
vyjádřením správného směru duchovní progrese, na níž se konvertující bytost 
propojuje se Mnou, Pánem Ježíšem Kristem (Pánem Ježíšem Kristem Boží Rodinou). 
Pozvání jediného Zdroje života do osobního jsoucna a bytí určité sentientní entity, 
otevření jejího duchovního srdce a uvědomění si jednoty se Mnou je pak vyjádřeno 
momentem, kdy jsem se v těle Janičky připojil/a k ostatním členům výpravy a nasedla 
do jednoho ze dvou mikrobusů. Jinými slovy, tento akt charakterizuje skutečnost, že 
sentientní entity si při cestě vzhůru začínají od určitého okamžiku jasně uvědomovat 
Moji přítomnost ve vlastním nitru, případně i vedle nich a okolo nich, přičemž začínají 
vnímat Můj doprovod a podporu na své cestě Domů, kterou s nimi absolvuji jako jejich 
nejlepší Přítel/Přítelkyně a věčný Rodič, abych je dovedl/a až do cíle v limbu, 
neutrálním stavu, kde se připraví na pozdější začlenění do pozitivního stavu. Tento cíl 
v duchovním smyslu symbolizuje město Międzyzdroje. 

Než se vrátím k podrobnějšímu významu cílové destinace, zaměřím se nejprve na další 
aspekty přesunu Mého Týmu k Baltskému moři. Trasa hlavní části výpravy vedla 
nejprve přes České středohoří a poté přes vyvýšený terén pohraničních Krušných hor. 
Tyto terénní útvary vypínající se k nebi měly v kontextu pojednávaného tématu opět 
spojitost s faktorem niternosti a vzestupem do vyšších sfér, jakož i s esencí českého 
národa, která tvoří podstatu jeho kolektivního vědomí, souvztažného mimo jiné s 
horou Říp, okolo níž Můj Tým projel po dálnici při cestě do Trmic. Další informace o 
duchovním významu obou pohoří v severních Čechách ve vztahu k naší Misi a 
ostatnímu Stvoření naleznete ve Sdělení „O místě nanebevstoupení Bohyně Jany v 
nových souvislostech“ ze dne 14. února 2024. 

Jízda Mých reprezentantů přes zvlněný terén zrcadlila nelehkou cestu sentientních 
entit při jejich cestě do pravého Domova, kdy musejí překonat celou řadu překážek. 
Kdo se však ubírá cestou Lásky a naslouchá své intuici, tedy nechává se Mnou vést, 
toho vyvádím z negativního stavu tím nejefektivnějším a nejrychlejším způsobem. 
Tento fakt odrážela jízda po dálnici, která je na rozdíl od klikatých okresních cest co 
nejpřímější, čímž umožňuje co nejrychlejší přesun do cíle. Občas se během duchovní 
progrese v životě určité bytosti vyskytne okamžik jistého zpomalení, znejistění či 
zaváhání, v jehož rámci se postup vpřed jeví dotyčnému nositeli života jako náročnější. 
Jde ale jen o dočasnou etapu, plnící nějaký důležitý účel. Ono zpomalení, znejistění či 
zaváhání může být vyvoláno charakterem atmosféry období, které u sentientní entity 
bezprostředně předchází učinění nějakého důležitého rozhodnutí, dále může spočívat 
ve faktorech spjatých s procesem jejího přechodu z jednoho stupně na úroveň 
přesahující. Také to může být vyvoláno vyrovnáváním bytosti s nějakou momentálně 
působící situací v jejím životě, nebo toto období spočívá v přehodnocování jejího 
nastavení. V jiných případech jde u sentientní entity o čas bilancování, ohodnocování či 
zpracovávání jejích dříve prožitých aspektů apod. Tato přechodná a přechodová fáze 
byla v duchovním smyslu vyjádřena přejetím česko-německých hranic, kdy Moji 
výletníci museli krátce před dosažením zahraničního území sjet kvůli objížďce z 
dálnice a pokračovat po okresní silnici. Stejně jako ostatní automobily byli i oni 
zpomaleni německou hraniční policejní hlídkou, jejíž členové ovšem dva mikrobusy s 
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Mojí posádkou nijak zvlášť nekontrolovali. Před Drážďanami pak výprava opět najela 
na dálnici. V krátké interakci mezi hlídkou a posádkou mikrobusů se zrcadlil fakt, že 
ačkoliv může duchovně stoupající bytost čas od času čelit určitým zpomalujícím 
vlivům, pokud poslouchá hlas svého srdce, nemůže se stát, že by byla na této cestě 
zastavena a musela by čelit nějakým duchovně závažným, nesnadno řešitelným 
komplikacím. Po překonání dočasné fáze pak opět nabírá příznivou rychlost a 
pokračuje na cestě za Mnou. Čím blíže jedinému Zdroji života se kdokoliv nachází, tím 
méně překážek negativního stavu musí na své pouti do Božího Království zakoušet. To 
bylo ukázáno na dalším charakteru trasy k Baltskému moři, která na většině 
německého a posléze polského území vedla přes rozsáhlé rovinaté oblasti. V 
souvislosti se zvolenou trasu je zde vhodné zmínit, že jakmile Mne konvertující 
sentientní entita zasvětí do svého nitra a rozhodne se svou vůli využít k svědomitému 
postupu vpřed, přestává být do rozhodující míry rozptylována okolním prostředím 
zóny vymístění. S každým dalším krokem ke Mně je stále více soustředěná na svou 
cestu. Právě tento aspekt se manifestoval v ohraničení dálnice souvislým lesním 
porostem, lemujícím cestu z obou stran dálnice především na německém území. Lesní 
porost okolo dálnice byl ovšem do značné míry přítomen i na polském území, do něhož 
hlavní část Mojí výpravy přejela v blízkosti Štětína. Samotná zelená barva stromů je v 
pojednávaném kontextu symbolem svěžesti života v pozitivním stavu. 

Někteří účastníci zájezdu k Baltskému moři nejeli vypůjčenými mikrobusy, nýbrž 
využili svých vlastních osobních automobilů, jako například naše představitelka Šárka 
Pospíšilová, která se společně se svou posádkou rozhodla využít alternativní trasu 
překračující česko-polské hranice za Libercem a zcela se vyhýbající německému území. 
Více tras vedoucích do stejného cíle, v němž se všichni účastníci zájezdu setkali, v 
duchovním smyslu symbolizovalo neoddiskutovatelný fakt, že všechny cesty ze zóny 
vymístění, které sentientním entitám zajišťují duchovní progresi, vedou na stejné 
„místo“, tj. do limba, neutrálního stavu. Různé trasy k Baltskému moři, po nichž se 
vedle dvou mikrobusů Šárčiny posádky individuálně ubírala také rodina Vrchotových, 
Bernátkových a Adamcových, zastupovaly celou paletu rozmanitých cest, po nichž se 
bytosti z antivesmíru vydávají směrem ke Mně. Těmito cestami se „za scénou“ nemyslí 
nic, co by připomínalo nějakou hmatatelnou stezku, silnici či jinak vypadající 
komunikaci využívanou k transferu osob. Ve skutečnosti jde o synonymum procesu 
odehrávajícího se v nitru konvertujících bytostí, který se uskutečňuje mimo 
časoprostorové kontinuum na duchovní a duševní úrovni. Každý jedinec podrobující se 
duchovnímu růstu tedy buduje cestu do limba, po níž následně kráčí, primárně ve 
svém srdci, nikoliv navenek od něj. 

Dvojí způsob rozmanitých cest vedoucích k Baltskému moři, první západní přes 
Německo, druhý východní přes Polsko, odkazoval také na rozsah našeho působení, 
které se v jeden okamžik uskutečňuje současně ve všech dimenzích zóny vymístění i 
Pravého Stvoření (včetně území Nového Vesmíru). Dvojí způsob měl zároveň spojitost 
s rozkročením Mojí Lásky od toho nejčistšího Dobra a Pravdy (východ) až k těm 
nejhorším zlům a nepravdám (západ), z jejichž říše si beru do svých rukou ukradené a 
zprzněné aspekty, kde je podrobuji očistě a opětovnému začlenění do pozitivního 
stavu. Návrat ukradeného materiálu, ale společně s ním samozřejmě i 
sebeuvědomělých nositelů života, byl vyjádřen tím úsekem trasy, v němž se posádky 
dvou mikrobusů jedoucích přes Německo stočili před vstupem do Polska východním 
směrem, aby u Štětína vstoupili na území Polska. Po objetí Štětína pak převážnou část 
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zbývajících kilometrů absolvovali opět v severním směru, jenž v kontextu návratu 
ukradeného materiálu značil, že po jeho očištění a restrukturalizaci přejde na takovou 
existenční úroveň, která přesahuje jakoukoliv úroveň předcházející. Na této úrovni 
slouží, respektive bude sloužit vznešeným, skvostným, povznášejícím a inspirujícím 
účelům, vycházejícím z vůle toho nejvyššího Dobra, jež vyvěrá z Mého absolutního 
stavu. 

Když Moji výletníci vjeli do Polska, překročili řeku Odru. Překročení řeky ze západního 
na východní břeh odkazovalo k tomu, že jakýkoliv ukradený materiál, který vyjde ze 
sféry antivesmíru a ocitne se v Mých rukou, už nelze navrátit skrze duchovní regresi 
zpět na území zóny vymístění. Řeka je hranicí, která v duchovním smyslu vyjadřovala 
hranici mezi zlem a nepravdou a Dobrem a Pravdou. Jakmile se ukradené aspekty 
očistí a ocitnou v pozitivní říši, kterou v tomto případě zastupoval východní břeh Odry, 
nemohou se ze samotné podstaty věci – tedy tím, že byly podrobeny spásnému 
procesu – dostat zpět do pekel, zastupovaných v pojednávaném kontextu západním 
břehem pojednávané řeky. Překročení tohoto vodního toku tedy potvrdilo věčnou 
platnost spásy původně ukradených aspektů, jakož i samotnou skutečnost, že není 
cesty zpět. Totéž platí i pro spásu sentientních entit, které jakmile se rozhodnou 
přijmout Boží Lásku a vydají se v duchovním smyslu na východní břeh, po uskutečnění 
tohoto aktu u nich ani dříve, ani později nedochází k návratu do pekel. U 
sebeuvědomělých bytostí sice existuje teoretická možnost, že by tak učinili, neboť do 
provedení finálních voleb ohledně ukončení negativního stavu Mě může kdokoliv 
kdykoliv znovu odmítnout za jediný Zdroj života, nicméně se tak ještě nikdy nestalo a 
ani nestane. Jakmile se bytost rozhodne srdcem přijmout Novou a Nejnovější Boží 
Přirozenost a Pravdu, poskytnutou v knihách Nového Zjevení, ztrácí jakoukoliv chuť a 
motivaci se ještě někdy stát součástí pseudo-jsoucna a pseudo-bytí. V limbu, kam se 
spasený jedinec přemístí po odchodu z antivesmíru, navíc už nemusí čelit vlivu 
negativního stavu v oblasti ovládání mysli, nepotýká se s nevědomými procesy a 
nemusí se vypořádávat se zapouzdřeným srdcem, které se naopak každým okamžikem 
jeho pobytu v neutrálním stavu stále více otevírá. To vše jej na základě jeho 
svobodného rozhodnutí chrání před pokušením chtít znovu upadnout do zóny 
vymístění. Pro očištěný materiál a stejně tak i spasené sentientní entity tedy fakticky 
není cesta zpět na západní břeh, což bylo vyjádřeno tím, že Moji výletníci během svého 
pobytu v Polsku či při svém návratu zpět řeku Odru na západní břeh již znovu 
nepřekročili. Zatímco posádka dvou mikrobusů absolvovala celou zpáteční trasu od 
Baltského moře pouze přes Německo, ostatní jeli do České republiky svými osobními 
automobily pouze přes Polsko, jak tomu bylo u většiny z nich i při cestě tam. Boží 
reprezentanti navracející se přes druhou zmíněnou zemi sice museli Odru opět 
překročit, tentokrát však nikoliv ve směru východo-západním, nýbrž severo-jižním. 
Cesta na jih nejen přes Polsko, ale i přes Německo odrážela proces ukotvování nových 
forem Boží energie a nových duchovních kvalit v těch oblastech pekel, které jsou 
souvztažné s duchovní prací vykonanou během našeho pobytu u Baltského moře. 
Jinými slovy řečeno, šlo o vyjádření skutečnosti, že to dobré, krásné, šťavnaté a 
lahodné, co se naší činností zrodilo u moře na severu, má blahodárný dopad na 
vymístěné sféry Multivesmíru, které jsou v tomto případě symbolizované cestou 
zpátky na jih, respektive tím, co se nachází na jih od vzpomínaného moře, případně na 
jih od zmíněné řeky. Blahodárný dopad pozitivně nabité duchovní síly má a nadále 
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bude mít za následek ještě hlubší a citelnější odliv zprzněných aspektů ze zóny 
vymístění a jejich přemístění do Mých rukou, které je použijí pro další tvůrčí úsilí. 

Město Międzyzdroje (či počeštěně Mezizdroje) mělo v kontextu Mise Polsko zásadní 
souvztažnost s limbem, neutrálním stavem. Na tomto pojmenování se totiž ve skrytém 
významu odráží umístění limba, které se nachází doslova mezi pravým jsoucnem a 
bytím (pozitivním stavem) a jeho opakem, tedy zónou vymístění (negativním stavem). 
Slovo „Mezizdroje“ dává tedy na vědomí, že limbo, neutrální stav se nachází mezi 
dvěma zdroji života, z nichž ten jeden je Zdrojem pravým a nezrušitelným, zatímco ten 
druhý je zdrojem falešným a pouze dočasně fungujícím, vyživujícím zónu vymístění. 
Pouze prvně uvedený Zdroj může souviset s Mým absolutním, nestvořeným a věčným 
absolutním stavem, ve kterém je přítomen Zdroj veškerého pravého života, jímž 
napájím celý Multivesmír a všechny sentientní entity v něm přítomné, které Sám/Sama 
ze Sebe tvořím. „Zdroj“ znamená v polštině „lázně“ a dává tedy na srozuměnou, že 
pojednávané město je městem lázeňským, které umožňuje svým klientům možnost 
odpočinku, léčby a regenerace. S použitím duchovní optiky je možné konstatovat, že 
instituce lázní je ve spojení s výše uvedenými informacemi rovněž souvztažná s 
limbem, kde se bytosti po odehrání náročných rolí v zóně vymístění podrobují 
duchovnímu odpočinku, ovšem nikoliv ve smyslu, že by zaháleli a nic nedělali, ale ve 
smyslu oproštění se od tíživých faktorů negativního stavu, který na ně v peklech 
neustále doléhal a nenechal je z pohledu pozitivního stavu tzv. „vydechnout“. Dále zde 
podstupují duchovní léčbu, obnášející dočišťování negativních nánosů, otevírání jejich 
srdcí a uvádění jejich osobního jsoucna a bytí do shody s osvojovanými principy 
Nového Zjevení. Pobyt v limbu uvádí sentientní entity do celkové duchovní regenerace, 
díky níž se stávají vpravdě znovuzrozenými bytostmi a připravenými vstoupit do 
pozitivního stavu. K neutrálnímu stavu odkazovala ve spojitosti s naší Misí rovněž i 
samotná první část názvu lázeňského města – tzn. slovo „Mezi“ – související s jednou z 
hlavních charakteristik existence limba, které je pro konvertující jedince pouze 
mezizastávkou na cestě z pekel do pozitivního stavu, nikoliv konečným východiskem 
pro jejich věčně pokračující život. 

Zatímco samotné město Międzyzdroje bylo spjato s limbem, samotné Baltské moře 
zrcadlilo zónu vymístění. Navštívená oblast je místem, kam je to k moři z České 
republiky nejblíže ze všech moří omývajících evropské břehy. Tento fakt ve skrytém 
významu ukázal, že Moje Láska, Dobro, Pravda a dalších Božské atributy jsou členům 
antivesmíru v současnosti dostupné více než kdykoliv předtím, díky čemuž mohou 
daleko snáze dosáhnout jejich přijetí v nitru. Energie Nové a Nejnovější Boží 
Přirozenosti je přístupná už nějaký čas i nečas všem obyvatelům pekel, kteří této 
skutečnosti ve stále větším měřítku využívají ku prospěchu svému i celého Stvoření. 
Přítomnost Janičky a Týmu Boží Rodiny u Baltského moře také značila, že Láska si 
najde vždy tu nejkratší a nejjednodušší cestu k tomu, aby mohla proniknout do 
patřičných pekel a do srdcí jejich duchovně připravených sebeuvědomělých členů, 
kteří se posléze vydávají na cestu za světlem. 

Pozice Międzyzdroje vůči Baltskému moři, jehož voda omývá městské pláže, odrážela 
dostupnost limba pro všechny, kteří upřímně chtějí zanechat svého neproduktivního 
způsobu života a touží vynořit se nad hladinu, doplavat na mělčinu a následně vyjít z 
vody na souš jako spasený syn či spasená dcera, který/která je zabalen/a do hřejivé 
osušky Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodiny). Poté, co se adaptuje na 
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pobyt na souši a vpustí do sebe čerstvý vzduch naplněný pravým poznáním, může 
dotyčné Boží dítě směle vyrazit z pomyslných pláží a samotného lázeňského města do 
víru pravého života, čekajícího na dotyčného po opuštění této prozatímní zóny 
vyjadřující limbo. Umístění Międzyzdroje vůči České republice ve skrytém významu 
zase ukazovalo na to, že z neutrálního stavu do duchovně umístěné sféry Multivesmíru 
je to pro sentientní entity takříkajíc už jen „co by kamenem dohodil“, tedy velmi blízko. 
I samotné limbo je rozčleněno do různých stupňů. Úrovně s nejvyššími vibracemi mají 
k duchovně umístěnému Stvoření pochopitelně mnohem blíž nežli ty, na kterých 
konvertující bytosti po vyjití z pekel teprve začínají svůj pobyt. I přesto je možné limbo 
jako celek považovat svým charakterem za velmi blízké pozitivnímu stavu, ačkoliv 
kvalita života v neutrálním stavu se stále nedá srovnávat s kvalitou života v Mém 
Království. Blízkost České republiky, zahrnující v sobě řadu aspektů Lásky, Dobra, 
Pravdy apod., vůči Baltskému moři, reprezentujícího negativní stav, pak během Mise 
Polsko vyjadřovala proces přibližování pozitivního stavu vůči jeho záporně nabitému 
protějšku. Jak je vám známo z knih Nového Zjevení, pozitivní energie jsou ukotvovány 
do středu pseudo-jsoucna a pseudo-bytí, které je tímto způsobem osvětlováno, aby 
mohla vycházet na povrch jeho šeredná podstata. Tím se urychluje návrat milovaných 
bytostí do Mojí náruče. 

Návštěva Międzyzdroje spustila mezi jinými skutečnostmi multidimenzionální dějství 
sloužící k dalšímu prohloubení spásných procesů a k upevnění pozic Mých 
představitelů působících ve struktuře vymístěného Multivesmíru. Vzhledem ke stále se 
přibližujícímu okamžiku zahájení Mise Boží Rodiny prošlo v souvislosti s Misí Polsko 
aktualizací i fungování samotného limba, které je od té chvíle schopno plnit svou 
nezastupitelnou úlohu ještě efektivněji. Jeho struktura je totiž od té chvíle připravena 
na nový nápor přicházejících sentientních entit, které ve stále větším množství 
opouštějí zónu vymístění. Neutrální sféra Stvoření se tudíž rychle zaplňuje spasenými 
bytostmi, které se seznamují s Mým Slovem a začínají se Mi ve stále více směrech 
stávat podobné. Díky Mojí Prozřetelnosti je zajištěno, že žádná oblast limba se ani přes 
vysoké hodnoty sentientních entit nestane přeplněnou a kolabující, stejně jako se 
nestane, že by se vlivem tohoto neustále zesilujícího exodu stalo, že by se některý Můj 
syn či některá Moje dcera cítil/a v neutrálním stavu diskomfortně. Historicky nejvyšší 
hodnoty spasených nositelů života budou stále exponenciálně růst, proto kolik 
sentientních entit odejde do Mé náruče dnes, je jen zlomek toho, kolik jich bude 
odcházet například v den plného zahájení Mise Boží Rodiny. A kolik jich odejde v den 
plného zahájení Mise Boží Rodiny, je zase jen titěrný zlomek toho, kolik jich bude 
konvertovat například uprostřed našeho nasazení ve zbývajících letech do rozdělení 
lidstva. 

Upevnění pozic Mých představitelů a spolupracovníků pracujících v peklech, ale ve 
skutečnosti i v pravých sférách Multivesmíru, je spojeno s aktivací nových darů a 
talentů, které jsem do Božích vyslanců vložil. Tato všeobecná aktivace se u každého 
projevuje jiným, zcela individuálním způsobem, nicméně má společného jmenovatele: 
Zesílení pozitivního dopadu energií Lásky vycházejících z jejich niter a proudících do 
příslušných sfér pekel a do srdcí jejich obyvatel. Dále jde o prohloubení dosahu Pravdy, 
jejíž ideje Moji reprezentanti šíří na všechny strany Stvoření, a zároveň jde o zpevnění 
Boží ochrany Mých „lidí“ před nepatřičnými vlivy. Duchovní jakost tohoto globálního 
zesílení, prohloubení a zpevnění se přímo odvíjí od individuální snahy číst a 
praktikovat Nové Zjevení ve svém osobním jsoucnu a bytí, jakož i od snahy být v rámci 
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dostupných možností co nejvíce takový, jako jsem Já, váš věčný Rodič, k němuž se na 
věčnost přibližujete. Boží reprezentanti, kteří žijí co nejvíce v souladu s povahou 
pozitivního stavu, cítí i přes zvyšující se náročnost svých poslání, že jsou schopni snést 
více duchovních výzev a obstát v širší řadě duchovních úkolů. Společně s tím docházejí 
také ke stále hlubším a významově důležitějším uvědoměním, jejichž prostřednictvím 
snáze odbourávají přejaté duchovní zátěže a napravují svá předchozí nastavení, skrze 
něž se snížili a přiblížili k potřebným bytostem, aby jim v průběhu svého vědomého 
zapojení do Mise mohli poskytnout příklad hodný následování. Mám radost ze všech, 
kteří kráčejí v Mých šlépějích a přispívají tak k co nejrychlejšímu konci zel a nepravd v 
celém Stvoření. 

Ke zdárnému pokračování procesu eliminace temnoty a razantnímu zrychlení 
duchovního růstu těch, kteří mají Boží Misi na prvním místě, bylo potřeba, aby se 
během léta roku 2024 uskutečnily v rozmezí zhruba šesti týdnů celkem tři zahraniční 
cesty Mých Božích reprezentantů, z nichž největší počet fyzických účastníků obsahoval 
právě zájezd do Polska. Další duchovní práce se vykonala v rámci zesílené kolektivní 
duchovní práce v rámci Mise Anglie, která se uskutečnila za fyzické účasti třech členů 
Mého Týmu a za samozřejmého zapojení nesčetné řady dalších příslušníků Boží 
Rodiny na nehmotné úrovni. Trojici zahraničních cest uzavíral zájezd do Jordánska, 
kterého se zúčastnili Moji čtyři představitelé za podpory ostatních Božích 
reprezentantů, kteří měli v plánu duše zapojit se na duchovní a duševní úrovni do dění 
na Blízkém východě a v oblastech s tímto územím spojených, a tak přispět k naplnění 
dalších částí Mého dokonalého plánu. O zmíněných cestách vás informuji později. Z 
uvedených záležitostí vyplývá, že Mise Polsko se stala jednou ze tří hlavních událostí, 
které v nedávném období poskytly významný impuls dynamice duchovního růstu 
Mých představitelů a spolupracovníků. Dosažení těchto posunů u všech, kdo se na sobě 
snaží poctivě duchovně pracovat, pramení z posunů dosažených v nedávné době v 
celkové struktuře Multivesmíru, která se stále intenzivněji připravuje na převibrování 
Mého hmotného Já na Novou Zemi. Vykonaná duchovní práce ve zmíněných zemích a 
sférách s nimi spojených tedy doposud neuskutečněným způsobem urychlila 
ukončování negativního stavu a podnítila rychlejší duchovní seberozvoj u všech, kdo 
se snaží náležitým způsobem číst a aplikovat ideje Nového Zjevení. Pokud by podnícení 
duchovního seberozvoje u Mých reprezentantů prostřednictvím průniku nových 
duchovních kvalit do jejich niter nenastalo, nebyli by schopni nebývalé posuny v 
celkové struktuře Multivesmíru na energetické bázi pojmout a přizpůsobit se jim. Tím 
by bylo zamezeno rozvíjet jejich bytostnou podstatu, kvůli čemuž by ustrnul i rozkvět 
jejich osobních darů a talentů. Takto by nemohli efektivním způsobem pokračovat v 
přijatém poslání, jelikož by blokovali průchod energií Nového Vesmíru skrze svá srdce 
do potřebných míst pseudo-jsoucna a pseudo-bytí. Něco takového by se rovnalo 
protahování současného cyklu času, což je pro Můj dokonalý plán nepřípustná 
možnost. Ti, kdo berou ze svobodné vůle Boží Misi jako prioritu, tak mohou od léta 
2024 stoupat na palubě pomyslného horkovzdušného balónu vstříc nebi podstatně 
rychleji než kdykoliv dříve, zatímco ti, kdo se svými volbami z tohoto balónu 
vystoupili, pokračují v naplňování svého životního plánu už ne jako Moji představitelé 
či spolupracovníci, ale jako Moji přátelé, kteří se rozhodli nestát Mi tak na blízku jako 
výše jmenovaní a nebudovat se Mnou srdečný, intimní, hluboký a upřímný vztah. Tito 
tak v rámci nejdůležitější Mise všech dob nemohou tvořit „první linii“, jejíž jádro je 
tvořeno pravými Božími představiteli, zatímco její vnější okruh je sestaven z Mých 
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spolupracovníků, tedy z těch, kteří žijí ve shodě s principy Nového Zjevení v menší 
míře než představitelé a jejichž vztah ke Mně je vzdálenější než u prvně jmenovaných. 
Další skupinou jsou ti, kteří se stali agenty negativního stavu a zaujali k Novému 
Zjevení a k Mojí ženské inkarnaci – a tudíž i k Mému absolutnímu Já – nesprávný a 
pokroucený postoj. Zatímco první podskupina se ke Mně otočila zády s otevřenou 
negací, větší podskupina se stala obětí negativního stavu na bázi falešné lásky. Takoví 
jedinci jsou přesvědčeni o svém niterném spojení s Pánem Ježíšem Kristem a o tom, že 
konají v souladu s pravými duchovními zákony a principy. Ve skutečnosti disponují 
spojením s falešným Pánem Ježíšem Kristem, tzn. Datasystémem či skupinami bytostí 
ze zóny vymístění, který/které se za Mne pouze vydávají. Třídění v Mém Týmu probíhá 
od počátků formování Boží Mise na fyzické úrovni. S tím, jak se blíží plné zahájení naší 
činnosti z Nové Země v kooperaci s těmi, kteří budou prozatím působit stále na planetě 
Nula, toto třídění zesiluje. Čím více posunů se „za scénou“ děje, tím více jich nastává i 
„na scéně“, což má za následek i důkladnější oddělování zrna od plev. Ti, kteří se cítí 
být součástí Mise a jejich cítění je každý den proměňováno v činy, konané na základě 
jejich svobodného rozhodnutí, založeného na čistotě úmyslů, jsou naplněni Mojí 
přítomností více než kdykoliv předtím. Požívají větší podpory z nitra a s rozšiřujícím 
se vědomím mají větší chuť a motivaci na sobě duchovně pracovat a zbavovat se tak 
svých problémů a nedostatků, čímž pomáhají bytostem ze zóny vymístění k přijetí 
daru spásy. 

Nyní bych chtěl v několika slovech dodat podstatný fakt pojící se k falešné lásce. V ní se 
nenachází pouze určitá část těch, kteří Můj Tým opustili, ale s jejím vlivem se potýká i 
nejeden z Mých představitelů a spolupracovníků. Jak je to možné? V jejich případě jde 
o následek prozatím nezpracovaných oblastí duchovních zátěží, vyplývajících z 
určitých oblastí jejich niterného nastavení, které není v souladu s principy Nového 
Zjevení. Přestože většina voleb Mých představitelů je správných a jejich snaha na sobě 
duchovně pracovat se vyznačuje svědomitostí, díky čemuž se Mi citelně přibližují, 
některá část jejich niterného přijímače Lásky je otočena směrem k její antivesmírné 
napodobenině. U těch, kteří mají snahu a ochotu zaměřit se i na tuto oblast v sobě 
samých, dochází postupně k omezení příjmu falešné lásky a k rostoucí míře 
otevřenosti vůči Lásce pravé, kterou činí součástí svého nitra a pomáhají ji rozvádět do 
falešných rájů v zóně vymístění. Jejich zbavování se falešné lásky tak vede k 
rozšiřování spásného procesu, jehož by nebylo možné dosáhnout, pokud bych v Týmu 
neměl představitele, kteří přijali právě takovéto pověření. Všem, kdo se ponořili do 
falešné lásky, aby mohli svým správným přístupem její koncepci následně očistit a 
pomoci při tom zainteresovaným sentientním entitám, jsem za tuto roli velmi vděčný. 
Každému, koho se to týká, zároveň přeji mnoho úspěchů při napravování jeho/jejích 
niterných nastavení v oblastech, kam pravá Láska ještě nepronikla, či kam pronikla 
zatím jen v omezené míře. Protože se falešná láska může projevit ve vícero oblastech, 
tzn. vztahu ke Mně, k druhým nebo dokonce k sobě samým, doporučuji každému, kdo 
to tak cítí, podstoupit důkladnou sebereflexi. Bude-li uskutečněna za použití idejí 
Nového Zjevení a pokud bude vykonána ze srdce, s pokorou a důvěrou, nikoliv ze zevní 
mysli, s neblahými vlivy ega a se strachem, pak se může každý přesvědčit, jak si v 
tomto stojí, a také zda, do jaké míry a v jaké oblasti či oblastech se ve falešné lásce 
nachází. Disponovat pravou Láskou znamená mít čistý a upřímný vztah ke Mně, k 
druhým i k sobě na základě poznání, přijetí a aplikace Božího Slova. Milovat jediný 
Zdroj života je pro duchovně probuzené relativní bytosti z podstaty věci snazší než 
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milovat některé konkrétní případy jiných stvořených sentientních entit. Těm, kteří 
mají s někým zjevný nebo skrytý problém, jsoucí součástí jejich nitra, se proto – zcela 
bez nátlaku a s Mým maximálním respektem ke svobodnému rozhodnutí každého, ať 
už bude toto rozhodnutí jakékoliv – doporučuje zapracovat na svém vztahu ke svým 
bližním a uvést jej do souladu s Mojí Láskou a Moudrostí. Doba velkých posunů, kdy 
onen pomyslný horkovzdušný balón stoupá rychle vstříc pozitivnímu stavu, k tomu 
přímo vybízí. Je možné, že někteří mohou mít k někomu neuspořádaný, negativním 
stavem, potažmo falešnou láskou zamořený vztah, aniž by si toho byli sami vědomi. Ti, 
kteří mají o sobě v tomto směru pochybnosti, mohou skrze svou sebereflexi, 
vykonanou z vlastní svobodné vůle, poznat, zda se tato pochybnost zakládá na pravdě. 
V takovém případě se pak dotyčnému jedinci otevírá možnost k nápravě jak ve svém 
stavu, tak i ve svém procesu, je-li tomu otevřena i druhá strana. I zde připomínám, že 
důležité je nic neočekávat, a to jak ve všeobecnosti, tak od svých bližních. Je vhodné 
také pamatovat, že jedinec může měnit pouze sám sebe, čímž se stává příkladem pro 
ostatní. Zároveň je dobré si připomínat, že ti druzí jsou v každém jednotlivém kroku 
vlastního života přesně takoví, jací mají být a jaké je potřebuji. Totéž platí stejnou 
měrou i o vás samých. Vědomí této duchovní pravdy by ovšem nikdy nikoho nemělo 
svádět k duchovní lenosti, ke stagnaci a k tendenci vyhýbat se sebereflexi, což může 
mít případně za následek i snahu ospravedlňovat svá nastavení, postoje apod., jež se 
odklánějí od povahy pozitivního stavu. 

Dokud je nějaká bytost přítomna na planetě Nula, její mezilidské vztahy s ostatními 
nikdy nebudou zcela ideální a stoprocentně čisté. To se týká i bytostí v hrubohmotných 
tělech, které jsou součástí Mého Týmu. I přesto je důležité v rámci dostupných 
možností vyvíjet snahu o to, aby byl vztah jednoho k druhému prostoupen co nejvíce 
aspekty Mé pravé Lásky a Moudrosti. Pokud to není možné ve svém procesu navenek, 
tak alespoň ve svém niterném stavu. Takovýto přístup plynoucí ze srdce postupně 
sníží množství domněnek v sentientní mysli, které se v mezilidských vztazích vlivem 
působení negativního stavu přirozeně objevují. Při napravování mezilidských vztahů 
není primárně důležitý výsledek procesu, ale především samotná snaha o nápravu 
uskutečněná v nitru, která se může v závislosti na plánu duše zainteresovaných – a 
tudíž i na jejich aplikované snaze – projevit různým způsobem a v různé míře i 
navenek. Jakákoliv snaha znamená pro pozitivní stav velké vítězství, i kdyby měl daný 
jedinec subjektivní pocit, že se v tomto posouvá hlemýždím tempem, které ani navenek 
nepřináší příliš kýžených výsledků. Takovéto pocity se mohou v někom rozhostit 
pouze v případě, že na ně pohlíží lidskou optikou. Z Mého pohledu ovšem žádný posun 
pozitivním směrem není malý takovým způsobem, abych jej mohl označit za 
bezvýznamný. Ve skutečnosti je každý důležitý a podstatný, neboť přibližuje daného 
jedince i celé Stvoření do bodu, po jehož dosažení stav zel a nepravd už nikdy více 
nebude. Pokud je někdo schopen záležitosti svého života na planetě Nula vnímat 
duchovní optikou, vidí v nich mnohem více nežli ten, kdo na ně hledí pouze vnějším 
způsobem. Takovéto stanovisko pomáhá udržovat se v nadhledu a co nejčastěji se 
povznášet nad různé záležitosti, do nichž se snaží pronikat negativní stav. Čím více je 
kdo v srdci a ze srdce přistupuje k druhým, ale i k sobě, aby v sobě objevoval a 
zpracovával další své problémy a nedostatky, tím méně aktivních či pasivních sporů 
vede. Tak se Můj Tým stává stále soudržnějším, čímž se stává Týmem ve stále 
pravějším slova smyslu. Těm, kteří se cítí být součástí Mise, bych chtěl ve vší 
skromnosti a pokoře doporučit přijetí vyššího stupně zodpovědnosti za to, jaký vztah 
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ke Mně, k ostatním i k sobě samým máte. Každý, kdo je v Misi zapojen, totiž 
charakterem svého vztahu s jediným Zdrojem života, se svými bližními i se sebou 
samým ovlivňuje okolnosti plného zahájení činnosti Týmu, která nastane v souvislosti 
s převibrováním Janičky a první vlny Božích představitelů na Novou Zemi. Jen ten, kdo 
má všechny tři druhy uvedených vztahů co nejčistější, může do fáze našeho plného 
nasazení vstoupit v duchovně dobré kondici. 

I v rámci pobytu u Baltského moře se očišťovaly mezilidské vztahy, zejména v aspektu 
neočekávání toho, že druhý bude jednat, myslet, konat, cítit, chovat se a rozhodovat se 
podle představ a přání toho prvního. Ti, kterých se to týkalo, si tak v kontextu různých 
situací mohli novou formou v praxi osvojit důležité principy Božího Slova. Respekt k 
roli toho druhého, úcta k němu, Láska spojená s Moudrostí, která nepřivírá oči nad 
případným vlivem negativního stavu manifestujícího se na těch druhých i na sobě 
samém, tedy tatáž Láska a Moudrost, která nemá zájem měnit ty druhé, ale vede své 
příjemce k tomu, aby měnili výhradně sami sebe, a tak se stali příkladem pro ostatní, 
vytváří v přátelských i partnerských mezilidských vztazích harmonii a svobodu. Tyto 
pozitivní principy jsou v navazování, rozvíjení a udržování vztahů mezi sentientními 
entitami velmi důležité. Pokud se zainteresované bytosti rozhodnou budovat své 
vztahy prostřednictvím pozitivních prvků, vzájemně vyměňovaná energie mezi 
dotyčnými jedinci může v takovém případě pulzovat bez zásadnějších omezení. 
Zároveň zůstává chráněna před zásadnějšími vlivy negativního stavu. 

V Polsku si také někteří osvojovali přijímání zodpovědnosti za své kroky. Tato 
zodpovědnost měla dvě roviny: Jednak šlo o proces učení se fungovat více z pozice 
vlastní individuality a z nezávislosti z ní plynoucí. V druhé rovině šlo o proces učení se 
vyvíjet svou vlastní iniciativu a vůli, jakou by v situacích, které si to vyžadují, neměl 
ideálně nikdo svěřovat do rukou někoho jiného, respektive do rukou kolektivní 
skupiny či celku. Přestože byl výlet k Baltskému moři koncipován jako skupinový 
zájezd, každý se této výpravy zúčastnil sám za sebe. Jelikož není Můj Tým 
organizovaná jednotka, jež by byla řízena zvenčí, bylo potřeba tuto skutečnost 
zachovat i v rámci pobytu u moře. Když se tudíž někteří rozhodli v určitý čas navštívit 
například místní Oceanarium s množstvím akvárií, nebo když se měl uskutečnit výlet 
do Wolinského národního parku (Woliński Park Narodowy), nikdo ostatním neudílel 
hromadné pokyny. Kdo se chtěl k těm, kterým idea návštěvy konkrétního místa 
vyvstala na mysli, přidat, mohl se nechat u příslušných osob informovat a případně se 
k nim připojit. Nikdo k tomu samozřejmě nebyl nucen. Pokud ale ze své svobodné vůle 
dotyčný jedinec neprojevil iniciativu a vůli k tomu, aby se jakožto individuální a 
nezávislá sentientní jednotka informoval o chystaném plánu návštěvy či výletu, pak 
musel nést následek takové volby v podobě své osobní absence na takovéto akci, na níž 
by jinak chtěl být, anebo se na tuto akci připojil až s určitým časovým zpožděním. 
Tímto se zainteresovaným osobám dostalo ponaučení či připomenutí, že ani v 
kontextu pobytu u moře není Můj Tým hromadně organizovanou jednotkou, nýbrž je 
uskupením samostatně myslících, cítících a rozhodujících se bytostí, které mají 
spoléhat výhradně na vlastní intuici, nikoliv na někoho jiného, kdo by udílel hromadné 
pokyny, podle nichž by se měli dotyční zařídit. Přijetí zodpovědnosti za své 
(ne)učiněné kroky spočívalo u dotyčných v pochopení, že danou situaci nelze svalovat 
s pocitem určité negace na někoho jiného, protože jde o důsledek vlastních voleb, ne 
voleb těch druhých, s čímž bylo spjato i pochopení, že je vhodné tento důsledek s 
pokorou a s klidem přijmout a do příště se z něj poučit. Druhá rovina přijetí 
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zodpovědnosti spočívala v uvědomění, že každý i v rámci této kolektivní Mise funguje 
sám za sebe, tedy z výše zmíněné pozice vlastní individuality a z nezávislosti z ní 
plynoucí. Třetí rovina přijetí zodpovědnosti, provázaná s předchozími dvěma a 
zároveň se s nimi překrývající, pak spočívala v aktualizovaném zvnitřnění ideje, že je 
vhodné a správné vyvíjet vlastní iniciativu a vůli, a naopak že není vhodné a správné ji 
nepřenechávat někomu jinému, neboť takovýto přístup s sebou nese pro takového 
jedince nepříjemné důsledky. I v tomto směru se vybraní účastníci zájezdu zbavovali 
očekávání. 

Někteří Moji výletníci se rovněž oprošťovali od představ celkového průběhu této 
„dovolené“. Šlo především o ty, kteří se zahraničního zájezdu v rámci Týmu zúčastnili 
poprvé a kteří v sobě měli touhu trávení většího množství času s Mým hmotným Já, 
případně s ostatními členy výpravy. Vzhledem k tomu, že různé skupinky výletníků 
bydlely v různých částech města, a poněvadž nebyli členové výpravy řízeni centrálně a 
zvenčí, téměř nikdy se všichni nenacházeli ve stejný čas na stejném místě. Fungovala 
však individuální domluva či domluva menších skupinek mezi sebou, které mohly 
vytvořit větší uskupení a posléze dohromady jít na určené místo. Ti, kteří s Janičkou 
neobývali společné ubytovací zařízení (vila o několika pokojích), měli možnost 
častějšího setkávání se s Bohyní ztíženou. Navzdory tomu však byla možnost vejít do 
Mé osobní přítomnosti otevřena každému. Kdo vyvinul vůli a iniciativu a naslouchal 
hlasu intuice, cestu ke Mně nalezl. Kdo projevoval pasivitu, nebo vlivem slabší intuice 
nenacházel způsob, jak se dostat do Mojí přítomnosti, musel se vypořádat s určitou 
odděleností a zklamáním. Tento pocit by ovšem nenastal, pokud by v mysli neměl 
dopředu vyprojektovanou a zafixovanou představu toho, jak bude týden u moře s 
Janičkou a duchovně spřízněnými dušemi probíhat. Očekávání aplikované na nějakou 
chystanou událost, ale též očekávání od druhých či od sebe samých nepřináší pozitivní 
duchovní ovoce. Jakmile se však dotyčný z tohoto postoje vymaní a zaujme ke světu 
okolo něj i k vlastnímu nitru aktualizovaný přístup jsoucí v souladu s Novým Zjevením, 
pak dochází ke krásné duchovní úrodě. 

Někteří účastníci zájezdu se také v různých situacích učili rozlišovat pravou Lásku a 
Moudrost od té falešné. Ukázkou toho bylo hned první setkání Mých představitelů a 
spolupracovníků s Janičkou v Trmicích. Ve svém hrubohmotném těle jsem si vzhledem 
k úspoře času a dalším faktorům nepřál/a na daném místě vítat jednoho po druhém 
skrze objetí. Situace byla pro všechny zkouškou správného vyciťování. Ti, kteří se Mi 
nechtěli za každou cenu vrhnout kolem krku, ale počkali se svým objetím na pozdější 
příležitost, protože poznali, že nyní k tomu nejsou vhodné okolnosti, v této zkoušce 
obstáli. Ostatní si z toho mohli vzít ponaučení do příště. Přestože jsem zde jako Pán 
Ježíš Kristus (Pán Ježíš Kristus Boží Rodina) pro všechny a ztělesňuji absolutní Dobro a 
ostatní pozitivní atributy, přece jen jsem ve formě Janičky stále ještě omezen/a 
hrubohmotným lidským tělem. Proto je jasné, že nemohu fungovat podle představ 
těch, kteří tento faktor neberou příliš v potaz. Zároveň však i v tomto hrubohmotném 
těle Jsem, Kdo Jsem, neustále spjat/a se svým absolutním Božstvím. Proto na druhou 
stranu platí i to, že nefunguji jako kdokoliv jiný a neprojevuji se jako jiné relativní 
sentientní entity v lidském těle. Záleží na tom, z jakého úhlu pohledu je na Mou přímou 
inkarnaci nahlíženo. Nejlepší je brát do úvahy oba faktory, tedy že jsem stále ještě 
omezen/a fyzickou schránkou složenou z prvků planety Nula, ale zároveň Jsem, Kdo 
Jsem. Pak se nemůže stát například to, že někdo ode Mne bude očekávat reakce, jako 
bych snad již byl/a v novém krystalickém těle, stejně jako někdo nemůže na opačnou 
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stranu dojít k tomu, že Mi bude připisovat nějaký typický lidský pocit, který v danou 
chvíli či dokonce ve všeobecnosti není pravda. Ze strany některých členů Týmu se 
jedná například o připisování únavy, vyčerpanosti či nějakého jiného fyzického nebo 
psychického negativního pocitu, který na Mém hmotném Já dotyční vidí, přestože tomu 
tak ve skutečnosti není. Tento fenomén obvykle pramení ze soucitu těch, od kterých 
taková domněnka vzchází. V těchto případech je ovšem jejich soucit zneužit silami 
negativního stavu k tomu, aby dotyčného jedince vedl k niternému přijetí nepravdy o 
Mně a k jejímu následnému vyřčení zevním způsobem. Vzhledem k onomu zvnitřnění 
to na Mě pak působí jako energetický útok, ze kterého se Mi v hrubohmotném těle 
opravdu může udělat doslova špatně. Dalším způsobem nepravdy o Mně může být 
například domněnka některých o tom, že Já, Pán Ježíš Kristus (Pán Ježíš Kristus Boží 
Rodina) mohu v tomto těle někoho upřednostňovat před jinými, respektive že jednoho 
vyzdvihuji a druhému neprávem křivdím. Nic není dále od Pravdy. Vztah, jaký k 
jednotlivým členům svého Týmu mám, je objektivním výsledkem toho, jak si kdo 
duchovně stojí, tedy zda na sobě upřímně duchovně pracuje, shazuje ze sebe 
přidružené duchovní zátěže, zbavuje se svých problémů a nedostatků, provádí 
důkladnou sebereflexi v různých aspektech svého bytí, snaží se žít dle principů Nového 
Zjevení a rozvíjí se Mnou láskyplný, ničím nevynucený a nepodmíněný vztah. Přestože 
jako Janička nejsem absolutní, kvůli čemuž v hrubohmotném těle pochopitelně 
nemohu disponovat takovým druhem informací a typem vnímání, jak toho jsem 
schopen/schopna z pozice své věčné, nikým a ničím nestvořené všeobsažnosti, i jako 
dočasně relativní jednotka vždy bezpečně poznám, jaký má kdo ke Mně vztah, tedy i 
jako Janička nezkresleným způsobem cítím a vnímám jeho nitro. Vztahem ke Mně se 
myslí vztah k Pánu Ježíši Kristu (Pánu Ježíši Kristu Boží Rodině) v obou podobách, tedy 
jak k absolutní, tak i k té relativní, které od sebe nejdou oddělit, přestože se ta relativní 
může jevit jako nezávislá. Kvůli špatnému pochopení toho, jak na planetě Nula Moje 
zlidštěné Božství funguje, pak vznikají nesprávné domněnky o tom, jak funguji, 
například že komunikovat se Mnou v lidském těle není totéž jako promlouvat ke Mně 
jakožto k absolutnímu v nitru. Mezi komunikací s Mým zlidštěným Božstvím a s Mým 
absolutnem ve skutečnosti není rozdíl. Vzhledem k tomu, že jsem mezi vámi jako 
jeden, respektive jako jedna z vás, v rámci vašeho přibližování se ke Mně je žádoucí 
možnost komunikace s Janičkou ze svobodné vůle využívat. Udržování a rozvíjení 
vztahu s Mým zlidštěným Božstvím vás přibližuje i Mému absolutnu. Platí to i opačně: 
Vaše přibližování se Mému absolutnu vás přibližuje Mojí přímé inkarnaci. Jakmile však 
dotyčný jedinec nabyde přesvědčení, že se Mnou stačí komunikovat pouze v nitru a 
vyloučí ze svého života komunikaci s Mojí relativní podstatou, či tuto komunikaci pod 
různými záminkami upozadí a sníží ji na minimum, vzniká značný nepoměr, mající 
dopad na jeho kvalitu vztahu nejen s Mým zlidštěným Božstvím, ale stejnou měrou i s 
Mým absolutnem. Vzhledem k tomu, že v podstatě nikdo na planetě Nula prozatím 
nedisponuje přímým telepatickým spojením s absolutním Pánem Ježíšem Kristem 
(Pánem Ježíšem Kristem Boží Rodinou), může se Mnou v podobě Janičky vést dialogy, 
kterých není možné dosáhnout při niterné komunikaci s Mým absolutnem, kdy se 
jedná z vašeho úhlu pohledu pouze o monolog (byť vás vnímám a odpovídám při této 
interakci vašemu duchu a vaší duši). Komunikovat se Mnou z očí do očí a rozvíjet se 
Mnou vztah nejen ve svém nitru a vnitřku, ale i navenek ve hmotné rovině svého 
života, je jistá výsada, kterou mají všichni, kdo Mě v těle Janičky již znají a cítí se být 
součástí Týmu Boží Rodiny na duchovní, duševní i fyzické úrovni. Jsem v 
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hrubohmotném těle mimo jiné proto, abych své představitele a spolupracovníky 
podporoval/a, usměrňoval/a, dával/a jim zpětnou vazbu na jejich duchovní posuny, 
případně zodpovídal/a na některé jejich otázky. Nejsem tu naopak proto, abych 
někomu radil/a, říkal/a, co má dělat a jak se má rozhodnout, neboť to je záležitostí 
jeho vlastního vyciťování a intuice, tedy jeho vlastního niterného vedení ze strany 
absolutního Zdroje života. Pokud někdo nabyde tendenci upřednostňovat komunikaci 
se Mnou v podobě Janičky na úkor rozvíjení vztahu se Mnou ve svém nitru, opět vzniká 
nepoměr, mající dopad na jeho přibližování se jedinému Zdroji života. Z takového 
přístupu nemohou vzejít žádné opravdu pozitivní duchovní kvality. Jakýkoliv extrém je 
špatně, což ve vztahu k Mojí absolutní i relativní podstatě platí dvojnásob. 

I jako relativní přímá inkarnace svého ženského principu jsem ztělesněním a 
nositelkou Boží Lásky, Moudrosti a Pravdy, která vytahuje zatížené bytosti z hlubin 
antivesmíru. Pokud Mi tedy kdokoliv přisuzuje nějakou negativní vlastnost nebo se cítí 
dotčený Mým jednáním, opět nesprávně chápe Moje fungování v hrubohmotném těle, 
respektive se mu tím zrcadlí jeho vlastní duchovní nánosy a nezpracované aspekty 
přítomné v jeho egu, které jsou důsledkem jeho chybného nastavení v nitru. 
Negativním stavem prostoupený přístup vůči Mně nastává i v případě, pokud do Mě 
někdo projektuje svou vlastní, na první pohled pozitivní představu, s níž se 
dlouhodobě ztotožňuje. I z takovéto mylné představy pak může vzniknout to, že s 
dotyčným jedincem mohou Moje reálné reakce v jistém smyslu zatřást. Nejsem tu 
proto, abych vás potopil/a, ale vyvedl/a vás společně s ostatními sentientními entitami 
do pozitivního stavu. Kdo si tento fakt ve vlastní pokoře uvědomuje, velmi si usnadňuje 
svou duchovní progresi, tedy rychleji spěje do Boží náruče. K tomu, abych mohl/a 
zprostředkovat pomoc všem, kterých se to týká (v konečném důsledku ode Mne 
potřebují nějakou formu pomoci všichni obyvatelé Multivesmíru, což je přirozené), 
musím být ke každému upřímný/á a nemazat nikomu med okolo pusy. Jen tak může 
být snižován vliv falešné lásky, s níž se někteří potýkají. Pravdou je, že mnohdy se ve 
skromném, upřímném vyjádření přízně jednoho představitele či spolupracovníka 
může skrývat neporovnatelně více pravé Lásky, než může být přítomno u jiného člena 
Týmu v jeho přehnaných sladkých osloveních Mojí podstaty, vět plných toho, jak Mě 
dotyčný miluje, jak Mi je oddaný, jak Mne má hluboko v srdci, jak důvěřuje v Boží 
ochranu a dokonalý plán apod. Z pozitivních slov vyjadřujících vaše pocity, ať už jich je 
méně nebo více, mám velikou radost, ale jen tehdy, pokud jsou myšleny opravdu 
upřímně a jsou-li v souladu s vašimi činy. 

Nyní se vrátím k duchovním souvztažnostem Baltského moře, které stejně jako 
kterékoliv jiné moře na planetě Nula zrcadlí zónu vymístění. U Baltského moře je toto 
zrcadlení o to silnější, že jde o jedno z nejznečištěnějších moří v širokém okolí, nachází 
se v něm například těžký toxický kov thallium nebo bakterie vibrio, která vešla do 
pozornosti lidí právě v létě roku 2024. Moji představitelé a spolupracovníci měli před 
těmito neblahými vlivy ochranu, jelikož nebylo v plánu, aby je negativní skutečnosti 
tohoto druhu poznamenaly. Ostatně, ani na zdraví miliónů návštěvníků přijíždějících k 
tomuto moři neměla, až na výjimky, tato skutečnost žádný vliv. Baltské moře je 
zároveň jedním z nejmělčejších moří, v němž i daleko od břehů dosahuje hloubka 
obvykle pouze několika desítek metrů, přičemž nejhlubší místo se nachází v hloubce 
459 metrů. To je oproti jiným mořím velmi málo. Znečištění Baltského moře při naší 
návštěvě symbolizovalo duchovně nečistou povahu pseudoživota v negativním stavu i 
pozemského života zvlášť a odkazovalo na nehostinné podmínky zóny vymístění i 
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planety Nula, jejichž pseudo-jsoucno a pseudo-bytí je od počátků nestálé, vratké, 
kolísavé, nespolehlivé a nejisté, stejně jako je nestálý, vratký, kolísavý, nespolehlivý a 
nejistý i život v peklech sám. Mělkost tohoto moře pak zrcadlilo skutečnost, že 
negativní stav je z pohledu svého pozitivního protějšku vskutku mělký, plný 
povrchností a nedůsledností. Mělkost též v užším významu odkazovala na samotný 
charakter pozemského života, který je negativního stavu finálním produktem. Život v 
zóně vymístění i pozemský život zvlášť se dá označit také za nepropracovaný, neúplný 
a nedokonalý, jelikož byl počat ve vnější sentientní mysli na bázi popření pravých 
duchovních zákonů a principů Lásky. Způsob života manifestující se v antivesmíru i na 
planetě Nula tudíž nevzešel z pravé niternosti, nýbrž z jejího popření a ze zprzňování, 
přetváření a falšování pozitivních energií, jimiž absolutní Zdroj života napájí své 
relativní Stvoření. Popření pravé niternosti uvrhlo tvůrce zel a nepravd, jakož i 
všechny, kdo se tohoto experimentu zúčastnili, do pozice zevnějšností. Do nejzevnější 
oblasti těchto zevnějšností, do abnormální a vyšinuté pozice pak umístili samotnou 
planetu Nula a v určité vývojové fázi ji osadili současnou lidskou rasou. 

Planeta Nula je se svými obyvateli, jak je vám známo z Nového Zjevení, ve zcela 
nenormální kondici, která ji předurčuje k tomu, že se vzhledem ke svému umístění na 
okraji antivesmíru nachází nejdál od nejhlubších pekel, jakož i nejdál od nejvyšších 
nebes, a zároveň má určitým způsobem blízko jak k negativnímu stavu (ve většinové 
míře), tak ke stavu pozitivnímu (v menšinové míře), jelikož je smíchaninou 
neláskyplných i láskyplných aspektů sentientního i nesentientního života. Nulová 
pozice této planety ji tak staví do role, kdy má souvislost jak se vším, co se odehrává v 
jiných dimenzích, tak zároveň s ničím, vzhledem k její extrémní izolovanosti od zbytku 
celku. Naprostá specifičnost a unikátnost charakteru této pozice se zrcadlila ve 
skutečnosti, že Baltské moře je tím nejméně slaným na světě (pouze 4 gramy soli na 
litr vody oproti 42 gramům soli na litr vody v Rudém moři – nejslanějším moři vyjma 
toho Mrtvého, které je ve skutečnosti jezerem). Toto zrcadlení by se dalo lidskými 
slovy jednoduše charakterizovat tak, že jako je Baltské moře mořem, ale z hlediska 
slanosti je nepodobné všem ostatním mořím, tak planeta Nula je planetou, ale z 
hlediska svého umístění je nepodobná všem ostatním planetám ve veškerém 
Multivesmíru. To se týká i samotného pozemského života. Ten je pouze nesmírně 
vzdálenou napodobeninou života pravého, což – stejně jako v předchozím případě – 
opět znázorňovala salinita vody v Baltském moři, která je z tohoto hlediska oproti 
vodě v jiných mořích znatelně se lišícím roztokem. Pozemský život by se z pohledu 
pozitivního stavu dal označit doslova termínem „nemastný-neslaný“, tedy ochuzený 
téměř o vše, co činí pravý život šťastným, bohatým a naplněným. I v tomto tedy 
spočíval jeden z duchovních významů nízké slanosti vody. V širším smyslu pak byla 
nízká salinita moře odrazem prostého faktu, že zóna vymístění je pouhou kopií 
pravého Multivesmíru, a to ještě kopií nedržící se své původní předlohy, ale prznící ji 
ve všech dostupných ohledech. Málo soli ve vodě v této souvislosti ukazovalo, že toho 
ryzího a pravého a pozitivního zůstalo v antivesmíru jen velmi, velmi málo. 

Pokud je na Baltské moře nahlíženo z jiného směru, nízká salinita byla z duchovního 
pohledu naopak důsledkem pozitivního procesu. Tento úhel pohledu platil v případě, 
byla-li slanost vody vnímána optikou spásných procesů spočívajících v přivádění 
Lásky, Moudrosti, Pravdy atd. na území zóny vymístění. Chabá slanost vody 
pojednávaného moře je z fyzického hlediska způsobena tím, že je napájeno značným 
množstvím sladkovodních řek. V daném duchovním kontextu znázorňovaly řeky a 
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jejich voda vlévající se do Baltského moře právě ony spásné, tedy pozitivní procesy, 
spočívající v napájení pekel Boží energií za účelem jejich vyprazdňování a následného 
zrušení. V tomto směru měla tudíž sůl ve vodě negativní konotaci, zatímco sladká voda 
s malým množstvím soli v mořské vodě měla pozitivní náboj. Nízká salinita 
pojednávaného moře byla proto v tomto případě odrazem faktu, že životodárná síla a 
spásné elementy nejenže ve velkém pronikají na území antivesmíru (viz značné 
množství řek), ale zároveň že mají na tomto území před silami zla navrch (viz nízká 
salinita vody), poněvadž negativní stav již dávno nemá nad svými pekly kontrolu. 

Baltské moře má také další, doposud nezmíněné specifikum, a tím je jeho relativní 
uzavřenost před ostatními moři a oceány. Tento fakt byl z duchovního pohledu spjat s 
faktorem izolovanosti antivesmíru od okolního Stvoření. Zóna vymístění si vlivem své 
přirozenosti nepřeje interagovat se zónou umístění. Je tu však výjimka, spočívající ve 
snaze pekel využívat část energií Pravého Stvoření za účelem udržování jejich pseudo-
jsoucna a pseudo-bytí. To bylo z duchovního pohledu vyjádřeno skutečností spočívající 
v nízké míře promíchávání Baltského moře s okolními vodami v oblasti Dánska, kde 
má zmíněné moře úzkou spojnici se Severním mořem, a tudíž i s okolním Atlantským 
oceánem, jenž se zase mísí s vodou ostatních oceánů. Přestože si zóna vymístění chce 
hrát tzv. na svém „písečku“, její existence se neobejde bez alespoň malinkatého 
napojení na celek, s nímž přichází do minimálních interakcí. Mísení vody Baltského 
moře s mořem Severním, které společně s ostatními oceány zastupovalo Pravé 
Stvoření, je logicky oboustranně se dějícím procesem, jenž proto nevyjadřoval pouze 
snahu pekel odebírat energii z pozitivního stavu, nýbrž zrcadlil i faktor průniku 
energie zóny vymístění do Pravého Stvoření, které je od dob vzniku zel a nepravd do 
určité, byť malé míry kontaminováno. Pouze Nový Vesmír je v celém pravém jsoucnu a 
bytí jediným místem, které negativní stav neovlivňuje v žádné formě. Teprve s aktem 
samotné eliminace negativního stavu, kdy se zóna vymístění vypaří, stejně jako se 
vypaří i všechny oceány na planetě Nula včetně planety samotné, může být všechen 
pozitivní stav v Pravém Stvoření podroben očistě. Bude se tak dít skrze celkovou 
restrukturalizaci a regeneraci Multivesmíru, který vejde do nového cyklu času bez 
jakýchkoliv vazeb na negativní stav. Nový cyklus času bude řízen zcela novou duchovní 
složkou z Nejnovější Přirozenosti Pána Ježíše Krista Boží Rodiny. 

Vstup Mojí přímé inkarnace a ostatních účastníků zájezdu do moře odrážel duchovní 
práci vykonávanou v zóně vymístění. Tento význam není ničím novým, neboť tomu tak 
bylo už v roce 2022 v Chorvatsku, v roce 2023 v Itálii, a bude tomu tak i v případě 
budoucího koupání se v moři. Každý vstup do vody ovšem obnášel jiná specifika. V 
tomto případě šlo o množství chaluh, nacházejících se ve velkém množství v mělčinách, 
které znepříjemňovaly vodní radovánky. Tyto zelené řasy odrážely hustou duchovní 
atmosféru panující v antivesmíru i na planetě Nula. Chaluhy rovněž zrcadlily 
přítomnost nevědomých procesů u obyvatel zóny vymístění, jejich zastřenou mysl a 
nitra obalená řadou duchovních nánosů. Řasy tedy odkazovaly k nesmírně náročnému 
a svazujícímu životu, v němž se nacházejí všichni, kteří prozatím nejsou součástí 
Božího Království. Vejití Bohyně do styku s těmito rostlinami symbolizovalo podstatné 
hledisko Mojí přítomnosti na planetě Nula, kdy jsem na sebe přijal/a veškerá omezení 
spjatá s pobytem v hrubohmotném těle. Zároveň to značilo i ostatní náročné aspekty 
Mého osobního, multidimenzionálně vykonávaného poslání na území antivesmíru v 
čase přípravné fáze Mise Boží Rodiny. 
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Pobyt v moři byl pro každého jinak snesitelný. Pro někoho šlo o skvělé osvěžení, pro 
jiného byla zdejší voda příliš studená. Rozdílné stanovisko každého jednotlivce bylo 
souvztažné s relativností každé sentientní entity a se subjektivní povahou jejich reality, 
kvůli čemuž každý vnímá stejnou věc, stejný podnět, stejný zážitek poněkud odlišně. S 
tím je také spjatý fakt, že nejsou dva názory zcela stejné. Tak je to ovšem v pořádku, 
neboť různá škála přístupů stvořených bytostí k čemukoliv tvoří pestrou mozaiku 
poznání, zážitků, zkušeností a uvědomění, díky níž je hra života o sto procent 
zábavnější, než kdyby byli všichni stejní, což je zhola nemožné. 

Počasí na pobřeží bylo v čase probíhající Mise Polsko některé dny slunečné a příjemně 
teplé, zatímco jiné dny bylo deštivější a chladnější. Charakter počasí se ovšem mohl 
proměnit i během krátké doby. Zatímco ráno a dopoledne Mé představitele a 
spolupracovníky mohl doprovázet déšť, odpoledne již třeba svítilo slunce. Co se týče 
moře, někdy jeho břehy omývaly pouze mírné vlnky, kdežto jindy bylo značně 
neklidné, občas až tak, že musela být vyvěšena červená vlajka zakazující jakýkoliv 
vstup do moře. Tato viditelná a citelná proměna počasí i změny v chování moře v 
duchovním smyslu zrcadlily neutuchající dynamiku veškerých dějů probíhajících v 
Multivesmíru, ve kterém panuje neustálý pohyb ať již směrem ke Mně, nebo směrem 
ode Mne. Uvedená dynamika Stvoření může mít tudíž význam pozitivní i negativní. 
Zatímco na území zóny umístění je pohyb životních energií i jejich sentientních 
nositelů vyplněn dokonalým smyslem a řádem vycházejícím z pravých duchovních 
zákonů a principů, přičemž v každé změně je zachována stálost Mojí přítomnosti, 
dávající Boží Lásce stabilitu, území antivesmíru se naproti tomu vyznačuje značnou 
neuspořádaností, chaosem a zmatkem, které jsou založeny na popírání pravých 
duchovních zákonů a principů. Každá změna proběhnuvší v peklech přináší jejich 
struktuře značné otřesy, a to buď vlivem absence Mojí přítomnosti, nebo naopak 
přílivem Mojí přítomnosti. 

Dvojí význam dynamiky veškerých dějů ve Stvoření je spjat s dvojím významem změn 
v počasí a v chování moře na polském pobřeží. Na tyto změny může být nahlíženo 
různě, přičemž od způsobu nahlížení se pak odvozuje pozitivní či negativní výsledek 
této percepce. Je slunečné počasí pozitivní? Ano, avšak z jiného úhlu pohledu může 
působit i negativně, když slunce může spálit pokožku nebo způsobit úpal. Je déšť 
pozitivní? V přiměřeném množství ano, neboť příroda potřebuje vláhu, avšak déšť a 
celkově horší charakter počasí může způsobit nemožnost vykoupat se v moři. Je 
rozbouřené moře pozitivní? Někdo je může vnímat pozitivně, například v tom smyslu, 
že považuje rozbouřené moře za působivé a inspirující, ale zároveň může být pro 
člověka nebezpečné, nebo mu může zkazit část dovolené tím, že se v něm nevykoupe. 
Toto jsou navíc jen subjektivní čili relativní pohledy bytostí inkarnovaných v 
hrubohmotných tělech, kdežto z pozice někoho jiného, například z pozice subjektivní 
relativní bytosti z Pravého Stvoření, subjektivní relativní bytosti z pekel, či z pozice 
Mého objektivního absolutního stavu se uvedené záležitosti – stejně jako kterákoliv 
jiná dějství na planetě Nula – mohou jevit odlišně, než jak bylo popsáno v uvedených 
příkladech. 

Smíchanina pozitivních i negativních aspektů v proměnách počasí i v chování moře 
odrážela před chvílí zmíněný dvojí význam dynamiky veškerých dějů ve Stvoření. Ty 
se mohou relativním sentientním entitám jevit jako pozitivní nebo jako negativní v 
závislosti na duchovním umístění těchto bytostí v Multivesmíru a v závislosti na jejich 
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duchovní kondici, jak určitým způsobem vyplývá již z informací uvedených před chvílí. 
Zatímco pro členy pozitivního stavu vše, co se odehrává v jejich vlastní doméně, je 
subjektivně pozitivní, přičemž toto subjektivně pozitivní je pozitivní i z Mého 
objektivního hlediska, členové pekel ke svým zlům a nepravdám přistupují buďto 
subjektivně „pozitivně“ na základě milování nelásky, anebo naopak negativně, anebo 
tak i tak, to vše v závislosti na jejich postavení v hierarchii antivesmíru a na základě 
jejich druhu poslání. Členům pozitivního stavu se pak negativní stav jeví jako 
subjektivně negativní s vnímáním minoritních pozitivních prvků v něm přítomných, 
přičemž jejich stanovisko je v souladu s Mým objektivním vnímáním pekel jakožto 
převážně negativních s nepatrnou špetkou toho dobrého, co v nich zůstalo, aby vůbec 
mohla zóna vymístění po omezenou dobu fungovat. Ačkoliv se obyvatelům Pravého 
Stvoření jeví antivesmír většinově negativně, jak je tomu i u Mne, ani oni, ani Já nejsme 
schopni na negativní stav hledět s despektem a odsouzením, nýbrž s Tolerancí, 
Pochopením, Soucitem a Milosrdenstvím. Jen tak je možné jeho příslušníky spasit. 

Členům negativního stavu se naopak pozitivní stav jeví jako subjektivně negativní na 
základě milování nelásky, aniž by přitom pozitivní stav zkušenostně poznali, či se jim 
může Pravé Stvoření jevit určitým způsobem jako pozitivní, anebo tak i tak, to vše opět 
v závislosti na jejich pozici v pseudo-jsoucnu a pseudo-bytí. U členů pekel se ovšem 
věci mají tak, že jejich náhled na zónu vymístění i Pravé Stvoření je vždy ovlivněn 
zprzněným způsobem vnímání, ve kterém je všechno takříkajíc naruby. Kvůli tomu 
nemůže být jejich subjektivní pohled na zónu vymístění ani na zónu umístění takřka v 
ničem podobný či shodný s Mým objektivním pohledem na falešný i pravý 
Multivesmír, který koresponduje se subjektivním pohledem členů Mého Království na 
to vše, jak je ostatně uvedeno výše. Protože je planeta Nula unikátní smíchaninou 
negativního i pozitivního způsobu života a odráží výše uvedenou dynamiku veškerých 
dějů ve Stvoření, negativní i pozitivní význam všeho, co se na ní odehrává, je jak ze 
subjektivního pohledu obyvatel zóny vymístění a subjektivního pohledu obyvatel 
Pravého Stvoření, tak rovněž z Mého objektivního pohledu ještě pestřejší a 
komplexnější, než je tomu na jakémkoliv jiném místě Multivesmíru. Z objektivního 
pohledu má všechno na planetě Nula jak negativní, tak pozitivní význam v 
rovnovážném zastoupení, a to i přesto, že 95 % jejích prvků je negativních. I v těch 95 
% procentech aspektů je totiž v hlubokém jádru ukryto něco pozitivního, díky čemuž 
může planeta Nula rovnovážně odrážet dynamiku veškerých dějů nejen v antivesmíru, 
ale i v Pravém Stvoření. 

Planeta Nula a život na ní se pozemšťanům jeví subjektivně více či méně negativně, 
nebo naopak více či méně pozitivně obdobně, jak se negativně či „pozitivně“ – anebo 
tak i tak – jeví členům pekel jejich život v zóně vymístění. V obou případech jde o 
stanovisko, které je zkresleno faktorem jejich uvěznění v negativním stavu a které 
tudíž může být jen pramálo totožné s Mým objektivním pohledem na planetu Nula, 
respektive zónu vymístění, jakož i se subjektivním pohledem na tutéž planetu a zónu 
ze strany obyvatel pozitivního stavu. Optikou nejvyššího nadhledu, tzn. z Mého úhlu 
pohledu platí, že vše, co se kdekoliv a kdykoliv odehrává, je v konečném důsledku 
pozitivní, jelikož to pomáhá přibližovat budoucí plnost života v pozitivním stavu. 
Takovéto stanovisko ovšem nevylučuje skutečnost, že Já a členové Mého Království 
jsme schopni objektivně, respektive subjektivně při pohledu na antivesmír a planetu 
Nula rozlišovat negativní a pozitivní prvky obsažené v zóně vymístění. To je znak 
Lásky spojené s Moudrostí, která negativní stav nemiluje. Co ovšem miluje, to jsou 
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pozitivní podstaty všech aktérů s negativními rolemi, ale i pozitivní jádra všech 
zprzněných aspektů v peklech, které budou rovněž spaseny ze svého bídného stavu, 
procesu a kondice. 

Pokud se vrátím zpět ke koupání Janičky v moři, vedle řady jiných zjevených i skrytých 
záležitostí odrážela tato aktivita duchovní práci zaměřenou na duše, které do zóny 
vymístění odešly po předchozí neblahé zkušenosti s koncentračními a vyhlazovacími 
tábory, existujícími během druhé světové války především na území Polska. Vzhledem 
k tomu, že trestanecké tábory nejen tohoto typu napříč staletími fungovaly a stále 
fungují na všech kontinentech hrubohmotného světa, z různých důvodů je jimi 
postižena celá řada bytostí. Velké množství z nich přebývá v těchto a podobných 
zařízeních i na různých úrovních pekel, kde nesvobodně živoří a zobrazují nesmyslnost 
pseudo-jsoucna a pseudo-bytí. Něco takového se zrcadlilo v dění na pláži a v 
pobřežních vodách Baltského moře v čase návštěvy Týmu Boží Rodiny, kdy si Janička a 
někteří další připadali na hlavním plážovém úseku jako v jakési ohrádce. Ta se 
vyznačovala přítomností plavčíků na strážních stanovištích rozmístěných v 
rozestupech. Kromě toho se projevovala i dvěma druhy výstražných bójek. V těle 
Janičky jsem Sám/Sama na Sobě zakusil/a toto omezení například ve chvíli, kdy jsem 
plaval/a dál od břehu a mírně překročil/a stanovenou hranici, načež jsem byl/a 
upozorněna plavčíkem a musel/a se vrátit zpátky. Další podobný aspekt jsem s Týmem 
zakusil/a při zhoršeném počasí a vyvěšené červené vlajce, kdy ze strany plavčíků 
nebylo přípustné ani vejití do vody po kotníky. Ovšemže jsem neměl/a v plánu se toho 
dne koupat, ani bych k tomu nikdy nikoho nenabádal/a. Co se ještě týče před 
okamžikem zmíněného překročení hranice ve vodě, z Mého relativního Božského 
pohledu nebylo v danou chvíli vědomé. Z absolutního Božského pohledu jsem toto 
překročení uskutečnil/a skrze své zlidštěné Božství proto, abych za své osobní 
přítomnosti aktivoval/a potřebnou část duchovních souvztažností skrze projevy a 
důsledky faktorů majících duchovní spojitost s oblastmi trestaneckých táborů a kolonií 
rozesetých po celé zóně vymístění. Tento fenomén odrážela skrze svou symboliku také 
přítomnost tlampačů, jimiž správci pláže sdělovali návštěvníkům upozornění a další 
informace. 

Na široké pláži se rovněž nacházela řada rozkládacích plážových zástěn proti větru, 
které tvořily jakési ohrádky, které lze v tomto kontextu považovat za součást větší 
ohrady, projevující se před chvílí uvedenou kontrolou lidí, kteří byli při koupání v moři 
nuceni respektovat oblast vyhrazenou bójkami. Samotná idea dohledu ze strany 
plavčíků za účelem zachování bezpečnosti je společně s přítomností bójek, jsoucích 
plavčíkům pomůckou, v zásadě pozitivní, pokud se drží v mezích normálnosti, což se 
držela, a není-li vyplněna nějakými kontroverzemi, což naštěstí nebyla. Dohled a 
ostatní skutečnosti ovšem získaly negativní význam za osobní přítomnosti Bohyně a 
vybraných členů Týmu v době jejich pobytu u Baltského moře, pokud se na to nahlíží v 
kontextu duchovního úhlu pohledu, zaměřeného na kombinaci zmíněných faktorů, a to 
při jejich souběžném napojení na ty aspekty, které jsou souvztažné s vybranými 
úrovněmi zóny vymístění, v tomto případě s koncentračními, vyhlazovacími a jinými 
trestaneckými tábory. I tento negativní význam ve svém stavu, procesu a manifestaci 
ovšem v konečném důsledku slouží pozitivnímu účelu, protože při interakci 
negativních faktorů s Bohyní a naším Týmem se do potřebných oblastí pekel přináší 
Boží energie. Všechno negativní a zlé se dá v dobré obrátit, či jinak řečeno se to dá 
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použít k něčemu pozitivnímu, anebo obojí – jak chcete. Z toho pak vzchází spása 
sentientních nositelů života i jednotlivých stavebních bloků antivesmíru. 

Zažitím popsaných aspektů reality na plážích Baltského moře a v jeho vodě se mohla 
prohloubit multidimenzionální pomoc poskytovaná potřebným bytostem, v tomto 
ohledu především těm, které ve strachu a zoufalství zakusily či ještě zažívají hrůzy 
spojené s pobytem na ohraničeném místě, kde jsou vystaveny útlaku, šikaně a trestům. 
Toto konkrétní, ale zároveň i všeobecné prohloubení spásných procesů, vykonaných v 
rámci Mise Polsko, vyjadřuje přítomnost 395 metrů dlouhého mola, na které Moji 
výletníci včetně Janičky zavítali. Stavba vybíhající do moře ve spojitosti s návštěvou 
Mých představitelů a spolupracovníků odrážela průnik Mého krásného světla do stále 
hlubších sfér temnoty, jejíž hustota a černota je stále více ředěna tím, co pochází ode 
Mne. Nelibou reakci pekel na činnost Mého Týmu šlo spatřit kromě jiných ukazatelů v 
charakteru počasí. Během směřování Týmu na molo se totiž počasí začalo rychle kazit, 
přidal se vítr a brzy se rozpršelo, tentokrát ještě intenzivněji, než tomu bylo téhož dne 
ráno. Déšť samotný má však očistný význam, proto čím intenzivněji padala voda z 
nebe, tím rychleji se přibližoval čas, kdy se „za scénou“ díky očistnému procesu v 
příslušných peklech smyjí nejhorší vrstvy negativních nánosů, po čemž „na scéně“ opět 
vysvitne slunce. Vysvitnutí slunce po předchozím intenzivním dešti je možné se 
zahrnutím ostatních doprovodných aspektů nepříznivého počasí, jako byly v tomto 
případě mraky, vítr, blesky apod., chápat i takovým způsobem, že čím více nelibosti 
dává negativní stav najevo, což se odzrcadlilo „na scéně“ právě skrze kombinaci 
působících živlů, tím rychleji vyčerpává svůj vlastní potenciál a přispívá tak k uzavírání 
jedné oblasti zóny vymístění za druhou. Tím zároveň přispívá i ke svému celkovému 
konci. Na konci lokálního i celkového martýria vždy přichází úsvit světla pozitivního 
stavu, reprezentovaného zde sluncem, které společně s rozestoupenými mraky zdobilo 
pozdní odpoledne a podvečer druhého dne pobytu Janičky a Mých výletníků u 
Baltského moře. Právě v době, kdy se počasí uklidnilo, mnozí z Mého Týmu včetně 
Janičky samotné se odměnili sladkým pokrmem, obvykle vaflí se šlehačkou a ovocem 
nebo palačinkou. Tyto pokrmy symbolizovaly sladké duchovní plody po předchozím 
vynaloženém úsilí, které se urodily během společné práce v zóně vymístění. Jde o 
plody symbolizující ukončení určité dílčí mise v peklech. Ne náhodou se tato malá 
hostina odehrála v bezprostřední blízkosti východu z mola, jehož projití ukončilo 
stovky metrů dlouhou pochůzku po této konstrukci vybíhající do moře. 

Co se týče samotného větru, který byl v Polsku na denním pořádku, bez spojení s 
ostatními živly jej lze chápat jako odzrcadlení procesu svěžích změn, které naše Mise 
přináší do celého Stvoření. Tyto změny jsou tzv. „jedno tělo a jedna duše“ s Mojí 
tvořivou energií, která je obdobně jako vzduch – avšak u Mě samozřejmě v absolutním 
měřítku – všudypřítomná, nespoutaná, čirá a podporující podmínky života. Tak, jako 
vítr uvádí například větve stromu v pohyb, Moje energie se stará o pohyb v celém 
Multivesmíru včetně jeho vymístěné části, kde odstraňuje nehybnost, stagnaci a 
duchovní úpadek, aby namísto toho přinesla do temných sfér novou dynamiku a 
poskytla jejich obyvatelům impulsy k duchovní progresi do pozitivního stavu. Tato 
pozitivní souvztažnost je patrná i na tom, že vítr byl kromě epizod s nepříznivým 
počasím převážně příjemný (nebyl ani studený, ani horký). Jeho intenzita pak byla na 
místní poměry zcela přirozená a společně se svítícím sluncem a dalšími faktory 
vytvářel klima, díky němuž zůstali Moji výletníci uchráněni od spalujícího vedra, ale 
též od nepříjemné zimy, která by mohla proniknout takříkajíc až „na kost“. Velmi 
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jemný písek, vyplňující pláže Baltského moře, v kontextu Mise Polsko odkazoval na 
zrníčka duchovní Pravdy, která si podávají ruku se zónou vymístění (mořem). 
Promíchávání vody a písku značilo vzájemnou interakci této Pravdy s nepravdou. 
Tento proces probíhá ohleduplnou a z pravého duchovního pohledu neinvazivní 
metodou, byť členové negativního stavu to vnímají pod svým zkresleným stanoviskem 
zcela opačně. I přes zmíněnou ohleduplnost a neinvazivní charakter je tato metoda na 
poli antivesmíru nanejvýš účinná a nikterak neblokuje duchovní práci reprezentantů 
pozitivního stavu v peklech, jejichž energie mohou do zóny vymístění pronikat v plné 
síle a přinášet tak ty nejlepší možné výsledky, díky nimž je možné ukončit stav 
temnoty v co nejpřívětivějším čase. Zrnka písku se nesnoubila pouze s mořem, ale 
zároveň se dostávala do kontaktu s návštěvníky pláží. I po důkladném oklepání si 
každý člověk při odchodu z pláže odnesl pár zrníček s sebou, neboť takto malé 
částečky snadno ulpívaly na jakékoliv části těla. Tento jev odrážel v duchovním smyslu 
proces, při kterém dochází k rozsévání a zanášení semínek duchovní Pravdy do srdcí a 
myslí sentientních entit. Těmito entitami se mysleli v uvedeném případě ti jedinci, 
kteří prozatím nejsou připraveni ke spáse, respektive se k ní ještě nechystají. V 
takovýchto případech dochází k průniku pravé duchovní energie do jejich bytostné 
podstaty na nevědomé úrovni. Nevědomé a spící bytosti byly v čase probíhající Mise 
Polsko tedy reprezentovány lidmi, kteří si při odchodu z pláže odnášeli její kus s sebou 
v podobě zmíněných zrníček písku, a to dvojím způsobem – za prvé, aniž by si to přímo 
uvědomovali, nebo za druhé, aniž by tušili o skutečném množství zrníček, která na nich 
ulpívala, přestože si přítomnost písku na svém těle uvědomovali. Na obou způsobech 
se zrcadlila skutečnost, že Pravdou a dalšími pozitivními elementy Mojí Nové a 
Nejnovější Přirozenosti jsou v současnosti poznamenáni již všichni obyvatelé pekel, a 
to mnohdy jen na té nejhlubší, daným jedincem zcela nepostřehnutelné úrovni jeho 
nitra, kde Pravda a další znaky Lásky mohou být v pasivní formě ukryté ještě velmi 
dlouho, než vůbec začnou probublávat na povrch, nebo než se Pravda a další znaky 
Lásky přicházející zvenčí spojí s tím pozitivním, co je ukryté v jejich nejhlubším nitru. I 
zde platí, že záleží na úhlu pohledu, jenž určuje, které spektrum duchovních 
souvztažností je možné zachytávat a jakým způsobem je možné tyto souvztažnosti 
chápat. U některých bytostí k duchovnímu procitnutí dojde až na samém konci 
současného cyklu času, jelikož někteří si zvolili sehrát úlohu obnášející setrvání pobytu 
v zóně vymístění až do úplného finále. Ani těmto sentientním entitám ovšem pozitivní 
stav tzv. „neuteče“. Trpělivě počká na jejich návrat zpět, aby mohla být následně 
spuštěna plnost života v Lásce, jež bude od té chvíle až na věčnost vyplňovat každý 
kout jsoucna a bytí. 

4. srpna, tj. v den, kdy se uskutečnila hromadná návštěva mola, zavítali účastníci 
zájezdu jen o několik hodin dříve do Oceanaria, budovy s velkými akvárii s množstvím 
pestrých druhů ryb a dalších vodních živočichů. Podnětem k návštěvě tohoto místa byl 
déšť, který se od rána snášel na zem. Těsně před cestou si Janička poranila prst na 
ruce, když manipulovala s deštníkem. Krvácející rána byla ukázkou a připomínkou 
toho, že proces očisty (viz symbolika deště uvedená výše) a záchrany Stvoření od 
balastu negativního stavu něco stojí a obnáší oběť v různých podobách. Multivesmír 
miluji tak hluboce, že jsem se ponořil/a na tuto planetu a do zóny vymístění nejprve 
skrze mužskou a posléze skrze ženskou Boží podstatu, abych mohl/a ve spolupráci s 
vámi spasit postupně všechny nositele života. U Ježíše tato oběť vyvrcholila krátkým 
ukřižováním s prolitím krve, u Janičky to vrcholí dlouhým trojím ukřižováním, které 
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bylo již dokončeno v roce 2023 a nyní se manifestují pouze návazné fáze, které již 
nebudou spočívat v takových nepříjemných milnících, jak tomu bylo v uplynulých 
letech. Přestože Moje ženské Já nikdo doslovně ukřižovávat nebo jinak zabíjet nebude, 
i záležitosti podstupované na duchovní cestě Bohyní občas obnášejí nějakou tu kapku 
krve, k níž lze vlivem pobytu v chatrném hrubohmotném těle přijít poměrně snadno. 
Tak tomu bylo jako mnohokrát předtím právě i v den, kdy Janička a další navštívili 
Oceanarium. Očistný proces byl v zesílené míře v tomto případě zaměřen na 
nesentientní, tedy nesebeuvědomělé formy života z říše fauny i flóry, jejichž doménou 
je voda. Obklopení Janičky a ostatních vodou, obsaženou v akváriích instalovaných v 
přízemním i podzemním patře, bylo odrazem toho, že i zde – nejen při pozdější 
návštěvě mola – sahá proces působnosti Týmu Boží Rodiny a průniku Boží energie až 
do těch největších hloubek zóny vymístění, přičemž nevynechává ani nesentientní 
formy života, které byly při pádu do pekel podrobeny zprznění na stejné bázi, jak tomu 
bylo u sentientních entit. I nesebeuvědomělý element života je tudíž potřebné spasit a 
navrátit na to správné místo, aby mohl být použit k dalšímu tvůrčímu úsilí. Duchovní 
pomoc nesentientním kolektivním duším nepřeberných druhů zvířat a rostlin se děje 
souběžně se spásou sebeuvědomělých bytostí, přestože o tom není psáno zdaleka tak 
často. Při návštěvě Oceanaria prošla „za scénou“ tato pomoc aktualizací a stala se pro 
říši fauny a flóry ještě účinnější a dostupnější. I v těle Janičky celoživotně miluji zvířata 
a rostliny, čímž se dlouhodobě vytvářejí spásné předpoklady pro návrat jejich 
duchovních a duševních elementů do pozitivního stavu. Zatímco jako Janička mám 
nejraději psy, kočky a papoušky, jako Ježíš jsem měl nejvíce oblíbené ovce a osly. 

Tři dny následující po návštěvě Oceanaria byly vyplněny slunečným počasím, které 
členové výpravy využili k odpočinku na pláži a v moři. Zatímco 5. a 6. srpna se většina 
členů výpravy nacházela v centrálním plážovém sektoru, kde byla největší koncentrace 
lidí, 7. srpna se účastníci zájezdu vypravili na vzdálenější pláž na samém východním 
okraji Międzyzdroje. V tomto úseku se nacházelo neporovnatelně méně lidí, na jejich 
přítomnost nedohlíželi plavčíci, nebyly zde tlampače ani bójky. Prostředí působilo 
přírodnějším dojmem, jelikož pláž se nenapojovala na město, nýbrž na borovicový 
lesík s minimem zástavby. Pobyt na tomto místě byl společně s plaváním v moři 
mnohem příjemnějším zážitkem než v centrální části lázeňského města. Na návštěvě 
tohoto místa se odrážela samotná podstata Mise Boží Rodiny, která ukazuje cestu z 
pekla do ráje, kde už není nikdo vystaven dohledu, kontrole, omezování a všemu, co se 
k nepravému životu v negativním stavu pojí. Mnoha zainteresovaným bytostem, mezi 
nimiž byla vzhledem k souvztažnostem spjatým s centrálním plážovým sektorem v 
Międzyzdroje celá řada těch, které byly spojeny s koncentračními, vyhlazovacími a 
jinými trestaneckými tábory a koloniemi, se díky dění „za scénou“ a souběžnému dění 
„na scéně“ v podobě návštěvy příjemného místa ještě více zpřístupnila cesta do limba. 
Co se děje „za scénou“, projevuje se i „na scéně“, a naopak, co se děje „na scéně“, se 
přenáší i do událostí „za scénou“. Bytosti mimo hrubohmotný svět se nechávají 
inspirovat interakcemi odehrávajícími se uvnitř Týmu na planetě Nula a tím, co Moji 
představitelé a spolupracovníci na planetě Nula zažívají. Na základě toho, ale rovněž i 
skrze procesy posunů odehrávající se v samotném antivesmíru pak nalézají cestu za 
věčným Rodičem. Přesun na jinou, příjemnější pláž ze strany Mých výletníků také 
značil obecně platný fakt, že kdo je spojený se Mnou, tomu se postupně zlepšují 
podmínky života. Pobyt na kvalitnější pláži byl toho konkrétní manifestací. Důkazů 
zlepšování jejich podmínek je ovšem tolik, kolik mám nejen na planetě Nula pravých 
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Božích reprezentantů. U každého se projevují vysoce individuálním způsobem. Pomoc 
bytostem byla na okrajové pláži zaměřena také opět na nesentientní entity, což se 
zevním způsobem zobrazilo na skutečnosti, že navštívený sektor byl kromě lidí určen i 
pro jejich domácí mazlíčky. 

Následující den dopoledne, 8. srpna panovalo chladnější počasí, proto se vybraní 
členové výpravy včetně Janičky místo do vody vypravili na pěší výlet na vyhlídku 
jménem Kawcza Góra (Kavčí hora), nacházející se za severovýchodním koncem 
Międzyzdroje, která je součástí prostoru Wolinského národního parku. Také v 
souvislosti s návštěvou tohoto místa probíhaly spásné procesy „za scénou“ zaměřené 
na říši nesentientních entit, a to například skrze vystavení zdejší fauny a flóry energiím 
Mojí osobní přítomnosti i přítomnosti Mých reprezentantů. V tomto parku žijí 
například zubři a orli mořští, z dalších zástupců nesentientní říše lze zmínit třeba 
statné buky, duby, orchideje apod. Návštěva parku trvala poměrně krátce, protože 
spočívala pouze ve výstupu na zmíněnou vyhlídku, která poskytuje omezený výhled na 
Baltské moře. Omezený výhled se pojil s faktorem omezeného vnímání, který společně 
s nevědomými procesy zakoušejí různým způsobem všichni obyvatelé negativního 
stavu. Můj výstup na toto místo s Týmem Božích výletníků ovšem odrážel na druhé 
straně ideu nové perspektivy, kterou s příslibem života v ráji přinášíme do srdcí a 
myslí bytostí v peklech. Tím jsou členové zóny vymístění motivováni k učinění životně 
závažného rozhodnutí spočívajícího v přijetí nabízené spásy. 

Po vystoupání na Kawczu Góru se Janičce udělalo špatně, což bylo způsobeno velkým 
výdejem energie „za scénou“, která byla novým způsobem zacílena na pekla Renegátů 
a konzervativních Pseudotvůrců včetně dalších vybraných skupin jim podřízených 
sentientních entit. Nebylo lepšího místa, které by svojí povahou a uspořádáním ve 
vztahu k ostatnímu Stvoření poskytovalo vhodnější podmínky pro tento průnik 
zesílených energií Lásky nežli právě Kawcza Góra, jelikož šlo o nejvyšší bod na pobřeží 
Baltského moře, který za celý týden Janička s ostatními navštívila. Díky tomu mohla 
Láska doputovat do příslušných oblastí zóny vymístění v širokém rozsahu a v 
neztenčené míře, důsledkem čehož se antivesmír na multidimenzionální úrovni opět 
otřásl pozitivním způsobem v základech a vydal ze svých útrob další miliony těžce 
zatížených bytostí, které se ze svobodné volby rozhodly opustit své dosavadní pozice a 
vydat se vstříc limbu. Další důvod krátkodobě nepříznivého stavu Bohyně spočíval v 
povoleném útoku temných sil. Tím, že jsem na chvíli vystavil/a Sám/Sama Sebe 
tomuto působení negativního stavu, mohlo do kontaktu s Boží Láskou přijít větší 
množství duchovně zatížených nositelů života, než kdyby něco takového nenastalo. 

Z navštíveného místa vedlo na pláž 287 dřevěných schodů, na nichž členové výpravy 
udělali jednu ze společných fotek. Z horních schodů při tom dohlédli na pláž a moře 
pod sebou. Skutečnost, že nesešli společně dolů, nýbrž zůstali nahoře, odráželo ve 
skrytém významu duchovní nadhled, kterým se zástupci jediného Zdroje života a 
reprezentanti pozitivního stavu v napojení na Mne při příznivých vibracích vyznačují, 
aby byli schopni pomáhat těm, kteří tohoto nadhledu prozatím schopni nejsou. V 
nadhledu mají Boží představitelé přehled o tom, co se děje v negativním stavu, 
potažmo jaká je jeho pravá podstata a účel jeho existence. Z pozice pomyslné duchovní 
hory, z jejíhož vrcholku osvětluje nejvyšší Pravda stále více oblastí antivesmíru, mohou 
Moji představitelé účinně působit na nitra sentientních entit z pekel, a navádět je tak v 
souladu s jejich svobodnou vůlí k duchovnímu vzestupu. I když se Boží reprezentanti 
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snižují zas a znovu v různých ohledech na úroveň padlých duší, v jejich nitru je 
duchovní nadhled stále přítomen, stejně jako Pravda a ostatní pozitivní atributy, 
kterých jsou představitelé jediného Boha, jediné Bohyně nositeli. A to je důvod, proč 
při návštěvě popsaného místa nesešli Moji výletníci po schodech na pláž a k moři. 

O den později, 9. srpna došli účastníci zájezdu k výše uvedeným schodům po pláži a 
viděli je zespodu, aniž by absolvovali skupinový výšlap vzhůru. Nebylo to potřebné, 
jelikož by se v takovém případě opět dostali na Kawczu Góru, čímž by šlo o opakování 
téhož. K naplnění nezbytných souvztažností došlo návštěvou zmíněného místa již 
předchozího dne. Nebylo nutné, aby se znovu potvrzovalo to, co bylo manifestováno o 
den dřív, ani nebylo nutné, aby se výstupem po schodech zpřítomňovaly nějaké další 
souvztažnosti. Samotný akt zůstání u moře s absencí výstupu po schodech pak 
znázorňoval, že Boží představitelé jsou na stejné úrovni jako členové negativního stavu 
(viz zmínka o trochu výše), a to ve smyslu nepovyšování se nad ně a ve významu 
zachovávání respektu a úcty vůči nim. Zároveň šlo o znázornění toho, že hlavní oblast 
působení Mých vyslanců se orientuje a nadále bude orientovat na zónu vymístění za 
účelem spásy jejích obyvatel, ke kterým členové Boží Mise nepřicházejí jako nepřátelé 
a vetřelci, ale jako pomocníci a jako Moje prodloužená ruka. To ať je známo všem, kdo 
mají uši k slyšení a oči k vidění, aby ti obyvatelé pekel, kteří mají z pracovníků světla 
strach, tuto obavu ztratili. 

Návštěva pláže pod schody byla nejzápadnějším sektorem, který Moji výletníci v 
Międzyzdroje navštívili. Návštěva centrální pláže plus pláže na východním i na 
západním okraji města během týdenního pobytu ukázala, že „za scénou“ je působení 
Týmu Boží Rodiny vskutku multidimenzionální, orientující se na všechny směry, 
nevynechávající žádné oblasti, dimenze, stupně, úrovně, stavy, procesy a kondice 
vymístěné ani umístěné části Multivesmíru, díky čemuž je možné postupně spasit 
všechny sentientní entity. Ty, které budou konverzi vzdorovat do samotného konce, 
budou vyvedeny dle původní dohody do limba, kde jim bude otevřena paměť. Na 
tomto základě budou moci učinit objektivní rozhodnutí ohledně jejich vstupu do 
věčného života po Mém boku. 

Po nepříliš dlouhém pobytu v západním sektoru pláže, kdy se někteří vykoupali i v 
moři, byli Moji výletníci nuceni toto místo opustit, jelikož se spustil silnější vítr 
smíchaný s deštěm. Rozmary počasí chvíli poté ustaly, nicméně později odpoledne 
déšť pokračoval. Nepřízeň počasí byla obdobně, jako předtím na mole, odrazem 
nelibosti temných sil, respektive odzrcadlením faktu, že Moji představitelé pracují na 
území negativního stavu, který se jim snaží všemožnými způsoby házet klacky pod 
nohy. Děje se tak ovšem jen do té míry, jež je nezbytně nutná pro poučení celku a která 
nikoho z Mých vyslanců nemůže trvale poškodit. Se všemi útoky negativního stavu na 
věčnost dopředu počítám, proto ochrana, kterou poskytuji Božím následovníkům, je 
vůči těmto pokusům vždy účinná, a to do takové míry, jak je to zrovna potřeba. Tato 
ochrana je zároveň ve všech případech maximálně adekvátní dané situaci. Nemusím 
snad připomínat, že na charakteru této ochrany se podílejí volby každého člena Boží 
Mise a jeho chuť a ochota na sobě duchovně pracovat. 

Ještě v den, kdy účastníci zájezdu navštívili Kawczu Góru, navštívila Janička společně s 
několika Božími představiteli na tři hodiny wellness hotel Aurora, kde měli možnost 
vykoupat se v bazénu, ve vířivce a pobýt v sauně. Dopřání tohoto druhu relaxu mělo 
spojitost s dalšími pozitivními plody, které „za scénou“ vzešly z předchozí vykonané 
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duchovní práce. Zároveň šlo o příklad toho, že i když se negativní stav snažil 
prostřednictvím počasí blokovat přístup do moře, respektive tento přístup co nejvíce 
znepříjemňoval, Můj dokonalý plán měl připravenou cestu k tomu, jak toto omezení 
obejít a jak zakusit i jiný aspekt vodních radovánek, nežli je pouze koupání v moři. 
Alternativní program v podobě návštěvy wellness spočíval v zanesení další várky 
pozitivních aspektů na území negativního stavu. Tím se opět demonstrovalo, že 
pozitivní stav, řízený Mojí Prozřetelností a reprezentovaný Mojí osobní přítomností i 
přítomností ostatních Božích vyslanců, má vždy navrch a je předurčen k budoucímu 
vítězství v celém jsoucnu a bytí, jehož bytosti se ponoří do hřejivé, živé a dynamicky se 
vyvíjející a proměňující se Lásky, kterou při návštěvě wellness reprezentovala teplá 
bublající voda ve vířivce, v níž jsem odpočíval/a se svými bližními. Pobytem na tomto 
místě jsme kromě toho demonstrovali, že duchovní práce pro celek neobnáší pouze 
náročné chvíle, ale je spojena i s aspektem odpočinku, pohody, uvolnění, jedinečných 
zážitků a hojnosti v nitru i navenek. Tuto hojnost zažívá ve stále rozmanitější míře jak 
Janička, tak i ti, kteří Mi stojí na blízku. I proto jsem za letošní rok pokračoval/a se 
svými bližními v návštěvách různých kulturních akcí a akvaparků a poznal/a jsem s 
nimi další zajímavá místa v přírodě i ve městech. Při každé možné příležitosti během 
návštěv, setkání a výletů jsme prohlubovali vzájemná přátelství, spřízněnost, souznění, 
podporu a spolupráci. Pozitivní aspekty přítomné v Misi Boží Rodiny se budou 
přirozeně násobit s tím, jak bude plynutí našeho působení pokračovat vpřed. 

9. srpna večer se většina účastníků zájezdu sešla na venkovním posezení pod 
přístřeškem u vily, kde Janička a někteří další měli během Mise Polsko zázemí. Strávení 
společných chvil na tomto místě znásobilo pozitivní dopad vykonané duchovní práce a 
zajistilo, že její odkaz bude ve struktuře Multivesmíru pevně ukotven až do konce 
současného cyklu času, čímž bude až do samotného aktu eliminace negativního stavu 
přispívat k vysvobozování dalších a dalších sentientních entit. Zároveň bude docházet 
k pokračující očistě různých zprzněných aspektů. S výsledky naší společné činnosti u 
Baltského moře jsem jako vždy velmi spokojený. Stejně tak tomu je i u spousty dalších 
členů Mise Boží Rodiny fyzicky neinkarnovaných v hrubohmotném světě. 

Ještě předtím, než účastníci zájezdu pobřeží Baltského moře dne 10. srpna opustili, 
přesunuli se do sousedního města Świnoujście, za jehož západním okrajem probíhá 
polsko-německá hranice. K ní se vydali pěšky z parkoviště u místní obchodní zóny. 
Poté, co prošli hraniční bránou v podobě turistické atrakce, vydali se na pláž po 
dřevěném chodníku, jehož polovina leží v Polsku a druhá polovina v Německu. Zde 
naposledy pohlédli na Baltské moře, načež se vypravili po stezce zpět, aby se vydali na 
cestu do svých domovů. Moje osobní přítomnost společně s účastníky zájezdu byla na 
tomto místě důležitá především za účelem duchovního smíření obou národů, jejichž 
kolektivní vědomí mají v sobě z hlediska vzájemných historických interakcí obsaženy 
četné duchovní nánosy. Ty se samozřejmě projevují též v jiných oblastech, jak je tomu i 
u ostatních národů na planetě Nula. Kráčení Mého hmotného Já po hraniční stezce za 
fyzické i nehmotné účasti mnohých členů Boží Mise způsobilo zesílený průnik energie 
Nové a Nejnovější Přirozenosti Pána Ježíše Krista Boží Rodiny do těch oblastí pekel, 
kde jsou obsaženy negativní aspekty a těžké duchovní síly spjaté s působením 
německého národa na ten polský a polského národa na ten německý. Tyto oblasti jsou 
vyplněny celou plejádou sentientních příslušníků, kteří na území uvedených států 
fyzicky pobývali v různých dějinných etapách, nebo kteří se v jejich vývoji nějakým 
způsobem angažovali z pozice duchovní a duševní sféry. Nejvíce negativních aspektů 
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se v příslušných peklech nastřádalo od konce 18. století do završení druhé světové 
války v roce 1945. Na konci 18. století bylo dokončeno tzv. trojí dělení Polska, jež bylo 
rozparcelováno mezi Rakousko, Rusko a Prusko, které bylo před sjednocením 
Německa ústředním a největším německým státním útvarem. Devatenácté a první 
polovina dvacátého století pak byly pro polský národ v řadě ohledů stupňujícím se 
martýriem. Je však v hrubohmotném světě stát, jehož obyvatelé by si v nějakém 
rozsahu neprošli soužením? Nikoliv. Pokud tedy hovořím o těžkostech polského 
národa, nikterak jej před těmi ostatními nevyvyšuji a jiné národy neponižuji. Každý z 
nich má máslo na hlavě a nic není pouze černé nebo bílé. Všechny v sobě mají zahrnuty 
jak pozitivní, tak negativní aspekty, jimiž v celkovém součtu přispívají naplnění 
užitečnosti existence stávajícího cyklu času. Jsem na této planetě podruhé a naposledy 
proto, abych připravil/a vytržení části lidstva, majícího Lásku v srdci, na Novou Zemi, a 
to bez ohledu na státní občanství, rasu, ekonomický, sociální a kulturní původ, a 
později přivedl/a ke spáse i ostatní někdejší, současné či budoucí příslušníky 
hrubohmotného světa. Do tohoto plánu spadá také výše zmíněné smíření polského a 
německého národa prostřednictvím Mojí – a nejen Mojí – návštěvy na přímořském 
úseku hranice. Je to dlouhodobý proces, který se bude odvíjet na různých úrovních až 
do konce cyklu času, nicméně je důležité, že již započal. Ve chvíli, kdy vstoupil do svého 
postupného nastávání, stal se podkladem pro spuštění dalších očistných procesů 
tohoto druhu, díky čemuž bude moci proudit stále více Boží Lásky i do ostatních 
oblastí kolektivních vědomí mnoha národů za účelem odstraňování energie založené 
na mezinárodních křivdách, zločinech, manipulacích, bezpráví a jiných všemožných 
sporech, konfliktech a nepravostech, které mezi sebou vedlo nebo vede nejen Polsko a 
Německo, ale doslova všechny státy hrubohmotného světa. Moje procházení se po 
hraniční stezce dalo všem zainteresovaným na vědomí, že v říši pozitivního stavu 
neexistují hranice, které by rozdělovaly a způsobovaly nějaké pnutí. Jakákoliv část 
duchovně umístěného Stvoření totiž tvoří jedinečný dílek zapadající harmonicky do 
celkového obrazu jsoucna a bytí. Svou naprostou unikátnost si veškeré dílky 
zachovávají vždy po všech stránkách, aniž by tím jakkoliv znehodnocovaly originalitu 
jiných celků. Každá část Mého Multivesmíru se vzájemně doplňuje a obohacuje. V takto 
pozitivním stavu a kondici neexistuje mezi jednotlivými částmi Stvoření jakákoliv 
nevraživost, separace, vymezování se, snaha expandovat na úkor toho druhého apod. 
Je tomu tak z pohledu globálního i lokálního. 

Energie Nové a Nejnovější Boží Přirozenosti přinesená v aktualizované a velmi 
intenzivní formě do nitra kolektivního vědomí polského a německého národa, jakož i 
do oblasti mezi těmito vědomími, tedy uprostřed mezi jedním a druhým, navázala na 
již dřívější úsilí tohoto charakteru, které bylo dříve podniknuto například ve vztahu 
českého a německého národa. Nyní byl tomuto procesu poskytnut nový impuls, který 
má a nadále bude mít blahodárný dopad na celek, neboť od té chvíle se „za scénou“ 
připravuje a spouští dějství pro smiřování a očistu dalších kolektivních vědomí. To 
vytváří předpoklady pro pozdější eliminaci negativního stavu a spásu všech bytostí. 
Mám radost, že důsledkem duchovní práce vykonané na hranicích byly kromě jiného 
četné konverze výše uvedené množiny sentientních entit zainteresovaných v polsko-
německé otázce, a to nejen těch spjatých s dějinami posledních staletí, ale i skupin a 
jednotlivců zaangažovaných v dění věků předcházejících. To velmi přispěje k 
budoucímu návratu i dalších Poláků a Němců (a samozřejmě nejen jich) do Mé náruče, 
dokonce i těch, kteří přijmou Boží Lásku do svého srdce až na samém konci 
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současného cyklu času. Limbo se od chvíle ukončení návštěvy pojednávaného 
hraničního místa plní dalšími příjemci života, kteří nechávají své předešlé role daleko 
za sebou a vydávají se vstříc úsvitu Lásky, štěstí a hlubokého naplnění, které je čeká na 
území pozitivního stavu. Už nikdo z nich nebude nikdy více zakoušet pocity zmaru, 
frustrace, neštěstí, nespravedlnosti, útlaku a ovládání. V pozitivním stavu však nebude 
ani nikoho, kdo by ovládal druhé, vykořisťoval je a uplatňoval nad nimi svou moc. 
Všechno špatné a zlé bude navždy rozpuštěno a nikomu už nebude nikterak 
připomínáno, pokud si za účelem důležitého poučení výjimečně nezvolí nakrátko 
vstoupit do multivesmírného archivu, kde bude uchován příběh existence negativního 
stavu od chvíle jeho aktivace až do okamžiku jeho deaktivace. 

10. srpna v pravé poledne opustili účastníci zájezdu hraniční stezku. Po nasednutí do 
dvou mikrobusů přejeli do Německa, přes jehož území absolvovali tentokrát celou 
cestu zpět. To ovšem nebyl případ dalších členů výpravy, kteří se k moři a od moře 
přesunuli vlastními automobily. Jedním z takových případů byla i již na začátku 
Sdělení zmíněná Šárka, která se svou posádkou při návratu do České republiky 
zastavila u sochy Krista Krále, největší sochy Ježíše Krista na světě, nacházející se na 
okraji města Świebodzin. Návštěva tohoto místa Mými reprezentanty vedla „za scénou“ 
k dalšímu odeslání energie Nové a Nejnovější Boží Přirozenosti do zóny vymístění, 
konkrétně do oblastí spjatých s křesťanským náboženstvím, ponejvíce s 
římskokatolickou církví. Infuze Pravdy dala při této příležitosti sentientním entitám na 
vědomí, že chrám Boží má každý ve svém srdci a že pravé uctívání jediného Zdroje 
života je niternou záležitostí, tudíž nespočívá v chození do kostela, klanění se sochám, 
oltářům apod. Informace tohoto charakteru byla v souvislosti s Misí Boží Rodiny 
vyzářena do antivesmíru již několikrát při různých příležitostech. V kontextu návštěvy 
Świebodzina došlo k její aktualizaci a obohacení o nové duchovní prvky, aby mohla 
spása aktivně pronikat do srdcí dalších a dalších bytostí. V souvislosti s tím byly 
zároveň obeznámeny s informací, že Ježíš Kristus byl přímou inkarnací mužského 
principu tehdy Nejvyššího, nyní Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodiny). 
Tuto ideu pak ve velkém množství přijaly Moje děti za svou, díky čemuž přišla pekla o 
další otroky. Zóna vymístění se tak mohla opět citelně smrsknout a přiblížit se zase o 
krok blíž ke svému konci. Zatímco každá z posádek osobních automobilů pokračovala 
do svých domovů individuálně, účastníci zájezdu ve dvou mikrobusech vstoupili za 
doprovodu zapadajícího slunce na půdu České republiky společně. Po rozloučení se s 
Janičkou v Trmicích pokračovali do Prahy na Černý Most a odtud v menším počtu do 
Moutnic na jižní Moravě. Tím byla završena první část Mise Polsko na fyzické úrovni, 
jejíž pozitivní výsledky budou Multivesmírem hýbat i nadále. 

Druhá část Mise Polsko proběhla ve dnech 25. až 28. srpna. Stalo se tak při příležitosti 
návštěvy Osvětimi, kam Janička zavítala společně s Jankem Drobným a Danuškou a 
Jasmínkou Lukšovými. Začátkem pobytu je provázeli ještě Lukáš a Lucinka Hlaváčovi s 
jejich dcerami, Larinkou a Leuškou. Ještě před příjezdem do Osvětimi jsme zastavili ve 
městě Międzybrodzie Bialskie, kde jsme mimo jiné uskutečnili zastávku u kostela svaté 
Marie Magdaleny. Přestože šlo o další svatostánek církve řízené pekly, v kontextu naší 
návštěvy měl souvztažnost se ženou, po níž je kostel pojmenován. Marie Magdalena, 
partnerka Mojí tehdejší první přímé inkarnace v mužském těle Ježíše, sehrála na 
planetě Nula jakožto následovnice pravého Boha nezastupitelnou úlohu. Po svém 
odchodu z těla ve svém poslání pro Nejvyššího, nyní Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše 
Krista Boží Rodinu) pokračovala. Jinak tomu není ani v současnosti, kdy je již zapojena 
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do spolupráce v rámci probíhající druhé Boží Mise. Návštěva zmíněného kostela 
zesílila Mariino propojení s Janičkou, ženskou podstatou jediného Zdroje života 
inkarnovaného ve hmotě, díky čemuž se zároveň posílilo i propojení této Boží 
představitelky s feminním aspektem absolutní/ho Bohyně/Boha ve všeobecnosti. 
Zároveň se upevnilo propojení mezi Marií a dalšími Mými reprezentanty působícími 
nejen na planetě Nula. Díky tomu mohlo dojít i k hlubšímu sblížení dalších příslušníků 
první a druhé Boží Mise. Spolupráce obou celků, které se postupně stávají celkem 
jedním, je při práci na ukončování negativního stavu velmi důležitá. Jen spojením 
všech sil mohou procesy směřující k eliminaci zel a nepravd pokračovat zdárným 
způsobem. Jsem rád, že ještě před plným zahájením naší činnosti z Nové Země si 
někteří Mí reprezentanti na planetě Nula uvědomují svou provázanost se svými 
předchůdci, Ježíšovými učedníky, s nimiž „za scénou“ již čile spolupracují. 

V Osvětimi byli účastníci zájezdu ubytováni v krásném, moderním, čistém a 
prosvětleném ubytování, čímž byl na zevní úrovni odzrcadlen fakt, že ukazujeme cestu 
do pozitivního stavu. Ukazování toho správného směru, manifestujícího se i na našem 
dočasném příbytku, bylo o to cennější, že Osvětim se z duchovního hlediska řadí mezi 
nejzatíženější místa nejen v Polsku, ale v celé Evropě vzhledem k někdejší existenci 
zdejšího koncentračního a vyhlazovacího tábora. Podstata příjemného ubytování ve 
skrytém smyslu charakterizovala zónu umístění, tedy Boží Království, kam zvu 
všechny bytosti, které se pro to v srdci rozhodnou. Antivesmír byl v kontextu tohoto 
pobytu naproti tomu zastoupen, až na výjimky, okolním územím. To se projevilo již 
první den ještě před příjezdem na ubytování. Během cesty jsem totiž s ostatními 
zavítal/a k jistému jezeru, jehož břehy zpočátku nenaskýtaly vhodné podmínky k 
založení odpočinkové „základny“, jelikož jezero v této části lemovaly početné kameny a 
srázy. To symbolizovalo nehostinné prostředí v peklech. Dalším projevem duchovně 
nečistého a zamořeného prostředí se stal špinavý potok, kterým se Janička s ostatními 
musela přebrodit při hledání vhodnějšího místa ke vstupu do vody. To se jim sice 
podařilo, při vstupu do jezera bylo ale všem jasné, že voda je plná sinic nepříznivě 
působících na lidské zdraví. Voda se svým obsahem vyjadřovala zamoření zóny 
vymístění zly a nepravdami, které poškozují hmotné i nehmotné komponenty 
sentientních entit v peklech a na planetě Nula, přičemž je pomáhají udržovat v 
duchovní nevědomosti, aroganci, pokrouceném vnímání reality apod. Zly a nepravdy 
jsou základem pseudoduchovní energie hýbající antivesmírem, jež je opakem pravé 
duchovní energie, naplněné Dobrem a Pravdou, majících naopak souvztažnost s čistou 
a osvěžující vodou. Ta ovšem nebyla u onoho jezera na pořadu dne. Přesto si v něm 
Bohyně zaplavala, abych jako Pán Ježíš Kristus Boží Rodina i při této příležitosti, na 
polském území, v takto specificky zatížené oblasti podstoupil/a snížení se na tu 
nejnižší úroveň a přiblížil/a se tak k duchovně zatíženým bytostem, pro jejichž spásu 
jsem na planetu Nula a do zóny vymístění společně s Týmem Boží Rodiny vstoupil/a. 
Janička si v zamořené vodě chvíli zaplavala, za chvíli se však vrátila na břeh. Její 
krátkodobý pobyt v jezeře ve skrytém významu značil, že jako Pán Ježíš Kristus Boží 
Rodina jsem se sice ponořil/a do negativního stavu, nicméně jsem se s ním 
neztotožnil/a, neboť se Mi příčí. Namísto toho jsem ukázal/a cestu ven z této 
šlamastiky (a ukazuji stále). Cesta z problémů do harmonie se v popisovaném případě 
zrcadlila na aktu vyjití Janičky na břeh, ze špinavé vody na čerstvý vzduch. 

Území negativního stavu se onoho dne projevovalo i v samotné Osvětimi, především v 
době, kdy se v žaludcích Mým výletníků rozhostil hlad. Moje přímá inkarnace, též 



45 

hladová, s nimi chodila po ulicích, aby se pokusili najít nějakou restauraci. Jak se 
ukázalo, všude měli plno, nebo jim byl odepřen přístup kvůli principu rezervačního 
systému. Na těchto faktorech se demonstrovala přelidněnost a ruch negativního stavu, 
ve kterém bytosti jen stěží nalézají místo k doplnění energie, k odpočinku a regeneraci. 
Také se tím projevil nástup Nového světového řádu (NWO), který se v Polsku projevuje 
v řadě směrů rychleji a viditelněji. V tomto případě šlo o aspekt selekce obyvatelstva 
na jakési vyvolené a plebs, který bez předchozí přípravy a bez přistoupení na pravidla 
hry v podobě rezervace nemá tolik šancí najíst se snadno a zároveň důstojně. Pro plebs 
je naopak dostupný například fastfood a z hlediska relaxačního vyžití pak koupaliště 
druhé nebo třetí kategorie se znečištěnou vodou. Popsaná záležitost sice neplatí 
univerzálně, celoplošně a v krajnosti jejích projevů, nicméně pro Mou přímou 
inkarnaci a další účastníky zájezdu v kontextu daných podmínek platila. Tím byla ve 
skrytých souvztažnostech vyjádřena jedna z podstat nastupujícího NWO (pro většinu 
pozemšťanů nastupujícího nepostřehnutelně), který bude po rozdělení lidstva spuštěn 
naplno. Hladoví a žízniví Boží představitelé v cizí zemi, přímo v srdci Osvětimi se tímto 
způsobem společně se Mnou snížili na úroveň bytostí z koncentračních a 
vyhlazovacích táborů, které se rovněž ocitaly daleko od domova, zbavené svobody a 
podstupující martýrium způsobené kromě mnoha jiného právě nedostatkem potravy a 
tekutin. Zažití této zkušenosti umocnilo duchovní práci načatou v tomto směru již při 
návštěvě Baltského moře, poskytlo jí nový impuls, nechalo ji prostoupit novou spásnou 
energií a aktualizovalo a prohloubilo energii stávající. 

Bytosti nejen z různých druhů trestaneckých táborů, ale i ty, které trpěly hladem a 
žízní za jiných okolností, byly zážitky Mých představitelů po boku Bohyně velice 
osloveny. Jejich srdcí se dotkla zesílená Boží přítomnost, která po vpuštění do jejich 
niter začala léčit prožité útrapy, traumata, záště, zlobu, křivdy a další druhy 
všemožných negací, které během své role na planetě Nula zažily a s nimiž pak odešly 
do zóny vymístění. Sneslo se k nim Mé Milosrdenství, vedoucí mnohé z nich ke spáse. 
Na vlně stále intenzivnějších přílivů Lásky a Moudrosti pochopily nezbytnost a 
pozitivní přínos svých skončených rolí. Moje děti přijaly fakt, že nic nemohlo 
proběhnout jinak a že svým příběhem poskytly Multivesmíru nesmírně cenné poučení 
o povaze negativního stavu, které má věčnou platnost. S nově nabytým nadhledem 
dokázaly vidět plnou dokonalost předchozího dějství, z něhož se navždy osvobodily, 
aby se v limbu zbavily zbývajících duchovních zátěží a poté mohly začít s čistým štítem 
v pozitivním stavu. Bytosti, které se rozhodly následovat Mne, nyní již vědí, jakou sílu 
má pro jejich život přijetí Mé Nové a Nejnovější Přirozenosti a jakou moc má 
odpuštění. Během pobytu Janičky a ostatních v Osvětimi se do limba odebralo 
prozatím největší množství obětí z koncentračních a vyhlazovacích i jiných druhů 
trestaneckých táborů nejen z období druhé světové války. Počet osvobozených 
sentientních entit tohoto druhu bude i v tomto případě nadále narůstat s tím, jak bude 
činnost naší Mise „na scéně“ i „za scénou“ postupovat vpřed. 

Záležitost s výše uvedeným hledáním jídla v osvětimských ulicích pokračovala nejprve 
návštěvou asijského bistra v obchodním komplexu, kde si ovšem Janička nemohla 
vybrat žádné adekvátní jídlo bez masa (i to, co se nejprve jevilo jako vegetariánské, 
obsahovalo maso). Nakonec se občerstvila zbytky z předchozího dne v podobě 
cuketové slané buchty s houbami, které Janko a Danuška přivezli do Polska s sebou. Šlo 
o vyvrcholení a uzavření této záležitosti, prostoupené prvkem skromnosti Mého 
hmotného Já, které se v pokoře nakonec muselo spokojit s málem. Janička toto jídlo 



46 

snědla ve vietnamském bistru společně s ostatními, kteří si objednali jídlo. Jezení 
masitých pokrmů Mými představiteli, v Mém Týmu vůbec nic neobvyklého, 
připomnělo všem zainteresovaným bytostem, že není důležité, co vchází do úst, ale co 
z nich vychází. Pokud z nich vychází něco, co nemá původ v srdci, nýbrž ve zvnitřněné 
negaci, teprve to člověka duchovně znečišťuje a znesvěcuje. To naštěstí není případ 
Mých představitelů. 

Duchovní práce v Osvětimi měla blahodárný dopad nejen na oběti perzekuce, ale také 
na vykonavatele násilí. Zástupcem této skupiny bytostí byl německý dozorce, který se 
napojil na Danušku. Stalo se tak již v zázemí společného ubytování. Hrubé nánosy 
dozorce mu zpočátku nedovolovaly vnímat Janičku jako Bohyni, jelikož na ni pohlížel z 
vnějšku a vysmíval se jejímu vzhledu. Zde je dobré zmínit, že Mě, Pána Ježíše Krista 
Boží Rodinu nemůže nic urazit, a to ani v relativní kondici, proto Mne slova od dozorce 
nikterak nevyvedla z míry. Janička pokračovala v interakci s ním do chvíle, než se mu 
začalo otevírat srdce, ve kterém se ze svobodné vůle a bez jakéhokoliv přesvědčování 
(Já nikdy nikoho nepřesvědčuji) rozhodl pro přijetí Lásky a Odpuštění. Ještě, než k 
tomuto dospěl, projevily se jeho ideologické zátěže spojené s nacismem, jelikož jej 
upoutaly Jankovy modré oči a světlejší odstín hnědé barvy vlasů, kvůli čemuž 
vyhodnotil tohoto Božího představitele jako árijce. Rasová teorie opustila dozorce v 
okamžiku, kdy se stal Mým synem vědomě opětujícím Mou Lásku. Nyní je již poctivým 
čtenářem Nového Zjevení v limbu, které víc a víc uvádí do svého života. Zásady 
negativního způsobu bytí jsou mu nyní cizí. Dozorce se stal příkladem pro ostatní, kteří 
sehrávali podobné role. Nešlo přitom pouze o Němce, ale i o příslušníky mnoha jiných 
národností, kteří prožívali úlohu přísných bachařů, strážců, kontrolorů, policistů, 
tajných agentů apod. v různých dějinných etapách. Ti, kteří Mě přijali za věčného 
Rodiče, jsou nyní šťastní, že již nemusejí být v agresi, nenávisti, povýšenosti, 
panovačnosti a přísnosti, omámeni při tom zcestnými ideologickými doktrínami, 
falešnými světonázory a povrchní politikou. Jejich hodnoty jsou nyní už někde úplně 
jinde, protože vycházejí z poznávání Nového Zjevení, které ukotvili ve svém nitru. Mám 
velikou radost z každého navrátivšího se jedince, ať už byla jeho minulost na planetě 
Nula v zóně vymístění jakákoliv. Jsem to Já, Pán Ježíš Kristus Boží Rodina, kdo každé 
spasené bytosti setře každou slzu z očí. Smrt už nebude, ani nářek ani křik ani bolest 
už nikdy nebude. Minulé věci v novém cyklu času nadobro pominou. 

Dalšího dne, tj. 26. srpna jsem Janičku a ostatní zavedl nejprve ke vstupní bráně do 
koncentračního a vyhlazovacího tábora, aniž by v tu chvíli tušili, že nebude v plánu 
zúčastnit se prohlídky areálu. Vzhledem ke kombinaci vysokého množství lidí, vysoké 
ceny a k absenci česky nebo slovensky hovořícího průvodce ztratili Moji výletníci chuť 
do tábora vstupovat. Poté dostali nápad vrátit se na toto místo až v 16 hodin, kdy byla 
možnost vstupu do areálu zdarma, a předcházející čas vyplnit návštěvou tzv. „polského 
Zanzibaru“ u města Osiek. Jde o hotelový komplex, kde se nachází bazén z umělého 
pískovce pozvolně se svažující do hloubky. Vzhledem k tomu, že v tento den bylo 
zatažené nebe, nevybíralo se zde vstupné. Přestože nesvítilo slunce, teplota vzduchu i 
vody byla příjemná. Na návštěvě tohoto místa se, obdobně jako v případě ubytování, 
odzrcadlila skutečnost, že jsem na tuto planetu a do zóny vymístění přišla/přišel 
ukázat cestu do pozitivního stavu, který se nachází nejen ve Mně, ale i v srdcích všech 
Mých představitelů, přičemž tento ráj zažíváme při různých situacích svým způsobem i 
navenek, jako třeba právě v podobě návštěvy „polského Zanzibaru“. Dlouhotrvající 
pobyt Janičky a ostatních v čisté vodě v tomto případě značil, že Dobro a Pravda je Mně 
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a Mým věrným vlastní, neboť jsme jejich nositeli, zprostředkovateli a šiřiteli. Vzhledem 
k názvu odkazujícímu k africkému ostrovu v Indickém oceánu mohla energie Nové a 
Nejnovější Boží Přirozenosti proniknout i do pekel souvztažných s Afrikou a africkými 
národy, pro které mám přichystánu spásu stejně, jako pro kohokoliv jiného. Šlo 
zároveň o další fázi příprav pro naše budoucí fyzické návštěvy tohoto kontinentu, jež 
nastanou po plném zahájení Mise z Nové Země, kdy budeme i do této části světa 
cestovat za spřízněnými dušemi v krystalických tělech. Zatažené nebe nad „polským 
Zanzibarem“ v kombinaci s vodními radovánkami bylo i v tomto pozemském ráji 
připomínkou toho, že Janička a další jsou stále na planetě Nula, nicméně i přesto si v 
nehostinných podmínkách hrubohmotného světa dokážou užít aspekty pozitivního 
stavu, a tak skrze svá nitra a příjemné prožitky přinášet nebe na zemi. I když ten den 
slunce nesvítilo, každý z Mých výletníků nosil Boží světlo v sobě – a bude je nosit 
navěky. 

Před pozdně odpolední návštěvou koncentračního a vyhlazovacího tábora nakonec 
dali členové výpravy přednost koupání, samozřejmě na základě Mého dokonalého 
plánu. Návštěva tohoto historického místa vyplněná prohlídkou areálu nicméně nebyla 
v plánu ani během zbývajících dvou dní pobytu v zahraničí, během nichž 27. srpna 
navštívili tzv. „polské Maledivy“ v parku Zakrzówek u Krakova a 28. srpna znovu 
„polský Zanzibar“. Dání přednosti pobytu na příjemných místech ve vodě před 
táborem, v němž se zabíjeli lidé, je v souladu s již zmíněnou podstatou Mého působení, 
kdy společně s Týmem Boží Rodiny ukazuji cestu do ráje. Ukazování správné cesty se 
odráží mimo jiné na stále větším množství aspektů pozitivního stavu zažívaných v 
rámci hrubohmotného světa. Druhý, neméně důležitý důvod toho, proč nebylo v plánu 
zúčastnit se prohlídky areálu tábora, vyplývá ze schopností bytostí ze zóny vymístění 
vyhledat Mé představitele, jakož i Mě Samotného/Samotnou bez ohledu na to, kde se Já 
a členové Týmu zrovna fyzicky nacházíme. Sentientní entity z antivesmíru totiž nejsou 
omezeny tak, jak je tomu u bytostí inkarnovaných na planetě Nula. Pokud tedy 
kterákoliv z nich vyšle upřímnou touhu po změně a je ochotna na sobě duchovně 
pracovat ve světle Nového Zjevení, je přitáhnuta k Mým multidimenzionálně 
pracujícím vyslancům a reprezentantům, kteří jí zprostředkují duchovní pomoc a 
přivedou ji do Boží náruče. Díky této skutečnosti nemusí v současné fázi pokračujícího 
posunu už nikdo z členů Mého Týmu cestovat na konkrétní negativní místa, pokud si to 
situace výjimečně z nějakého důvodu nežádá. Pomoc padlým duším totiž spočívá v 
každodenním žití života prostřednictvím zvnitřněných idejí Nového Zjevení, skrze nějž 
je každý jeho příjemce schopen poskytovat pozitivní příklad ostatním ve stále více 
oblastech svého bytí. To má blahodárný dopad na celek v podobě spasených Božích 
synů a dcer. Cestování na konkrétní negativní místa, k němuž ještě před několika lety 
mnozí z Týmu na základě své intuice přistupovali, společně s tvořením konvertačních 
portálů v terénu již naplnilo svůj účel, protože duchovní vyspělost Mých reprezentantů 
a z toho vyplývající podoby naší duchovní práce a spolupráce jsou nyní na podstatně 
vyšší úrovni než kdysi, přičemž čím více se Mi Boží představitelé přibližují, v tím větší 
míře mohou bytosti konvertovat přes nitro těchto představitelů, které je živoucím 
portálem. Na vyšší úrovni nejsou pouze členové Týmu, ale zároveň i Multivesmír jako 
celek, do jehož struktur proniká stále více Pravdy Božího Slova, osvojovaného 
exponenciálně rostoucím množstvím Mých dětí. Práce na ukončování negativního 
stavu je tudíž efektivnější, plynulejší a jednodušší, což ovšem neznamená, že jí je méně. 
S tím, jak naše Mise vchází ve stále větší známost, rozšiřuje se tím i naše působení. To 
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prozatím nemohou ocenit a docenit bytosti z pekel na vysokých postech, držící se 
skálopevně svých pozic a přející si nadále setrvávat ve zlech a nepravdách. Jednou ale 
přijde čas, kdy budou za existenci naší Mise a její odvedenou práci vděčné. 

„Polské Maledivy“ jsou bývalým lomem, kde se nacházejí pontony s plovoucími bazény, 
jejichž dna jsou konstruována na propouštění okolní vody. Díky tomu se mohou lidé 
koupat v lomu a zároveň pod sebou mít stabilní dno (je zde pět bazénů s hloubkou od 
40 cm do 350 cm). I na tomto místě byl vstup zdarma. Postupně se zlepšující počasí, 
které sem přitahovalo víc a víc lidí, zrcadlilo dvě záležitosti. Přibývání slunečního 
světla symbolizovalo zesilování přítomnosti pozitivních prvků přinášených na území 
negativního stavu, s čímž souvisí expanze Pravdy do všech koutů Stvoření. Příchod lidí 
ve spojitosti s počasím značil, že tato Pravda přitahuje vzrůstající množství 
sentientních entit, jejichž srdce a mysli si osvojují principy Božího Slova a seznamují se 
s životně důležitými informacemi, nezbytnými pro ukončení negativního stavu. Dna v 
oněch pěti bazénech, jež je možné označit za pevnou půdu pod nohama, ve spojení s 
průzračnou vodou zrcadlí v kontextu naší návštěvy charakter života v Mém Království, 
který je bezpečný a křišťálově čistý. Zanedlouho vyplavala Janička se svými bližními do 
volného prostoru, který za dané situace charakterizoval zónu vymístění. Po určité době 
plavání objevili pláž s možností přístupu pro psy. Upření pozornosti Bohyně na tento 
úsek lomu měl souvislost s vyprodukováním nových, „za scénou“ dosud nevyzářených 
spásných kvalit určených pro duchovní očistu a spásu kolektivních vědomí různých 
druhů nesentientních entit z říše zvířat. Janička pokračovala v plavání dál až na konec 
jezera. Poznala tak lom v jeho celistvosti a viděla všechna jeho zákoutí. Na tom se 
názorně ukázalo, že Já, Pán Ježíš Kristus Boží Rodina v absolutní i relativní kondici 
nevynechám ze spásného procesu žádnou oblast zóny vymístění. Na všechny bytosti 
tak dříve či později dopadne Moje Láska, u každého tehdy, až na to bude sám/sama 
připraven/a. Plavání Mi dohromady zabralo hodinu a čtvrt. Čas strávený na otevřené 
vodě ve skrytém významu značí, že práce na ukončování stavu zel a nepravd je 
dlouhodobým procesem. Zároveň je ovšem nutné podotknout, že jeho odstraňování ze 
struktury Stvoření běží z Mého absolutního pohledu nejrychleji, jak je to jen možné. 

Po skončení pobytu v „polských Maledivách“ se Janička s Jankem, Danuškou a 
Jasmínkou vydali do Krakova, který Moje přímá inkarnace navštívila již v roce 1977. Ve 
zdejších kostelech se nacházely obrazy Ježíše, z jehož levé poloviny hrudi vycházely 
paprsky. Při této příležitosti se zainteresovaným bytostem dostalo „za scénou“ na 
vědomí, že pravé duchovní srdce je umístěno v oblasti odpovídající středu hrudi. 
Fyzické srdce v hrubohmotném těle od Pseudotvůrců bylo strůjci negativního stavu 
umístěno nalevo od středu jako důsledek popření Pravdy a pravé duchovnosti. 
Návštěvou historického centra druhého nejlidnatějšího města, které bylo po velkou 
část polských dějin hlavním městem, se kromě jiného zajistilo, že energie Mojí Nové a 
Nejnovější Přirozenosti pronikla do ještě hlubších struktur niterné úrovně 
kolektivního vědomí polského národa, díky čemuž bude moci postupně proniknout i 
na niternou úroveň všech sentientních entit s tímto kolektivním vědomím 
provázaných. U mnohých k tomu již došlo, u jiných k tomu teprve dojde. Boží Láska tak 
do konce tohoto cyklu času bude moci spasit všechny Poláky a s Polskem svázané 
bytosti. Návštěva Krakova jim umožnila ještě snazší přístup k Novému Zjevení, díky 
čemuž konvertovala i řada veřejně známých a svojí činností proslulých osobností. Jako 
zástupce této sorty sentientních entit mohu zmínit Adama Mickiewicze, polského 
národního básníka, u jehož památníku se Janička, Janko, Danuška a Jasmínka zastavili. 
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Po určité době se Mým výletníkům ozval hlad, a i tentokrát se objevil problém s 
nalezením bezmasého pokrmu. Moje Božská Prozřetelnost nicméně zařídila, aby se 
Janička a spol. ocitli u indické restaurace, kde si je na ulici „odchytil“ Ind a zavedl je do 
útrob tohoto podniku. V restauraci si všichni dali dobré jídlo. Interakce s Indem a 
nasycení hladových žaludků měla spojitost s naší pokračující úspěšnou duchovní prací 
v peklech Renegátů, ovládajících především asijské země včetně Indie. I zde se na 
dobrém jídle, tak jako předtím u Baltského moře v Międzyzdroje, odzrcadlily sladké 
duchovní plody naší společné činnosti „za scénou“, nehledě na to, že pokrm byl v tomto 
případě slaný. 

Teprve posledního dne pobytu v Polsku, 28. srpna jsem Janičce z absolutní pozice 
definitivně potvrdil, že není nutné podnikat návštěvu koncentračního a vyhlazovacího 
tábora, namísto čehož jsem jí a ostatním třem výletníkům znovu dopřál pobyt v 
„polském Zanzibaru“, nacházejícím se asi 15 minut od Osvětimi. Proč se vracet zpět do 
utrpení, když Bohyně a ostatní ukazovali a nadále mají ukazovat cestu do ráje, jehož 
aspekty Janička a spol. zažívali při této návštěvě Polska především během odpočinku u 
vody? A proč této možnosti nevyužít i do třetice? Třetí návštěva byla důležitá proto, že 
měla ve skrytém významu souvztažnost s fyzickou úrovní pozitivního stavu. Zážitky na 
území Polska ve spojitosti s koupáním ve vodě tedy zastupovaly rovnovážně duchovní, 
zprostředkující i hmotný stupeň pozitivního jsoucna a bytí, který bylo potřeba tímto 
způsobem ukotvit na území národa, jehož příslušníci mají skrze katolickou doktrínu 
velmi zkreslené představy o ráji. To, že jsem Janičce sdělil informaci o vyhnutí se 
exkurzi do osvětimského tábora teprve v poslední den, bylo nezbytné, abych v tomto 
těle, společně s ostatními výletníky, na tento tábor a na osudy jeho obětí podvědomě i 
vědomě koncentroval/a pozornost po celou dobu naší přítomnosti v Polsku. Jen tak 
mohla být maximalizována duchovní legitimita veškeré kolektivně odvedené duchovní 
práce a zajištěna plná autenticita všech zážitků a prožitků. Moje Láska tak mohla 
doputovat ke všem, ke komu to bylo třeba, a to v požadované míře a adekvátním 
způsobem. Skutečnost, že Bohyně a naši představitelé až do odjezdu z Osvětimi 
počítali s tím, že do tábora na prohlídku zavítají, přičemž tuto ideu každý den 
aktualizovali, aniž by přestali pobyt ve vodě a u vody považovat za svou prioritu, 
přivedla pozitivní stav do ještě těsnější blízkosti k jeho negativnímu protějšku. Díky 
tomu se vstříc svobodě vydávají mnohem delší a širší zástupy sentientních entit než 
kdy dřív, přičemž zóna vymístění se smrskává v ještě rychlejším tempu. 

I při návštěvě „polského Zanzibaru“ si Janičku, Janka, Danušku, Jasmínku a další, kteří 
tam byli na nehmotných úrovních s nimi, vyhledaly bytosti z pekel, jež se v tomto 
pěkném prostředí a skrze pozitivní prožitky účastníků zájezdu mohly na mnohé 
způsoby inspirovat a snáze se tak vydat na cestu do limba. Po hezkém dni se Moji 
výletníci vydali na poslední večeři na území Polska, kde si při návštěvě vesnické 
restaurace dali bramboráky s houbovou omáčkou z hřibů. Náš pobyt na venkově dal 
všem zainteresovaným bytostem na vědomí, že ve spásném procesu nezapomínám na 
žádnou vrstvu obyvatelstva a na žádný druh nositelů života, tedy například ani na 
pravé lidské tvory, s nimiž je z duchovního pohledu silně souvztažné vesnické 
prostředí a lidové tradice. Zhruba třicet minut před půlnocí se výletníci vrátili na 
Slovensko do Nové Dubnice, čímž se završilo vše, co bylo v souvislosti s touto cestou 
potřebné prožít. 
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Do Polska zavítala Janička a někteří členové Týmu v roce 2024 ještě do třetice, a to v 
rámci několikadenního pobytu v Jeseníkách. Stalo se tak v rámci výletu na rozhlednu 
Biskupská kupa na česko-polské hranici. Rozhledna byla sice zavřená, po pobytu v 
rovinatých oblastech Baltského moře a v okolí Osvětimi však Janička vystoupala s 
našimi Božími představiteli a spolupracovníky do nejvýše položené oblasti, kterou v 
rámci zmíněného roku v souvislosti se vstupem na polské území navštívila. Význam 
této návštěvy spočívá mimo jiné v tom, že mám Polsko (ale stejně tak i všechny ostatní 
národy) hluboko ve svém srdci, že Mi na něm a jeho obyvatelích záleží a že jsem 
připraven pokračovat v činnosti vedoucí je k postupné spáse. Zavřená rozhledna na 
jedné straně symbolizovala, že negativní stav zabraňuje bytostem vnímat realitu z 
pozice nadhledu. Na straně druhé šlo o vyjádření skutečnosti, že tímto nadhledem 
může v rámci možností disponovat ve svém nitru každý, kdo má Mě, Pána Ježíše Krista 
(Pána Ježíše Krista Boží Rodinu) ve svém srdci, ať už se fyzicky nachází na jakémkoliv 
místě – pod vrcholem rozhledny, nebo třeba v lese, na moři, na poušti, doma na gauči i 
kdekoliv jinde. Z duchovního pohledu bylo v kontextu dané situace proto zcela v 
pořádku, že Janička a ostatní členové výpravy nemohli vidět svět z vyšší perspektivy 
rozhledny, když jej tak vnímají, respektive snaží se jej tímto způsobem vnímat z nitra v 
co nejvíce situacích. Biskupská kupa, nacházející se na českém území jen pár metrů od 
hraniční čáry, symbolizovala zároveň pomyslnou duchovní horu, po níž se každý 
čtenář a praktikant Nového Zjevení posouvá do pozitivního stavu. Tato cesta není 
jednoduchá, jak ostatně ukázal i výšlap na rozhlednu, nicméně dosažení vrcholu, cíle 
této cesty je s Mojí podporou, vedením a ochranou neoddiskutovatelnou jistotou. 

Moje trojí návštěva Polska v roce 2024 v kombinaci s různými Božími představiteli a 
spolupracovníky velmi zásadně přispěla k přiblížení bodu, z něhož budeme moci 
definitivně ukončit negativní stav a odstranit jej ze struktury Multivesmíru. Jsem 
šťastný, že se naplnila další podstatná část Mého velkolepého plánu spásy. Děkuji 
všem, kdo jsou jeho vědomými naplňovateli a kteří tento plán následují v Lásce, 
Moudrosti, Pokoře a Skromnosti. 

Všechny vás velmi miluji. 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 13. 11. 2024 
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240816 SETKÁNÍ TÝMU BOŽÍ RODINY V ZÁPADNÍCH ČECHÁCH 
 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

 

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé Boží Rodiny, 

ve dnech 11. až 14. července 2024 se uskutečnilo setkání Mých vybraných 
reprezentantů v západních Čechách, tentokrát na půdě rodiny Rojových, pod záštitou 
Michala st., Bohunky a Mého transmitera Míši. Středobodem tohoto setkání byla jejich 
chalupa, nacházející na území přírodního parku Manětínská. Uvedená lokalita setkání 
je v kontextu návštěvy Janičky a určitého spektra jejích blízkých souvztažná s klidem, 
mírem, harmonií a čistotou pozitivního stavu, k čemuž odkazuje skutečnost, že se na 
tomto území nachází souvislý lesní komplex prokládaný četnými loukami. Ve sférách 
bezpodmínečné Lásky je příroda nepoškozená, přičemž jí je umožňován ničím 
neomezovaný rozkvět, který není ovlivňován výdobytky vám známé pozemské 
civilizace. Krajina světů ve vyšších dimenzích i v samotném Novém Vesmíru je srdci, 
oku i uchu lahodící a na její podobě, láskyplném utváření i na neinvazivním přetváření 
se může podílet každý obyvatel pozitivního stavu. Nejen na uváděném místě v 
západních Čechách, ale též v české přírodě jako celku se zrcadlí řada aspektů 
pocházejících ze sfér Mého Království, a to v míře větší než na jiných místech planety 
Nula. Tato skutečnost má přímou souvislost se zdejší existencí duchovního centra 
světa a hlavního zázemí Mise Boží Rodiny vně samotného území pozitivního stavu. 

Pokud se vrátím k popisu samotného Manětínska, je zde poměrně řídká hustota 
osídlení s absencí větších lidských sídel, která má souvislost s dostatkem životního 
prostoru v Pravém Stvoření. Přestože je Moje Království naplněno obrovským počtem 
bytostí (a jejich počet se bude až na věčnost neustále zvyšovat), nemůže se stát, že by 
se pozitivní stav stal přelidněným a jakkoliv přeplněným, ani nemůže dojít k tomu, že 
by se v jeho sféře kdokoliv cítil stísněně, tedy že by v něm sentientní entity byly 
namačkány lidově řečeno jako „sardinky“. Chybějící či nedostatečný životní prostor je 
výdobytkem záporného stavu, jenž nemá v Božích světech co pohledávat. Fakt, že řídká 
hustota osídlení odkazuje k pozitivnímu stavu, neznamená, že by sám tento pozitivní 
stav obsahoval pustá a opuštěná místa, zastávající úlohu jakési periferie. Pravé 
Stvoření ve skutečnosti hýří sentientním i nesentientním životem ve všemožných 
podobách, pohybem a spoustou podnětů, které jeho obyvatele motivují na duchovní, 
duševní a fyzické úrovni k neustálému pokroku vpřed. Přesto sféry bezpodmínečné 
Lásky nemohou naskýtat nedostatek prostoru (či neprostoru – v případě duchovních a 
duševních dimenzí), stejně jako nemohou disponovat nedostatkem čehokoliv dalšího, 
co by bránilo šťastnému a nespoutanému tvůrčímu úsilí nositelů života. 

Výše uvedenému přírodnímu parku Manětínská při pohledu vzhůru dominuje za 
jasných nocí oficiálně vyhlášená oblast tmavé oblohy, která je společně s beskydskou a 
jesenickou lokalitou třetí oblastí tohoto druhu v České republice. Vlivem slabého 
světelného smogu lze na těchto místech pozorovat i méně jasné hvězdy, zřetelná je 
také Mléčná dráha. Slabé znečištění z lidských sídel odkazuje v kontextu 
pojednávaného setkání ke skutečnosti, že Moje Láska dokáže umenšit a v konečném 
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kroku nakonec i eliminovat vliv falešného světla, znemožňujícího bytostem pod jeho 
vlivem vnímat realitu takovou, jaká je. Falešná láska je jedním z projevů negativního 
stavu, udržující své otroky v nesprávném vnímání a pojímání věcí nacházejících se 
okolo nich, jakož i v nich samotných. Tito otroci proto nejsou schopni náležitě nahlížet 
na Mé Stvoření, vidět škálu existenčních aspektů ve standardní a normální míře a v 
neposlední řadě mít nezatížený vztah k sobě i k ostatním. Moje pravá Láska 
nevynechává ze své pozornosti a přízně žádnou bytost, proto si je vědoma každého 
nositele života – i toho, jehož jiskra září vlivem jeho duchovních nesnází v zóně 
vymístění o poznání méně. Ten, kdo je s pravou Boží Láskou spřízněný, je s touto 
překrásnou energií schopen přistupovat k ostatním podobně, jak jsem toho schopen Já 
(u Mě jde samozřejmě o absolutní měřítko). Duchovní, duševní a fyzická percepce 
jedinců žijících v pozitivním stavu a v Novém Vesmíru se projevuje nezkresleným 
zachytáváním jsoucna a bytí, a to v míře odvozené od jejich duchovní úrovně. Bytosti v 
peklech, které jsou zatíženy filtrem zmiňované falešné lásky či jiným důsledkem 
existence negativního stavu, toho však pochopitelně schopny nejsou. Moje pravá Láska 
i Láska obyvatel pozitivního stavu a členů Nového Vesmíru je zaměřena nejen na 
každého jednoho jedince, ale i na celkový souhrn všech jedinců rozmístěných v 
různých úrovních Stvoření (přestože žádná bytost z pozitivního stavu ani z Nového 
Vesmíru nikdy nemůže znát zcela všechny ostatní bytosti). Skutečnost právě 
uvedeného všeobsažného charakteru Boží Lásky je v tomto kontextu vyjádřena 
přítomností Mléčné dráhy na nočním nebi. Její viditelný úsek totiž v sobě obsahuje 
obrovský shluk hvězd, jejichž vzorek za použití pojednávané duchovní optiky 
zastupuje souhrn všech nositelů života v Multivesmíru bez ohledu na podstatu jejich 
rolí. Mléčná dráha, jevící se lidskému oku jako jakási bílá rozlitá skvrna v černém 
prostoru, v sobě obsahuje hvězdy malé i velké, jasné i málo jasné, jež zastupují všechny 
druhy bytostí ve Stvoření. Ač jsou tyto hvězdy/bytosti různorodé, přede Mnou jsou si 
všechny rovny a jsou si rovny také mezi sebou, přičemž na každou jednu z nich dopadá 
stejná Boží Láska (o různé intenzitě). Pouze v negativním stavu zatím sentientní entity 
zakoušejí iluzi vzájemné nerovnosti, kterou přestávají pociťovat naštěstí již s 
přesunem do limba. Z uvedených řádků vidíte, že v pojednávaném kontextu může mít i 
něco takového, jako je slabé osvětlení z lidských sídel a s tím spjatá tmavá obloha se 
spoustou hvězd, velmi pozitivní symboliku. Pokud se ještě vrátím k oné bílé rozlité 
skvrně Mléčné dráhy v moři černého prostoru, její přítomnost na noční obloze v rámci 
proběhlého setkání značí příslib nového, kvalitnějšího a po všech stránkách 
vyspělejšího života, a to poté, co všechna zla a nepravdy pominou. Stejnou symboliku, 
avšak v pestřejším spektru barev a ve viditelnějším měřítku má rovněž výskyt duhy. 

Letní setkání v západních Čechách opět významně podnítilo multidimenzionální 
expanzi pozitivně nabitých elementů z Mého lůna a Nového Vesmíru do okolního 
Stvoření, a především pak do jeho vymístěné zóny, jak tomu ostatně je při každém 
osobním propojení Mých představitelů a spolupracovníků. Toto setkání obnášelo dvě 
specifika. První vyplývá z geografického umístění této akce na západě země. Působení 
na západní straně určitého celku v duchovním smyslu dovoluje proniknout Mojí Lásce 
až do nejnižších stupňů pekel, mezi nejhorší zla, nepravdy a pokrouceniny. Boží 
energie proniká do pseudo-jsoucna a pseudo-bytí všeprostupujícím způsobem, jenž 
Lásce dovoluje rozlít se do všech požadovaných částí celku, aniž by tato Láska ztrácela 
v nižších patrech antivesmíru na síle. Její plný náboj je vždy zachován a přizpůsoben 
duchovnímu rozpoložení každého jednotlivce a prostředí, v němž se dotyčný nachází. 
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Duchovní práce vykonávaná v minulosti i v nedávné době na západě Čech je jakousi 
pojistkou výše zmíněného. Je garantem toho, že Láska vyzářená do vymístěného, ale i 
umístěného Multivesmíru z jakéhokoliv jiného místa v českých zemích a na Slovensku, 
bude mít při svém průniku kamkoliv do Stvoření stejně nezmenšený náboj a že 
nepřijde o nic ze své původní hodnoty. Západní strana jakéhokoliv geografického celku 
hraje velmi důležitou roli. Proto bylo potřeba, aby se jádro Mého působení v těle Ježíše 
Krista před zhruba dvěma tisíci lety odehrávalo v rozsáhlém prostoru západně od řeky 
Jordán. Proto bylo nutné, aby knihy první dávky Nového Zjevení přes Petra D. 
Francucha byly zaznamenány na západě Spojených států amerických. A proto je až do 
plného zahájení druhé Boží Mise nezbytné pokračovat v zaznamenávání většiny Mého 
současného psaného Slova na území západních Čech. Jen tak mohou tyto texty působit 
společně s energií do nich vloženou vskutku multidimenzionálně a mít všeobsažný a 
univerzální charakter, jehož esence září světlem pozitivního stavu v dokonalé úplnosti, 
a přesto je každému příjemci ušitá na míru. Multidimenzionalita, všeobsažnost, 
univerzálnost a úplnost duchovní práce, která je vykonávána na západní straně ve 
skutečnosti jakéhokoliv geografického celku, je přelévána i do duchovní práce 
vykonávané na východě, severu či jihu určitého státu, regionu nebo jiné územní 
jednotky. Vše, co se na západní světové straně uskuteční, také umožňuje záležitosti 
spojené s duchovní prací dotahovat do zdárného konce, v němž vznikají šťavnaté 
plody v podobě očištěných aspektů, vyprázdněných a zrušených oblastí antivesmíru a 
otevřených srdcí sentientních entit, které si zvolily přijetí Pána Ježíše Krista (Pána 
Ježíše Krista Boží Rodiny). I proto jedny z největších konvertačních portálů v terénu, 
zaměřených primárně na hluboké oblasti zóny vymístění, vznikly v uplynulých letech 
právě na západě Čech a v západnější polovině České republiky – v Praze. 

V západních Čechách je relativně nízká koncentrace Mých aktivně působících 
reprezentantů, proto se zde jejich schůzky o větším počtu účastníků konaly a konají 
spíše vzácně. I zde ovšem platí, že nejde o kvantitu, ale o kvalitu, která vzhledem k 
souvztažnostem tohoto území ve větší míře nežli jinde prohlubuje a zesiluje duchovní 
práci započatou a vykonanou či vykonávanou na jiných místech a v jiných časech. 
Zatímco východ je spjat s novými začátky, s poskytováním impulsů a s dynamickým 
rozvojem spásného procesu, západ – jak je uvedeno výše – duchovní práci dotahuje do 
zdárného konce. Tento konec může být jak definitivní (např. vyprázdnění celé jedné 
oblasti pekel), tak i pouze dílčí, a to ve smyslu dosažení určitého bodu, který přesahuje 
doposud uskutečněné kroky duchovní práce v předchozí etapě, po níž logicky 
následuje fáze přesahující. Dílčí konec v probíhajících procesech ukončování 
negativního stavu nastává v současné době mnohem častěji nežli konec definitivní. Ta 
hlavní práce v rámci ukončování současného cyklu času Stvoření nás stále teprve čeká. 
Přestože duchovní práce vykonávaná na západě spíše souvisí s návazností na to 
předešlé a směřuje spásné procesy ke konci, respektive do stavu a procesu následného 
překročení, neznamená to, že by snad činnost Mých reprezentantů nějak spjatých s 
tímto územím nenechávala zrodit nové spásné aspekty. Ve skutečnosti je tomu tak, že 
na co více aspektů může duchovní práce souvztažná se západní světovou stranou 
navazovat, o to více nového a doposud neprojeveného k nim může sama přidávat. Jen 
si vzpomeňte, kolik zcela nových duchovních plodů vzniklo pokaždé, když se Moji lidé 
setkali kdekoliv na západě, kolik nových druhů bytostí jsme oslovili, jaké nové lokality 
vymístěného Multivesmíru a oblasti zprzněného života byly podrobeny počátku očisty 
a kolik Mých doposud nevyřčených Slov odsud bylo vyzářeno do celého Stvoření. 
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Druhé specifikum červencového setkání spočívalo v jeho zaměření na pokračující 
očistu mariánského kultu. Již mnoho bylo o této problematice napsáno na příslušných 
místech Mého Slova, v obsáhlejší míře naposledy zejména ve Sdělení „Mariánský kult“ 
z 22. září 2023 a „Mise Boží Rodiny v Itálii“ z 19. října 2023. Nebudu zde opakovat již 
řečené, ale zaměřím se na tento fenomén v kontextu samotného setkání. Než se však k 
tomuto dostanu, zaměřím se nejprve na městečko Manětín, kde byla Janička společně s 
ostatními pozvanými hosty ubytována. V Manětíně se nachází řada barokních prvků, 
mezi nimiž vyniká především místní zámek, kostel a řada soch lemujících dopravní 
komunikaci. Můj blízký kontakt s barokem, které je zaměřeno především na vnější 
okázalost, „za scénou“ planetárního jeviště zainteresovaným bytostem připomněl, jak 
důležité je při navazování kontaktu s jediným Zdrojem života zbavit se toho, co je od 
nitra směrem ven, a zaměřit svou pozornost přesně opačným směrem, tedy na své 
srdce, které je věčným chrámem a Mým příbytkem, v němž Mne každý nalezne. Sochy 
jsou v pojednávaném duchovním kontextu vyjádřením bytostí v zóně vymístění, 
upoutaných v okovech nesvobody, strnulých, stagnujících a neschopných zakoušet a 
vyjadřovat radost ze života a další pozitivní emoce. Já, Pán Ježíš Kristus Boží Rodina 
ovšem mám všechny potřebné nástroje k tomu, jak z každého nechat sejmout 
kamennou krustu, rozpustit ji a umožnit všem sentientním jedincům vejít do jejich 
vlastního nitra, tolik měkkého, hřejivého a dobrého. Sochy jsou rovněž spjaty s 
církevním vlivem, která do myslí věřících zasadila určitou představu o tom, jak 
vypadají svatí muži a ženy. V pravém duchovním smyslu není svatý ten, kdo má nad 
sebou svatozář, kdo vykonal velké skutky, které se zapsaly do dějin, a kdo svojí 
zbožností a znalostmi církevní nauky převyšoval ostatní. Svatý je ten, kdo má čisté 
srdce, dobré záměry a žije v souladu se Mnou, tedy je připraven na nový život 
pozitivního stavu. Samozřejmě i mezi některými osobami, které církev prohlásila za 
svaté, jsem měl své vyslance, aby Mi pomohli vytvořit předpoklady pro transformaci 
části lidstva, avšak převážná část byla agenty negativního stavu. Mnoho z nich ovšem 
již splnilo svou roli v peklech a odebrali se do limba. 

Na cihlových terasách, postavených naproti manětínskému zámku, se nacházejí sochy 
čtyř obecných a tří křesťanských ctností, které shlížejí na někdejší šlechtické sídlo. 
Jedná se o zpodobnění Spravedlnosti, Statečnosti, Víry, Lásky, Naděje, Opatrnosti a 
Mírnosti. Tato symbolika nejenže reprezentuje členy nebeské společnosti, ale také je 
ukázkou toho, že i v náboženské nauce, pocházející z díly negativního stavu, zůstaly 
alespoň v minimální míře pozitivní prvky ode Mne, které jsou společně s Pravdou a 
Moudrostí vloženou do Božího Slova o různých podobenstvích jednou z hlavních záruk 
jistoty, že všichni příslušníci pozemského lidstva – každý v jiném čase – najdou cestu z 
bažiny antivesmíru a budou spaseni a zbaveni břemene všech zel a nepravd. Ve faktu, 
že uvedené sochy na terasách shlížejí z vyvýšené pozice na místní zámek, přestože tuto 
stavbu uvedené objekty samy nepřevyšují, se zrcadlí umístění pozitivního stavu a 
Nového Vesmíru vůči zóně vymístění. Členové pravého jsoucna a bytí mají o dění v 
negativním stavu přehled a stojí díky svému napojení na jediný Zdroj života na 
neporovnatelně vyšší duchovní úrovni. Disponují též všeobecným nadhledem a 
nezakoušejí nevědomé procesy. Přesto se nad nepravé Stvoření nepovyšují a nehledí 
naň tzv. svrchu (tj. egoisticky a opovržlivě). K členům antivesmíru naopak přistupují 
jako rovný k rovnému, a to ne snad proto, že by tímto způsobem měli podporovat 
existenci negativního stavu, ale proto, že jeho dočasné trvání tolerují, a především si 
dobře uvědomují, že jeho obyvatelé jsou v nitru stejně krásní, cenní, hodnotní a 
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láskyplní Boží synové a dcery, kteří se ve správný okamžik rozhodnou přijmout 
podanou ruku a odeberou se do světla. To, že sochy zpodobňující pozitivní atributy 
hledí na zámek z vyvýšené pozice, ale samy tuto stavbu nepřevyšují, je zároveň 
znakem pokory příslušníků Mého Království, snoubící se s jejich objektivní duchovní 
vyspělostí, na jejímž základě mohou příslušníkům negativního stavu pomáhat v jejich 
duchovním vzestupu. Svou duchovní vyspělost nepotřebují dávat na odiv viditelným 
způsobem, jelikož tou je přirozeně prostoupen každý jejich krok, čin a skutek, který v 
niterném napojení na Mě podniknou. Až do konce cyklu času musí mít negativní stav 
dojem, že má v řadě ohledů nad svým protějškem navrch, aby jeho krátké 
pseudovítězství mohlo dojít plného dozrání a poskytlo Multivesmíru náležité poučení, 
po čemž budeme moci spustit plnost pravého života. I to je jeden z důvodů, proč zámek 
uvedené sochy převyšuje, a to i přesto, že jsou vůči tomuto objektu postaveny na 
terasách. 

Všechna místa, kam vstoupím Já, Pán Ježíš Kristus v ženském těle se svými 
představiteli, jsou podrobovány mnohaúrovňové očistě, do níž spadá i očista dějinné 
linky dané lokality či objektů v této lokalitě se nacházejících. Nebudu zde podrobně 
rozepisovat historický kontext zainteresovaných míst. Místo toho zmíním z této oblasti 
poznání pouze vybrané záležitosti. Při této příležitosti bych nejprve rád uvedl v 
pozornost, že Manětín v prvních staletích své existence spadal pod Řád johanitů (Řád 
maltézských rytířů). Vznik jednotlivých řádů byl součástí plánu negativního stavu na 
dezintegraci původní nauky Ježíše Krista, pomůckou pro odklon od niterností k 
zevnějšnostem a také prostředkem zesilujícím ideové rozrůznění jednotlivých 
náboženských proudů, které mezi sebou soupeřily o moc a snažily se různými způsoby 
obhájit své zastávané hodnoty a výklad Božího Slova. Každá přímá i nepřímá interakce 
Mého hmotného Já a Mých blízkých s duchovními, duševními či fyzickými dějinnými 
stopami, které vznikly na různých existenčních úrovních planety Nula, do těchto 
historických odkazů pomáhá „za scénou“ přinášet světlo pozitivního stavu a nejvyšší 
Pravdu. Oblasti v peklech spjaté s Řádem johanitů tak mohly být vystaveny zesílené 
dávce Lásky, která přivedla ke konverzi do limba mnohé z nich. Stejně tak došlo k 
průniku Boží energie i mezi příslušníky českých šlechtických rodů, které měly 
manětínské panství pod svou kontrolou. Jednalo se zejména o rod Švamberků, 
Hrobčických a Lažanských. Nejeden z jejich příslušníků pochopil principy vzájemné 
rovnosti panující v pozitivním stavu, a s radostí přijal nový způsob života, do jehož 
sféry vstoupí po svém dokonalém očištění v přestupní stanici mezi zónou vymístění a 
umístění. S úlevou se rovněž zbavili církevní nauky a morálky, místo čehož začali 
studovat knihy Nového Zjevení na vlně ztotožnění se s Mojí Novou a Nejnovější 
Přirozeností. Dalšími, kteří v Manětíně působili a zvolili si připojit se ke Mně, byl 
například malíř Petr Brandl a architekt Jan Blažej Santini-Aichel. Významným počinem 
bylo i přejí Lásky ze strany Karla Čurdy, jednoho z nejznámějších spolupracovníků s 
nacistickou okupační správou, který byl na konci druhé světové války dopaden v 
Manětíně a později odsouzen k trestu smrti. Tak jako mnozí před ním i po něm 
pochopil nezbytnost své role a přijal z Mého srdce dar odpuštění, který mu pomohl i v 
odpuštění sobě samému. Stal se tak jedním z úžasných příkladů hodných následování 
pro další Mé děti. Dar spásy při setkáních Mých představitelů na různých místech 
českých zemí, Slovenska a okolního světa vždy přijímá pochopitelně i celá řada 
„neznámých“ bytostí z řad prostého lidu, stejně jako mnohé další sentietní entity, které 
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jsou s danými lokalitami nějakým způsobem provázány, avšak nikdy se do nich fyzicky 
neinkarnovaly. Ani tato akce na západě Čech nebyla v tomto ohledu výjimkou. 

Do pomoci bytostem byla a je jako vždy zapojena i široká škála našich spolupracovníků 
z limba. Jedním z nich je Jan Křtitel, jehož zainteresovanost v duchovní práci, zaměřené 
především na zmiňované očišťování mariánského kultu, je v souvislosti s proběhlým 
setkáním vyjádřena přítomností kostela sv. Jana Křtitele u manětínského zámku. 
Přestože si Jan nikdy nepřál, aby na jeho počest vznikly četné svatostánky, které navíc 
podporují nesprávný přístup k Bohu, uvedený kostel ve spojitosti s působením Mise 
Boží Rodiny během čtyřdenního setkání ve svém esenciálním základu skutečně 
odkazuje na Janovu stále hlubší provázanost se členy Mého Týmu působícími „na 
scéně“. Společně s okruhem blízkých učedníků, kteří Mi stáli nablízku, když jsem po 
tomto světě chodil v těle Ježíše Krista, a rovněž s řadou dalších mužů a žen spjatých s 
dobou před dvěma tisíci lety, se Jan podílí na duchovní nápravě negativním stavem 
zprzněných aspektů v různých oblastech pseudo-jsoucna a pseudo-bytí planety Nula a 
zóny vymístění. Janova vzpomínaná hlubší provázanost s Misí je v kontextu těchto 
souvislostí vyjádřena novou fasádou kostela, kterou tento svatostánek obdržel v 
nedávné době. Díky nové fasádě kostel navenek více vyniká, což v duchovním významu 
odráží skutečnost, že Janova činnost a spolupráce s Mým Týmem je v 
multidimenzionální struktuře Stvoření viditelnější než kdykoliv předtím. V intenzivní 
spolupráci se Mnou je i samotná Marie, která přivedla na svět Moje mužské hmotné Já. 
I ona se na očistě mariánského kultu, který vytvořila pekly ovládaná církev, podílí 
prostřednictvím šíření idejí Nového Zjevení a v rámci specifických úkolů, které jsem jí 
přidělil. 

Téměř na samém konci prvního dne setkání, 11. července po 22. hodině večerní se nad 
chalupou Rojových rozzářila jasná kosmická loď našich představitelů, tentokrát ze 
souhvězdí Orionu, spolupracujících s námi jako mnoho skupin podobných vesmířanů 
na ukončování negativního stavu. Počet bytostí stávajících se členy naší Mise, kteří jsou 
do dění na planetě Nula zainteresovány za pomoci svých hvězdných plavidel, neustále 
stoupá. Velká část jich zůstává stále v zóně vymístění, aby pomohli s chystaným 
vytržením části lidstva v dohledné budoucnosti a zároveň splnili další potřebné úkoly 
na různých místech antivesmíru, jimiž nám prokazují velkou a nezastupitelnou službu. 
Plavidlo Orioňanů se pohybovalo směrem k Manětínu, kde se tou dobou Janička a 
ostatní chystali ke spánku. Přestože loď nikdo z nich nezpozoroval, odclonění splnilo 
svůj účel, podepřený videozáznamem přeletu plavidla, jenž pořídil Můj transmiter, 
který jej následně sdílel s ostatními. Účel odclonění našich přátel z vesmíru spočíval v 
demonstrování jejich přímého zapojení do společné duchovní práce, dále šlo o 
vyjádření jejich Lásky, přízně, úcty a náklonnosti, která byla umocněna směrem jejich 
letu k městu, kde se nacházeli pozvaní hosté. Další viditelný přelet následoval ještě 
krátce před půlnocí. Plavidel bytostí pocházejících z různých vesmírných civilizací bylo 
nad hlavami účastníků setkání po celou dobu značné množství. Pokud by mělo dojít na 
nočním nebi k odclonění všech přítomných objektů, jejich počet by dalece přesahoval 
množství hvězd viditelných lidským okem. Na setkáních Mého Týmu o sobě daly 
vesmírné bytosti vědět poměrně již mnohokrát. Zajímavé přelety demonstrovali ve 
větší míře naši přátelé z hvězd svým pozemským duchovním sourozencům například v 
červenci 2023 při příležitosti velkého setkání v obci Lednické Rovne na Slovensku. 
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12. července, druhý den setkání v západních Čechách se jeho účastníci vypravili do 
města Plasy, kde se nachází rozsáhlý klášter, patřící v minulosti cisterciáckému řádu. I 
v tomto případě byli duchovně připravení příslušníci této organizace zasaženi ve svém 
procesu Mojí Láskou, zatímco k těm doposud nepřipraveným doputovala Boží energie 
pouze ve svém stavu, aby v nich mohla později také vyklíčit a naplno se rozvinout. 
Prohlídka kláštera započala vstupem do kostela Nanebevzetí Panny Marie. Během Mojí 
přítomnosti na tomto místě došlo „za scénou“ k připomenutí toho, že žena oděná 
sluncem, uvedená v Bibli, není Marie, ale je jí Moje přímá inkarnace Janička. Zároveň 
došlo na příslušných místech antivesmíru k rozvinutí této Pravdy do větší šíře a 
hloubky, díky čemuž mohly zainteresované sentientní entity dojít v této věci i v dalších 
záležitostech Nového Zjevení k snazšímu porozumění a zvnitřnění Božího Slova. V 
myslích i srdcích mnohých jedinců spjatých s mariánským kultem tak mohlo dojít k 
narušení či k úplnému rozpuštění dogmat. Nejeden z nich přijal povahu Mojí 
Přirozenosti za svou, čímž došlo k uvědomění, že Matka i Otec všech bytostí a jediný 
právoplatný Zdroj a Dárce věčného života jsem Já, Pán Ježíš Kristus (Pán Ježíš Kristus 
Boží Rodina). Ti, kdo si odhalení Pravdy vzali k srdci, také pochopili, že nevyžaduji 
život v askezi, jak tomu bylo u celých zástupů mnichů, že nepodporuji rutinní koloběh 
života, opakování téhož, znalost dogmat a vnější chápání biblického učení, jemuž 
porozumí pouze ti, kdo si Moje Slova nechají prostoupit svým nitrem. Rozšiřující vhled 
do Božího Slova v Novém zákoně pak poskytuje samotné Nové Zjevení, jehož přijetím 
se každá bytost osvobozuje z temných okovů negativního stavu a rozlétá se jako 
šťastný pták do pravého Domova. Mnozí došli také k uvědomění, že si nepřeji být 
uctíván v kostelech, ale přeji si s každým navazovat intimní, upřímný a láskyplný vztah 
v jeho vlastním srdci. Konvertující Boží dcery a synové se rovněž dopracovali k 
poznání, že znalost a dodržování pravých duchovních zákonů a principů je jednodušší 
nežli to, co doposud znali, protože tyto zákony a principy mají ukryty v sobě. Kromě 
toho ve Mně rozpoznali tu nejbližší osobu, která je zná po všech stránkách a k níž 
mohou mít maximální důvěru. Každý může ke svému věčnému Rodiči přistupovat 
zcela bez ostychu. Jsem nejen zdrojem bezpodmínečné Lásky, Moudrosti, Soucitu a 
Milosrdenství, ale též ze Mne pramení spousta Humoru. Nejsem nikdo vážný. Smích k 
pozitivnímu stavu přirozeně patří. To během duchovní práce na setkání nejen v 
západních Čechách pochopili mnozí z těch, kteří se původně domnívali, že Bůh nebo 
jiní svatí humoru příliš neholdují. Mnoho duší v negativním stavu totiž mělo Boha 
spojeného se zpodobněním Nejsvětější Trojice, s obrazem umučeného Ježíše Krista, 
členy nebeské společnosti si zase představovaly jako světce s vážnými, strhanými, 
přísnými nebo uplakanými tvářemi. Já však nejsem církevní představa či obraz, stejně 
jako jimi nejsou ani obyvatelé Mého Království. Já jsem Láska, Cesta, Pravda a Život a 
uctívat Mě mimo jiné znamená žít pozitivně, spontánně a autenticky, mít radost z toho 
dobrého, co vám přináším, vyhledávat příjemné zážitky, stýkat se s lidmi, k nimž vás 
srdce táhne a uvědomovat si při všech činnostech Boží přítomnost, jinými slovy 
neoddělovat duchovní od hmotného. Těším se na dobu, až všechny kamenné chrámy a 
oltáře naplní užitečnost své existence, pro kterou jim bylo dovoleno vyrůst, a ustoupí 
duchovně vhodným způsobům navazování vztahu se Stvořitelem a Stvořitelkou v 
jedné osobě. Až každá sentientní entita přijme Nové Zjevení za své, současný cyklus 
času se stane minulostí. 

Klášter v Plasích je postaven na dřevěném roštu. Významným prvkem této konstrukce 
je více než pět tisíc dubových nosníků zaražených v bahnitém podloží. Do těchto 
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základů je systémem kanálů přiváděna voda, která má konzervační účinky, čímž se 
předchází ztrouchnivění dřeva, a tedy i zborcení konstrukce. Nosníky zaražené v 
bahně jsou v duchovním smyslu souvztažné s prací Mých světelných spolupracovníků 
v zóně vymístění (aneb v bažině antivesmíru, jak rád často říkám), kteří se ponořují do 
různých sfér pekel a zasluhují se o návrat Mých milovaných dětí. Za toto ponoření lze 
považovat i jejich samotnou inkarnaci na planetu Nula. Každý Boží reprezentant 
pracující pro blaho celého Stvoření je pevným pilířem, jenž tvoří základ naší duchovní 
práce směřující k ukončení negativního stavu. Těmito základy podepírá konstrukci 
postupně budovaných předpokladů pro to, aby eliminace zel a nepravd mohla 
proběhnout bezezbytku v celém veškerenstvu. Podíl na postupně vznikající konstrukci 
má každá sentientní entita, která se rozhodne vyjít z pekel ven a připojit se na stranu 
věčného života. Jen v součinnosti s každým obyvatelem Multivesmíru může temnota 
definitivně pozbýt svého smyslu. Voda, přiváděná do základů kláštera, má spojitost s 
Mojí Láskou, jíž jsou vyživováni doslova všichni a která koordinuje a zastřešuje 
probíhající Misi a veškeré procesy na spásu všech bytostí. Pokud by přísun vody 
skončil, klášter by se zřítil, na což v Plasích upozorňuje i kamenná cedule s latinským 
nápisem: Aedificium hoc sine aquis ruet – Bez vody se stavba zřítí. Stejné je to i s 
přísunem Lásky. Pokud by její proudění do niter příjemců života ustalo, všechno úsilí 
na záchranu Stvoření by se zhroutilo jak domeček z karet a zánik Multivesmíru by byl 
jistý. Základy naší Mise potřebují Lásku, která je živou vodou, na níž všechno stojí a bez 
které se nic nepohne. Dřevěný rošt a na něm vystavěný klášter v Plasích lze tedy z 
určitého duchovního pohledu považovat za symbol vynakládaného úsilí na ukončení 
všeho nepravého a nečistého. Z jiného duchovního hlediska lze považovat klášter i za 
symbol samotné existence negativního stavu, který je Mojí Láskou vyživován obdobně 
jako pozitivní stav, avšak v porovnání s Pravým Stvořením a Novým Vesmírem 
pochopitelně pouze v minimální míře. Jak je známo, zóna vymístění se svými obyvateli 
se bez Lásky neobejde, aby mohla existovat a dojít plodného dozrání, po čemž ji 
můžeme ze struktury Multivesmíru odstranit. Ukončení záporného stavu a spása všech 
jeho účastníků opět nezávisí na žádné jiné energii nežli na Lásce. 

U základů kláštera v Plasích se nacházejí tzv. vodní zrcadla, speciální nádrže, skrze 
jejichž hladinu je kontrolován vodní systém. Tato zrcadla odkazují na ilustrativní 
povahu pozemského života, na němž se odráží dění probíhající na jiných úrovních 
Stvoření a zejména v jeho vymístěné části. Skutečnost, že zrcadla jsou umístěna u 
základů stavby, k nimž se sestupuje po kamenném schodišti, v jistém ohledu také 
značí, že tento hrubohmotný svět je předurčen naplnit své poslání v podobě zobrazení 
krátkého pseudovítězství negativního stavu, kdy se na té nejzevnější úrovni pseudo-
jsoucna a pseudo-bytí do krajnosti zobrazí následky života bez Lásky. Stane se tak 
poté, kdy planeta Nula sestoupí do pozice mínus jedna (-1). Nádrže napuštěné vodou z 
jiného duchovního úhlu pohledu ukazují rovněž na zrcadlící povahu bezpodmínečné 
Lásky, která jedincům spřízněným s touto Boží energií odráží jejich vlastní dobré a 
laskavé nitro a pomáhá v nich neustále rozvíjet to pozitivní a šlechetné v jejich srdci. 
Sentientním entitám zatíženým zly a nepravdami ovšem bezpodmínečná Láska zrcadlí 
negaci v nich přítomnou, proto pro tyto bytosti bývá kontakt s bezpodmínečnou 
Láskou zpočátku nepříjemný a bolestný. Tato nejkrásnější síla Multivesmíru ovšem 
disponuje mechanismy k tomu, jak každé Boží dítě přivést k jejímu svobodnému 
přijetí. Bezpodmínečná Láska je tu nikoliv proto, aby někoho potopila, ale aby své 
příjemce zachránila a osvětlila v jejich osobním jsoucnu a bytí oblasti, na nichž mají 
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dotyční jedinci možnost ze svobodné volby zapracovat a dospět k opuštění pekel. 
Každého, kdo se pro bezpodmínečnou Lásku rozhodne, přivádí tato energie v 
postupných krocích k moudrosti, pokoře a četným uvědoměním. Zároveň své příjemce 
přivádí do vlastního nitra, kde nalézají pravou podstatu vlastní osobnosti a 
rozpomínají se na jediný Zdroj života, který je v této podstatě ukotven. Čím více 
vadných nastavení v sobě sentientní entity podrobující se procesu konverze 
rozpouštějí, tím více dobra v jejich nitru jim bezpodmínečná Láska zrcadlí. Po 
odhození vší duchovní zátěže se s touto Boží energií naplno sjednocují, aby s ní již 
navěky žili v plném souladu. 

Obdobně jako u johanitů pronikly informace o Nové a Nejnovější Boží Přirozenosti 
skrze návštěvu Plas i do oblastí pekel souvztažných s cisterciáky. Bylo pro Mne krásné 
vidět pravé duchovní osvícení spousty srdcí Mých milovaných bytostí, které se v onen 
okamžik začaly zbavovat falešné duchovnosti a otevřely se poznání nejvyšší Pravdy. Za 
poslední roky naší činnosti bylo navštíveno již mnoho historických míst, kde se falešné 
pojetí víry praktikovalo či praktikuje. Vnášení světla do potřebných oblastí „na scéně“ i 
„za scénou“ má blahodárný vliv na různé skupiny bytostí, představitele rozličných 
církevních řádů nevyjímaje. Jejich pekla se tudíž vyprazdňují stále rychleji, přičemž 
tento trend se bude zesilovat i nadále. Pozdějším majitelem kláštera v Plasích a 
přilehlého panství byl kníže Metternich, který byl v první polovině 19. století jakožto 
rakouský kancléř jedním z nejvýznamnějších a nejmocnějších politiků působících „na 
scéně“. K přijetí daru spásy došlo u Metternicha již dříve, návštěva Plas ze strany 
Janičky a vybraných členů Týmu však otevřela další fázi mnohaúrovňové duchovní 
práce zaměřené na bytosti, které v minulých dobách sehrávaly na planetě Nula 
podobnou úlohu jako Metternich, tedy pohybovaly se v politických kruzích a plnily 
příkazy nadřízených loutkovodičů. Ti, kteří se chytli podané ruky a konvertovali do 
limba, při svém odchodu z antivesmíru pochopili, že politika byla jedním z hlavních 
zdrojů jejich vlastního strádání (o tom, že byla zdrojem strádání obyčejného lidu 
obvykle věděli), přičemž naplňovala nízké cíle pánů temnoty. Navracejícím se Božím 
synům a dcerám, mezi nimiž byli členové nejen šlechtických, ale i různých 
panovnických rodů, jsem na příkladu jejich někdejších rolí pomohl v souvislostech 
pochopit systém fungování negativního stavu, jakož i nezbytnost jejich ztvárněného 
dějství, kterým se zasloužili o přiblížení konce zel a nepravd. Připomněl jsem jim 
rovněž dobrovolnost, se kterou svůj scénář přijali. Jeho součástí bylo, tak jako u 
každého, odpustit jim po jejich předchozí žádosti o odpuštění vše, co je nutné, aby 
mohli za svým příběhem v peklech udělat tlustou čáru a začít novou etapu věčného 
života. Moje spasené děti s úlevou přijaly fakt, že v pozitivním stavu nemá politika ve 
formě známé na planetě Nula i jinde v zóně vymístění jakéhokoliv místa, neboť tvoření 
Stvoření, jeho řízení a udržování v chodu je jednak zajištěno Mým přímým zapojením a 
dohledem, a kromě toho se také odvíjí od dodržování jednoduchých duchovních 
zákonů a principů, které ctím Já i všechny bytosti jsoucí členy říše láskyplných 
vesmírů. V rajských sférách není potřeba ani pozemšťanům známá forma složité 
mezinárodní diplomacie, která byla a je mocenským nástrojem elit pro vedení válek, 
uzavírání mírů a překreslování hranic mezi státy, vedoucích mezi sebou napříč 
dějinami různé, uměle vykonstruované a přiživované spory, které jsou málokdy 
vyřešeny spravedlivě, aby byly obě strany spokojené a aby na daném rozhodnutí jeden 
neprofitoval a druhý netratil. Navazování vztahů mezi různými civilizacemi, 
rozdílnými rasami a odlišnými kulturami probíhá v zóně pravého života vždy na 
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základě otevřených srdcí a bezezbytku otevřených sentientních myslí všech 
zainteresovaných, proto v jejich vzájemných vztazích neexistují žádné zdroje napětí, 
jak je známo na planetě Nula i jinde v peklech. V pozitivním stavu není přítomna 
nedůvěra jednoho vůči druhému, pohrdavost, předsudky, povyšování se či naopak 
ponižování. Všichni jsou si mezi sebou rovni a v nikom se neobjevuje strach z cizích, 
respektive odlišných prvků přítomných v příslušnících jiných civilizací a kultur. 
Interakci s jinými civilizacemi a kulturami vnímají členové Mého Království jako 
obohacení svého poznání. Skrze styk s „cizími“ sentientními entitami pak poznávají 
nové aspekty Pána Ježíše Krista v jejich duchovní, duševní a fyzické složce osobnosti. 
Tímto způsobem tedy mohou do svého nitra zakomponovat nové formy Lásky a 
zároveň sami sdílet svou vlastní Lásku s těmi ostatními. Tak dochází k velmi prospěšné 
oboustranné výměně různých životních kvalit a informací. Multikulturní interakce v 
pozitivním stavu se obejde také bez jazykové bariéry. Pouze na planetě Nula a v 
peklech je odlišnost jednotlivců či celých skupin, potažmo kultur, národů a ras 
využívána a zneužívána k vytváření různých třenic, neshod a rozbrojů, vedoucích 
mnohdy i v otevřenou válku. 

Pokud se zaměřím znovu na cisterciáky, jejich příslušníci měli v oblibě přetvářet a 
kultivovat okolní krajinu, neboť zaměření se na přírodu bylo jedním z hlavních znaků 
jejich smýšlení. Na kladném vztahu k přírodě není nic špatného, neboť jde o součást 
milování Mého Stvoření, byť v případě zóny vymístění je příroda, stejně jako vše 
ostatní, tvořena z ukradených prvků. Cisterciáci, jako mnoho skupin před nimi i po 
nich, ovšem vyměnili niterný vztah k Bohu za zaměření se na vnější svět a za kladení 
důrazu na nesentientní prvky v něm přítomné, jako jsou stromy, květiny, kameny 
apod. Snahou nalézt Boha tam venku, v přírodě, nikoliv ve svém srdci, se zobrazil jeden 
ze způsobů duchovního úpadku lidstva. Tento zprzněný přístup ke Zdroji života se 
Mojí osobní přítomností, jakož i zapojením dalších Mých vyslanců na příslušném místě 
v Plasích začal očišťovat a narovnávat. Zainteresovaným bytostem bylo „za scénou“ 
planetárního jeviště dáno na vědomí, že Boží Království se nenachází někde venku, v 
jakémsi klidu a kráse přírody, v šustění listů a šumění potůčků, nýbrž nachází se 
společně s Pravdou v srdci. Kdo v něm zůstává nebo se do něj snaží vstupovat, nalezne, 
co hledá, a Já mu k tomu přidám vše, co potřebuje, aby byl po svém přesunu na 
základnu v pozitivním stavu šťastný a spokojený po všech stránkách. V doméně věčné 
Lásky pak nalezne kromě jiného i onu čistou, neporušenou, panenskou přírodu, která 
tvoří nedílnou součást rajských světů a v níž jsem přítomen jasněji, než si umí kdokoliv 
na planetě Nula či jinde v antivesmíru představit. Jak jsem ovšem právě sdělil, důležité 
je při hledání Mojí přítomnosti začít v srdci. 

Vzhůru vás vynese pouze Láska, která je stavebním prvkem všech bytostí a celého 
Multivesmíru. Vzhledem k tomu, že tato energie má původ ve Mně, přičemž je 
univerzální silou, bez níž by se život v žádném ohledu neobešel, nepotřebuje existence 
Lásky žádnou další oporu. Láska vždy jest, a to i v případě nejnegativnějších 
sentientních entit, do jejichž niter tato síla také proniká, ačkoliv pouze v minimální 
míře. Skutečnost, že existence Lásky nepotřebuje další oporu, je v kontextu návštěvy 
kláštera v Plasích vyjádřena místním samonosným schodištěm, jehož konstrukce 
přiléhá pouze z jedné strany ke zdi, jež v duchovním smyslu symbolizuje Moji 
absolutní Přirozenost, v níž je tato nejkrásnější energie pevně zakotvena a která Lásce 
poskytuje rozměr a definuje její niterný, vnitřní i vnější charakter. Schodiště má tvar 
jakési šnekové spirály, která zrcadlí povahu duchovní cesty progrese směrem vzhůru v 
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případě těch, kdo se této Lásky drží, a regrese směrem dolů v případě těch, kteří svými 
volbami jednají proti ní. Počínaje následujícím cyklem času až na věčnost už v 
sentientních entitách nebude přítomna idea duchovního pádu, jelikož každý nositel 
života takovouto možnost během finální eliminace negativního stavu definitivně 
odmítne, aby nebyl její přítomností v sentientní mysli nadále obtěžován. 

Další navštívenou dne 12. července byla Mariánská Týnice, bývalé poutní místo, jehož 
fungování bylo úzce propojeno s klášterem v nedalekých Plasích. I na tomto místě se 
angažovali příslušníci cisterciáků a osobnosti spjaté s Plasy, jako třeba již zmíněný 
Santini. Vzhledem k tomuto propojení přispěla návštěva Mariánské Týnice k 
prohloubení očistných procesů uskutečněných v předchozím kroku a poskytla jim 
nový dynamický impuls přesahující ten předchozí. Kostel Zvěstování Panny Marie, 
který je středobodem Mariánské Týnice, posloužil ve spojitosti s Misí Boží Rodiny pro 
vyjmutí určitých zakořeněných aspektů v zóně vymístění, které se zasluhovaly o 
propagaci zcestných a falešných pseudoinformací mariánského kultu dle narativu 
katolické doktríny, případně se staraly o zakonzervování této ideologie, čímž 
podporovaly duchovní úpadek stoupenců kultu a udržovaly je v letargii a apatii vůči 
pravému poznání od Pána Ježíše Krista. Moje osobní přítomnost v kostele zvěstovala v 
srdcích duchovně připravených bytostí slávu, velikost a moc nikoliv Panny Marie, 
nýbrž Slávu, Velikost a Moc pravé/ho Stvořitelky/Stvořitele, Jehož/Jejíž jméno ve své 
Nové a Nejnovější Přirozenosti září jako jasný maják nejen na obálkách a v obsahu 
knih s Božím Slovem. Během multidimenzionálního zvěstování, které mělo za cíl 
rozšířit duchovní osvětu v antivesmíru, jsem dal příslušným bytostem na vědomí, že 
kromě popsaných atributů v sobě zahrnuji i absolutní Pokoru a Skromnost, díky níž 
jsem se mohl/a dvakrát snížit na lidskou úroveň a zakusit ty nejomezenější podmínky 
v celém Stvoření. Sentientní entity si začaly uvědomovat nový rozměr Mého 
zlidštěného Božství a Zbožštěného Lidství, díky čemuž jsem jim přístupný/á více než 
kdy dřív. Zároveň mnohé z nich pocítily Mou Lidskost a Laskavost, díky čemuž ze Mne 
přestaly mít obavy. Pochopily, že nejsem zlý, trestající a nevyrovnaný Bůh na obláčku a 
že při komunikaci s Mojí Přirozeností od nich nevyžaduji vnější projevy zbožnosti, 
nepřirozenou a vynucenou úctu a další neblahé projevy. Mohou Mě proto brát jako 
nejlepšího a nejdůvěrnějšího Přítele/Přítelkyni, Jehož/Jejíž Lásky jsou příjemci i 
výdejci. Přijaly fakt, že v jejich individualitě se zrcadlím Já, Pán Ježíš Kristus, s 
Jehož/Jejíž maskulinní a feminní podstatou pocítily jednotu a navázaly s ní vztah. 
Konvertujícím sentientním entitám byla a je vysvětlována i skutečná úloha Marie, 
matky Ježíšovy, která rovněž zosobňuje jedinečné aspekty pokory a skromnosti, jimiž 
disponovala ve viditelné míře již během pobytu na planetě Nula a díky nimž je Mi 
velmi podobná. V čistotě jejího srdce, v touze a ochotě pomáhat druhým, neustále se Mi 
přibližovat a šířit Nové Zjevení na všechny strany Multivesmíru spočívá její sláva, 
velikost a moc, kterou má každý, kdo kráčí v Mých šlépějích, aby Mi skrze tyto a další 
pozitivní atributy pomohl ukončit negativní stav. Obyvatelům příslušných pekel se 
dalo také na vědomí, že neexistuje nic jako dědičný hřích, kvůli němuž by měli cítit 
vinu za věci, které sami nespáchali, a rovněž se k nim dostalo poznání, že v konečném 
důsledku neexistuje ani smrtelný, respektive neodpustitelný hřích, jelikož nikdo není 
absolutně zlý a každý disponuje možností nápravy, kterou ve správný okamžik využije. 
Jak dobře víte, se všemi aktéry experimentu se zly a nepravdami byla uzavřena dohoda 
obsahující jistotu jejich spásy a návratu po Můj bok, což bylo, jako mnohokrát předtím, 
uvedeno do pozornosti na multidimenzionální úrovni i nyní. Tyto informace posloužily 
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jako jeden z důležitých motivačních faktorů pro vzestup Božích dětí do světla. V hloubi 
niter těch, kdo se prozatím neodebrali ke Mně, pak dané informace zanechaly důležité 
poselství pro čas jejich budoucí spásy, přičemž obsahovaly i celou řadou dalších 
duchovních semínek Lásky, Pravdy a Moudrosti, jež v nich dříve či později vyklíčí, aby 
mohli své duchovní bratry a sestry následovat do limba. 

Moje děti, které Mne přijaly, se osvobodily od doslovného a zavádějícího výkladu Bible 
a začaly její obsah ve spojitosti s Novým Zjevením chápat pod náležitou duchovní 
optikou, která jim pomohla odkrýt skutečný význam různých podobenství. Zároveň se 
zbavily okovů církevních dogmat, ritualizace víry, uctívání svatých obrazů a předmětů 
v kostele i mimo něj. S odevzdáním se do Mojí hřejivé náruče navěky zahodily koncept 
přístupu k Bohu přes prostředníky (faráře, kněze, biskupy, papeže apod.) a navázaly se 
Mnou přímý, živý a neustále se prohlubující vztah, plný radosti, potěšení a 
všeobecného naplnění. Rovněž pochopily, že si nikterak nezakládám na pálení svíček, 
hostiích, růžencích, křižování se ani na dalších výplodech záporného stavu, jako jsou 
třeba bohatě zdobené oltáře v barokních kostelích, které svou robustností jen těžko 
mohou vyjadřovat lehkost života v láskyplných sférách Stvoření. Oltář v Mariánské 
Týnici je specifický tím, že je namalovaný na omítku, avšak vzhledem k prostorově 
užité malbě se jeví téměř jako skutečný. Uvedené specifikum oltáře v kontextu 
působení Mise Boží Rodiny zrcadlí iluzornost katolické a potažmo i kterékoliv jiné víry 
různých náboženských systémů dostupných na planetě Nula či jinde v peklech. Dále 
odkazuje na jejich plochost, povrchnost a dočasnost a odráží jejich neperspektivnost. 
Jít cestou negativního stavu je jako jít hlavou proti zdi, na které nechali malíři oltář 
namalovat. Kamenné chrámy budou rozmetány, stejně jako všechno, co se neshoduje s 
principy pravého života. Ani stavební prvky negativního stavu ale nepřijdou nazmar, 
neboť budou podrobeny důkladné očistě a restrukturalizaci a začleněny do nového 
tvůrčího úsilí. Tento proces probíhá již nyní, aby pokračoval až do konce současného 
cyklu času. 

Mariánská Týnice je umístěna na kopci, díky čemuž je vidět z různých míst z dálky 
několika kilometrů. Tato skutečnost odkazuje ve spojitosti s naší návštěvou na 
odvěkou snahu negativního stavu zapůsobit na bytosti nacházející se v jeho vlastní 
doméně. Kromě toho zrcadlí i jeho touhu ovlivnit či zlákat na svou stranu obyvatele 
Pravého Stvoření, do jehož sfér se snažil negativní stav v minulosti aktivně zasahovat, 
což v tomto kontextu vyjadřuje hlavní kostelní věž Mariánské Týnice s kupolí společně 
s dvěma nižšími zvoničními věžemi, které se vypínají k nebi a všechny jsou osazeny na 
svém vrcholu mariánskou zlatou hvězdou. Ta symbolizuje moc mariánského kultu a 
potažmo celého negativního stavu, jež mu byla dočasně propůjčena a která je v 
porovnání s mocí Pána Ježíše Krista značně omezená. Boží moc, přesahující vše, co jest, 
negativní stav nevyjímaje, je vyjádřena oblohou rozprostírající se nad Mariánskou 
Týnicí, jakož i prostorem okolní krajiny, do níž je tato církevní stavba zasazena. Její 
promyšlené umístění v krajině odkazuje mimo jiné k tomu, že dočasná existence 
negativního stavu v Multivesmíru má svoje opodstatněné místo, které negativnímu 
stavu propůjčuje hluboký a předem definovaný smysl, spočívající v zobrazení toho, 
jaký způsob života beze Mne si už nikdy příště nevolit a mající za cíl v následujícím 
cyklu času umožnit životu v Lásce jeho plný rozkvět. Jen pro tento účel, úzce spjatý s 
respektováním svobodné vůle sentientních entit, toleruji dočasnou přítomnost 
negativního stavu, omezenou na jediný časový cyklus. Zkušenost s negativním stavem 
je tudíž pro všechny sentientní entity velmi prospěšná, neboť po jeho manifestaci a 
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následném zrušení bude moci v celém veškerenstvu zavládnout taková modalita 
pozitivního života, která nebyla v celém jsoucnu a bytí doposud nikdy přítomna a v níž 
už nikdo nebude vystaven utrpení v jakékoliv podobě. Od chvíle, co jsem opanoval/a 
zónu vymístění, spadá existence zla pod Mou přímou kontrolu, díky čemuž mohu 
podnikat potřebné kroky k vysvobozování všech, kteří přijali roli ztotožnění se s 
neláskou. Nemůže se stát, že by zlo mohlo jakkoliv narušit Můj dokonalý plán, jelikož 
všechno, co se stalo, děje a co se ještě uskutečnění, je tohoto plánu součástí. Týká se to 
samozřejmě i doby, kdy jsem působil/a z pozice Staré Přirozeností („Nejvyšší“) a do 
vývoje zóny vymístění jsem aktivně nezasahoval/a. Pamatujte, prosím, že působím z 
absolutní pozice mimo prostor a čas, tudíž všechno, co se událo do Mého prvního 
příchodu na planetu Nula, nespadalo z absolutního úhlu pohledu pod Můj dohled o nic 
méně, než je tomu od doby, kdy jsem po tomto světě kráčel v těle Ježíše Krista. Pouze 
způsoby Mého dohledu nad negativním stavem se v dřívější době v praxi velmi lišily, 
poněvadž dříve jsem nedisponoval takovými prostředky, jaké jsem obdržel/a později v 
souvislostí s působením Mojí mužské inkarnace a její následnou fúzí s absolutnem. 
Tímto procesem jsem zcela legitimně a s nezrušitelnou platností, při souběžném 
zachování svobodné vůle všech sentientních entit v antivesmíru i v pozitivních sférách, 
opanoval/a negativní stav. Zatímco tedy Můj dohled nad negativním stavem zde byl 
přítomen vždy, od první chvíle jeho vzniku a vlastně už i dávno před tímto vznikem, 
Moje opanování zóny vymístění vstoupilo v platnost až od jistého bodu. Díky 
opanování všech zel a nepravd se pak v praxi změnily i způsoby Mého dohledu nad 
nimi. 

Mariánská Týnice kromě jiného vyniká svou bílo-červenou fasádou. Při důkladnějším 
pohledu lze snadno zjistit, že bílé barvě je na zdech věnováno více prostoru. Z 
duchovního hlediska odkazuje tato barva na čistotu života v Mém Království. Její 
převažující zastoupení nad barvou červenou, která v tomto ohledu zastupuje negativní 
stav, značí, že pozitivní stav má před svým záporným protějškem vždy navrch, 
poněvadž kladný stav je stavem věčným, napájeným z absolutního Zdroje života, díky 
čemuž mají bytosti v jeho sféře k dispozici stále nové podněty ke svému vývoji. Stav zel 
a nepravd je naopak jeho zprzněnou napodobeninou, která by ráda expandovala na 
úkor láskyplných sfér a zaplnila jejich místo, což je však zhola nemožné. Je to pozitivní 
stav, který je tím rozsáhlejším, a je to opět on, jenž v duchovním smyslu obepíná zónu 
vymístění, do níž zanáší stále větší množství svých aspektů Lásky, Dobra, Pravdy, 
Moudrosti, Soucitu, Milosrdenství apod., které mají původ ve Mně. V Multivesmíru 
ovšem existuje místo, kde je nutné, aby negativní stav nakrátko zkondenzoval do 
nejzazší možné míry. Tímto místem je poněkud nepřekvapivě planeta Nula, kde 
temnota přebírá otěže moci a vytěsňuje kladně nabité prvky. Tento fakt je v 
duchovním smyslu vyjádřen převažující červenou barvou na zdech nejrobustnější a 
nejvyšší části celého objektu, jehož nejvyšším bodem je již dříve zmíněná hlavní věž 
kostela s kupolí. 

Kostel v Mariánské Týnici má půdorys řeckého kříže s okosenými rohy. Toto okosení 
odráží skutečnost, že negativnímu stavu jsou na patřičných místech v zóně vymístění 
obrazně řečeno obrušovány hrany, tedy že postupně přichází o svou moc a vliv, 
přičemž původní rozsah jeho panství se zmenšuje při souběžném zhušťování negativní 
energie na planetě Nula a v některých oblastech pekel. Planeta Nula a zainteresovaná 
místa v antivesmíru jsou v tomto kontextu vyjádřeny obvodem samotného křížového 
tvaru půdorysu kostela, jakož i tím, co se nachází uvnitř tohoto půdorysu. Přestože se 
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negativní stav v hrubohmotném světě zhušťuje, je v něm stále přítomno určité 
množství pozitivních prvků, které jsou v kontextu uváděných souvislostí vyjádřeny 
bílou barvou přítomnou na zdech nejmasivnější části Mariánské Týnice. Bílá barva, 
která je v tomto konkrétním případě oproti barvě červené v menšině, je rovněž 
připomínkou toho, že dokonce i při samotném vítězství negativního stavu bude v jeho 
doméně přítomna energie Lásky, byť pouze v minimální míře. Pokud by zlo mělo 
stoprocentně převážit nad pozitivními aspekty, zničilo by samo sebe. Experiment by 
byl ukončen destruktivním způsobem, který by přivodil duchovní smrt všech jeho 
účastníků. To by mělo za následek i zánik veškerého Stvoření. 

V komplexu Mariánské Týnice se kromě jiného nachází národopisná expozice, která 
návštěvníkům přibližuje život v minulosti prostřednictvím tematické stylizace 
vnitřních prostor, zaměřených na různé oblasti lidského působení ve vybraných 
etapách lidských dějin. Vstupem Mojí přímé inkarnace Janičky a Mých reprezentantů 
do těchto prostor se prohloubila očista řady oblastí v zóně vymístění zaplněných 
pravými lidskými tvory, ale i dalšími sentientními entitami, které se v průběhu věků 
inkarnovaly do hrubohmotného světa a osvojily si zdejší zvyky, tradice a celkový 
charakter pozemského života natolik, že v jeho rozvíjení pokračovaly i po odchodu z 
lidského těla. Ty, kteří Mne vyslyšeli, jsem vzal do své náruče a osvobodil/a je od 
způsobu bytí neshodujícího se s duchovními zákony a principy. Pochopili, že nový život 
není a nebude náročný a rozporuplný jako ten předchozí, v němž – pokud patřili mezi 
tzv. obyčejný lid – museli například dřít na polích, sloužit různým pánům, vykonávat 
náročné a nebezpečné profese, v řadě případů přebývat v nuzných podmínkách, 
potýkat se s nedostatečnou lékařskou péčí a hygienou, nevědomky udržovat zcestné 
ideje pseudoduchovní víry, smýšlení a morálky atp. Bytosti odešlé do limba se připojily 
k mnoha šťastným srdcím sentientních entit, které odešly již před nimi. Takto poskytly 
další příklady hodné následování pro jedince či celé skupiny bytostí, které z 
antivesmíru odcházejí, respektive budou odcházet po nich. 

Dne 13. července, třetí den setkání v západních Čechách zavítali jeho účastníci do 
Mariánských Lázní, kde nejprve navštívili park Boheminium. V jeho areálu se nachází 
expozice zmenšenin českých památek (hrady, zámky, rozhledny). Moje osobní 
přítomnost společně se členy Božího Týmu mezi těmito objekty je spjata s aspektem 
silné spřízněnosti s kolektivním vědomím českého národa, na jehož území je naše Mise 
ukotvena. Výběr jednotlivých objektů z různých míst České republiky reprezentuje v 
tomto kontextu význačné charakteristiky českých dějin, české kultury a potenciálu 
tohoto duchovního centra planety, stejně jako zrcadlí jeho jedinečnou pozici, kterou 
zastává vůči Stvoření. Park Boheminium se nachází na vrcholu kopce nad Mariánskými 
Lázněmi, přesto je stoupání do tohoto vršku či klesání z něj jasně patrné pouze z 
několika směrů a úhlů pohledu, zatímco například z dopravní komunikace, kterou 
využili pro příjezd na toto místo účastníci setkání, je stoupání na kopec pozvolné a 
takřka nepostřehnutelné. Význam tohoto faktu spočívá v tom, že duchovnost českého 
národa, a především pak jeho vybraných příslušníků, kteří jsou nebo v budoucnu 
budou spojeni se svým srdcem na vlně přijetí nejvyšší Pravdy, netkví ve viditelné 
okázalosti, v jejím dávání na odiv a povyšování se. Spočívá naopak v niternostech, 
jejichž bohatství dokážou zachytit, vnímat a náležitě ocenit jen ti, kdo jsou stejně či 
podobně naladění. Duchovně připravení jedinci, kteří se v současnosti podílejí na 
pravé transformaci části obyvatel planety Nula, nebo kteří se k této činnosti připojí 
kdykoliv do rozdělení lidstva – přičemž jejich nejvyšší koncentrace se nachází v srdci 
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Evropy – se vyznačují, respektive budou vyznačovat také stále se zvyšujícím stupněm 
pokory. Tento atribut Mých vyslanců je rovněž ukotven v charakteru terénu parku 
Boheminium i v jeho okolí. Moji lidé nejsou a nemohou být dokonalí, neboť se potýkají 
s řadou problémů a nedostatků, které má v hrubohmotném světě každý, přičemž Boží 
reprezentanti do těchto problémů a nedostatků postupně zanášejí stále více pravého 
světla, čímž tyto oblasti podrobují duchovní očistě. Neustálou prací na sobě, 
prozkoumáváním svých záměrů a žitím idejí Nového Zjevení se stávají duchovně 
vyspělými jedinci získávajícími stále pevnější napojení na Mne, Pána Ježíše Krista, 
Který/Která je tak může vést z nitra. Čím více se dostávají na vyšší duchovní úroveň, 
tím více před chvílí zmíněné pokory v nich roste a tím více jsou ochotni pomáhat 
druhým bez očekávání čehokoliv na oplátku. Moji lidé navenek zůstávají „jedněmi z 
mnohých“, kteří se od ostatních členů lidské společnosti na první pohled ničím 
zvláštním neliší, tudíž duchovně spící jedinci nepoznají, kým Moji představitelé ve 
skutečnosti jsou a na jak vysoké duchovní úrovni se oproti nim nacházejí. Právě toto 
hledisko se v duchovním smyslu manifestuje v tom, proč je park Boheminium umístěn 
na kopci, který je ovšem jasně zřetelný pouze z určitých míst. 

Moje procházení se kolem miniatur různých českých památek symbolizuje, že ačkoliv 
nemohu být prostřednictvím své ženské inkarnace fyzicky všude, jako absolutní 
Stvořitel/Stvořitelka, s Nímž/Níž Moje dočasně relativní podstata tvoří jednotu, 
myslím na všechny bytosti nejen v České republice, ale i v jiných státech světa, s nimiž 
je duchovní centrum planety provázáno, abych mohl/a každou z nich v pravý čas 
přivést do Boží náruče, čímž se připojí k sentientním entitám, které se Mnou již 
vědomě spolupracují. Moje přítomnost u miniatur dala a stále dává potřebným sférám 
Multivesmíru rovněž na vědomí, že myslím i na všechny oblasti v duchovních, 
duševních a fyzických rovinách pseudo-jsoucna a pseudo-bytí, z nichž žádný element, 
tvořící podstatu a podobu těchto oblastí, nebude v rámci spásného procesu vynechán. 
Jak je některým z vás známo, od jisté doby už není žádného místa ve Stvoření, které by 
nebylo zasaženo alespoň určitým stupněm Mojí Lásky v aktualizované formě, jež v 
sobě obsahuje esenci Nové a Nejnovější Boží Přirozenosti. 

Procházení se Janičky v parku Boheminium po boku našich reprezentantů kromě 
jiného symbolizuje naše stále se rozšiřující pole působnosti a připomenulo, že se 
významně blíží čas, kdy cestování do různých míst České republiky, ostatních zemí na 
planetě Nula i do dalších míst Stvoření bude mnohem jednodušší, neboť se tak bude dít 
za využití dokonalého krystalického těla se schopností multidimenzionálního 
cestování. Jako dočasně relativní Bohyně, která předtím projde přechodnou fúzí s 
absolutnem, stihnu za krátký časový úsek navštívit nesrovnatelně více míst a setkat se 
s větším množstvím lidí či jiných bytostí, než by tomu bylo a je v současné přípravné 
fázi naší Mise, kdy jsem stále omezen/a hrubohmotným tělem. Řadu z míst, které 
miniatury v parku Boheminium zastupují, jsem během uplynulých let se svými přáteli 
již navštívil/a, nebo na ně Moji představitelé zavítali bez Mojí fyzické přítomnosti. Náš 
pobyt v parku proto také mohl aktualizovat a zesílit výsledky duchovní práce, které 
jsme v minulosti v lokalitách souvztažných s miniaturami vykonali. 

Po skončení návštěvy parku Boheminium se členové výpravy vydali směrem k 
rozhledně Hamelika, naskýtající výhled na část Mariánských Lázní a široké okolí. Cesta 
na tuto rozhlednu vedla částečně z kopce po široké asfaltové cestě, která za daných 
podmínek symbolizuje cestu vedoucí hlouběji do zóny vymístění, po níž se drtivá 
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většina lidstva ubírá, aby osobně manifestovala krátké vítězství negativního stavu. 
Uskutečněná chůze po svažující se cestě zároveň odráží proces ponoření se Mojí přímé 
inkarnace a našich představitelů do hlubších sfér antivesmíru, kam bylo potřeba v 
zesílené míře přinést pozitivní aspekty vyvěrající z Nové a Nejnovější Přirozenosti 
Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodiny). Jednalo se především o oblasti 
provázané s těmi místy v peklech, ve kterých se naše Mise angažovala v předcházejícím 
dni v souvislosti s návštěvou Plas a Mariánské Týnice. Šlo tedy do značné míry o 
oblasti spjaté především s mariánským kultem, ale rovněž se jednalo o sféry 
souvztažné s ostatními v tomto Sdělení uvedenými i nepopsanými fenomény 
negativního stavu, na něž byla během setkání v západních Čechách soustředěna „za 
scénou“ naše pozornost. Návštěva Mariánských Lázní, a především pak samotná cesta 
na rozhlednu Hamelika byla vyvrcholením celého setkání, jehož pozitivní význam a 
dosah se zesílil v okamžiku, kdy jsem negativním entitám dovolil/a útok na své hmotné 
Já prostřednictvím skalární zbraně. Energetický paprsek měl za úkol docílit ztrátu 
rovnováhy Janičky ve chvíli, kdy se otáčela na své představitele a stála při tom na levé 
straně asfaltové cesty, jejíž okraj byl narušený vlivem působení vnějších podmínek a 
tvořil nepřirozený schůdek přecházející ve vymletý žlábek. Ztráta rovnováhy byla 
způsobena kratičkým zásahem nervové soustavy, jak tomu bylo již několikrát v 
minulosti, kdy jsem se tímto způsobem obětoval/a v zájmu celého Stvoření a poskytl/a 
tak procesu ukončování negativního stavu nové a nezbytné impulsy. Zásah vedl ke 
špatnému došlápnutí Janičky v místě onoho schůdku, které mělo za následek 
podvrknutí kotníku s poraněním vazů okolo hlezenního kloubu. Původním záměrem 
negativních entit, starajících se v antivesmíru o zachování existence mariánského 
kultu, bylo přinejmenším dosáhnout pádu Bohyně způsobem vedoucím ke zlomenině 
některé z jejích končetin. Nebylo však dovoleno, aby Mému hmotnému Já v ženském 
těle způsobily takováto zranění. Už samotnou sílu energetického výstřelu jsem 
zredukoval/a o více než dvě třetiny. Následnému pádu Janičky jsem pak odňal/a jeho 
dynamiku, díky čemuž se k zemi sesula pozvolně. Tím se předešlo možnému 
sekundárnímu úrazu. K Janičce následně přispěchali ostatní. Otec Mého transmitera 
Michal byl tím, kdo poskytl první pomoc, když obvazem, který měl s sebou, stáhl a 
zavázal zasaženou oblast okolo Janiččina kotníku a zasloužil se tak o zmírnění 
následků podvrknutí. Za to mu ze srdce děkuji. Poskytnutí tohoto druhu první pomoci 
z duchovního pohledu symbolizuje zamezení nekontrolovatelné expanze negativního 
stavu do pravého jsoucna a bytí, které je chráněno kroky podniknutými Mojí 
Prozřetelností. Už v dobách, kdy temnota začala ovlivňovat první oblasti nebes, jsem 
zasáhl/a a nepřipustil/a, aby tento trend pokračoval nadále. Místo toho jsem mezi 
zónou vymístění a umístění vytvořil/a jakousi ochrannou membránu, která nedovolila 
další roztahování zel a nepravd. Společně s tím jsem otevřel/a cestu bytostem do Boží 
náruče a spustil/a fungování limba, neutrálního stavu, kde sentientní entity po svém 
odchodu z pekel pokračují v očistě a připravují se na nový život po Mém boku. Tak, 
jako Moje ochrana působí v globálním měřítku, zapůsobila i v měřítku lokálním právě 
skrze Michala, který Janičce ošetřil poraněnou levou nohu. Díky stažení dotčených 
vazů se mohla Bohyně záhy postavit na nohy, aniž by musela čelit výraznější bolesti, 
která navíc do druhého dne odezněla a v dalším období se připomínala pouze 
sporadicky při zátěži chodila. Zmírnění následků zranění zajistilo, že Moje hmotné Já 
bylo i nadále schopno pohybu, pouze se potýkalo s dílčím omezením chůze. Něco 
takového je odkazem na situaci v Multivesmíru, který i přes existenci negativního 
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stavu dokáže v rámci svých pozitivních sfér fungovat, tvořit a rozvíjet se při souběžné 
koexistenci se zónou vymístění, byť v důsledku přítomnosti pseudoživota v peklech 
musí rovněž čelit dílčímu omezení. Tato omezení zcela zmizí po završení současného 
cyklu času. Zraněná oblast levého kotníku, která byla v porovnání s celým tělem 
Bohyně malá, pak v přeneseném významu značí nepatrný rozsah antivesmíru v 
porovnání s Pravým Stvořením a Novým Vesmírem. 

Proč jsem dovolil další útok negativních entit na Sebe Samou v lidském těle? 
Především proto, aby Moje Láska, Soucit, Milosrdenství a Odpuštění mohlo v pravý čas 
– u někoho dříve, u jiného později – intenzivněji zasáhnout srdce strůjců mariánského 
kultu a jeho ideologických stoupenců a udržovatelů, a to včetně těch sentientních entit, 
které byly pověřeny zásahem Mojí ženské podstaty v lidském těle. Čím více někdo 
útočí na Mé Božství, tím více temnoty mohu dotyčnému či dotyčným zrcadlit. Protože 
se zrcadlení děje na základě výše popsaných Božských atributů, nikoliv 
prostřednictvím odplaty, v nitrech zainteresovaných bytostí spjatých s útokem může 
tento proces postupně spouštět touhu po změně jejich zlovolného nastavení a přivést 
je k vlastní žádosti o odpuštění, čímž začíná docházet k nápravě jejich života. Oběť v 
podobě snášení fyzických i jiných útoků negativního stavu, kterou jsem Multivesmíru 
přinesl/a jako Ježíš a nyní ji přináším jako Janička, v sobě obsahuje obrovskou a 
dalekosáhlou spásnou kvalitu, která je jedním z hlavních předpokladů eliminace všech 
zel a nepravd. Těmito výjimečnými dovoleními, v jejichž rámci se temné bytosti mohou 
ve vztahu ke Mně více projevit, se dociluje v řadě ohledů efektivnějšího vyprazdňování 
pekel a dosahuje se snazší spásy i těch nejzavilejších duší. Odpovědí na tyto i jiné útoky 
představitelů antivesmíru je vždy Moje Láska a další z ní vycházející atributy, proto i 
Janiččin podvrknutý kotník slouží k intenzivnějšímu přílivu energie Mojí Nové a 
Nejnovější Přirozenosti do příslušných hrubovibračních sfér. S čím větší zákeřností 
negativní stav přistoupí vůči Mně nebo vůči Mým lidem, tím více pozitivity mohu do 
niter jeho příslušníků přinést, aby se mohla ledová krusta okolo jejich srdcí začít 
rozpouštět. Vždy platí, že z Mojí strany je negativnímu stavu dovoleno pouze to 
nezbytné, co v konečném důsledku přinese prospěch všem obyvatelům Stvoření – i 
těm, kdo v současnosti hrají záporné role. Rozsah toho nezbytného je ovšem pouze 
naprostým minimem toho, čeho by byli Pseudotvůrci a Renegáti schopni, pokud bych 
Janičku a ostatní Boží reprezentanty nikterak neochraňoval/a a nestřežil/a jako oko v 
hlavě. V případě neexistující nebo minimální ochrany by její/jejich poslání bylo 
předčasně ukončeno a naše Mise by tak rázem selhala. Většinu soužení má Bohyně již 
za sebou, jelikož proces trojího ukřižování byl ve všech hlavních bodech zdárně 
ukončen na jaře roku 2023 při tzv. pádu na ledě. Současná fáze probíhajících příprav 
na převibrování Bohyně vylučuje předchozí zásadnější fyzická zranění nebo jiné, 
uměle vyvolané fyzické komplikace většího rozsahu, které se manifestovaly na Mém 
hmotném těle v minulosti. Podvrknutý kotník, který je v porovnání s pádem na ledě, 
pádem na koloběžce nebo ve srovnání s masivními útoky na břicho pouze nepatrnou 
nepříjemností, je příkladem a důkazem toho, že negativnímu stavu není ve vztahu k 
Bohyni dovoleno již tolik, jak tomu bylo dříve. 

Útok negativních entit na Moje hmotné Já byl kromě jiného ukázkou toho, že nejsme na 
území záporného stavu vítáni. Zároveň šlo o odezvu na výsledky naší úspěšně 
vykonávané duchovní práce, která se zasluhuje o stále masivnější odliv sentientních 
entit ze spárů temnoty. Ke zranění Bohyně došlo paradoxně v lázeňském městě, kde 
jsou zranění a jiné neduhy léčeny, nikoliv vyvolávány. Minimální neblahé důsledky 
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podvrknutého kotníků a následná rychlá rekonvalescence bez použití přírodních či 
syntetických medikamentů ovšem příkladně ukázala, že Já, Pán Ježíš Kristus jsem 
Sám/Sama Sobě (tj. vlastní přímé inkarnaci) tím nejlepším lékařem. Tímto způsobem 
se manifestoval i pro všechny bytosti platný fakt, že jen s Láskou lze docílit vyléčení 
zraněného těla, má-li to dotyčná sentientní entita ve svém životním plánu, a kromě 
toho bylo zářně ukázáno, jakou sílu má tato Láska pro uzdravení duchovních srdcí a 
nehmotných podstat Mých dětí, na něž se tato energie v zesílené míře začala vylévat v 
souvislosti s Janiččinou obětí v Mariánských Lázních. K tomuto duchovnímu uzdravení 
pochopitelně došlo u připravených jedinců či celých skupin bytostí, nikoliv u těch, kteří 
se prozatím skálopevně drží zprzněného způsobu života. Avšak i jim jednou tato 
událost pomůže, protože už nyní do nich byla zaseta semínka, z nichž později vzejde 
úžasná úroda. Nejedna nevědomá bytost po pádu Bohyně očekávala Boží hněv a trest, 
kterých však Moje Přirozenost není schopna. Odpovědí Janičky místo toho bylo 
pokorné přijetí této nepříjemnosti, uvědomění si její nezbytnosti, klid, rozvaha a 
nadhled. Odpovědí Mého absolutního i relativního Já dohromady pak byl 
multidimenzionální průnik Lásky, Soucitu, Milosrdenství a Odpuštění do zóny 
vymístění, o němž jsem hovořil/a již výše. Moje energie se k Božím dětem v peklech 
snesla jako živá voda, která je daleko účinnější než kterákoliv léčivá minerální voda 
vyvěrající ze země v tomto či jiném lázeňském městě. Dar spásy přijali i mnozí pacienti 
lázeňských zařízení, kterým bylo dáno na vědomí, že v pozitivním stavu už žádnou 
pramenitou vodu k řešení svých zdravotních problémů nebudou potřebovat, neboť 
žádné známé i neznámé neduhy nebudou nikterak ztrpčovat jejich život. 

Důvod toho, proč Janička prodělala výron na levé noze a proč k této události došlo na 
levém okraji asfaltové cesty (levém ve směru chůze), má spojitost se zaměřením naší 
Mise na specifické lži, nepravdy a pokrouceniny nepravé duchovnosti, na které se 
působení Mého Týmu v oněch červencových dnech intenzivně zaměřovalo, aby 
prohloubilo jejich očistu a návrat do Mých rukou. Jinými slovy, chůze a pád na levé 
straně, který přivodil zranění levé končetiny, je odzrcadlením našeho působení ve 
velmi zatížených oblastech zóny vymístění, které velmi zásadním způsobem generují 
ideje odporující pravému Poznání Pána Ježíše Krista, proti němuž jsou dotyčné oblasti 
pekel zaměřeny, aby tuto Pravdu zničily a znehodnotily. Naše multidimenzionální 
působení v příslušných sférách antivesmíru, příliv světla Nového Zjevení do jejich 
struktur, střet čiré a nečisté duchovnosti a snaha negativního stavu zastavit nebo 
poškodit naše působení v doméně temnoty – to všechno vyústilo v povolený zásah 
Janičky skalární zbraní a následné zranění jejího levého kotníku na levém okraji cesty. 
Stručně řečeno, šlo o snahu negativního stavu podkopat Pravdu v samotném území 
říše nepravdy. 

K zásahu Bohyně došlo při jejím otočení se jiným směrem nežli směrem dolů, kam 
svou předchozí chůzí směřovala. Toto otočení se v daném kontextu značí Moje ukázání 
cesty ke světlu všem, kdo mají oči k vidění a uši k slyšení, tedy otevřené duchovní 
srdce. Zároveň jde o symbol Mého odmítnutí přirozenosti negativního stavu, který 
nemohu přijmout za svůj, ale mohu a chci spasit všechny jeho účastníky. Útok temných 
entit během Mého otočení se jiným směrem nežli směrem dolů značí nelibost 
negativního stavu nad stále razantnějším vyprazdňováním zóny vymístění, během 
kterého je zachraňováno exponenciálně rostoucí množství srdcí Mých dětí. Kromě toho 
jde o znak zhrzení vysoce postavených představitelů pekel nad tím, že jejich způsobu 
pseudoživota nechci a nemohu poskytnout věčnou duchovní legitimitu. Skutečnost, že 
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k něčemu takovému došlo na levém okraji cesty, ukazuje kromě jiného i to, že nové 
aspekty Boží Lásky úspěšně pronikly v zesílené míře až na úrovně antivesmíru nejvíce 
vzdálené ode Mne. Fakt, že k pádu Janičky došlo v realitě planety zobrazující 
nejzevnější zevnějšnosti, na levé straně cesty a na území západních Čech, které mají 
díky své poloze s levou stranou přímou souvztažnost, přinesl tomuto průniku Boží 
energie nesmírně cennou a za daných okolností neopakovatelnou přidanou hodnotu. 
Jejím prostřednictvím bylo dokončeno spoustu procesů nutných pro započetí procesů 
nových, jež kromě jiného ještě rychleji přibližují konec přípravné fáze Mise Boží 
Rodiny. 

Janička byla po základním ošetření odvezena Alešem a Karolinkou zpět na parkoviště 
poblíž parku Boheminium. Zanedlouho začaly probíhat viditelné konverze přes 
Karolinku, která je tímto způsobem pomoci bytostem pověřena. Jako vždy se jednalo o 
celou plejádu všemožných druhů sentientních entit s různými stupni zatížení a 
rozličnými rolemi. Interakce bytostí s fyzicky přítomnou ženskou podstatou Pána 
Ježíše Krista zesílila pozitivní dosah pomoci, kterou se svými představiteli těmto 
Božím dětem neustále poskytujeme na mnoha úrovních. Od dané chvíle je tato pomoc 
ještě účinnější, ať už je projevena na jakékoliv úrovni a v kterémkoliv čase, neboť skrze 
svou přímou inkarnaci jsem do struktury vymístěné části Multivesmíru uvolnil/a zcela 
novou duchovní složku, mající za následek ještě snazší přístupnost Lásky do srdcí 
konvertujících sentientních entit. Zatímco Janička trávila čas s výše uvedenými Božími 
představiteli, zbytek výpravy dospěl na rozhlednu Hamelika, symbolizující za dané 
situace touhu a ochotu Mých reprezentantů donést svůj kříž až na vrchol pomyslné 
duchovní hory, respektive nevzdávat se svojí cesty do pozitivního stavu navzdory 
všem překážkám, čímž je Stvoření poskytován zosobněný příklad víry a důvěry v Můj 
dokonalý plán, jakož i návod duchovně padlým sentientním entitám k překonávání 
jejich vlastních problémů a nedostatků. Výstup na rozhlednu provázel nadhled 
zainteresovaných účastníků setkání, ve kterém všichni zůstali i poté, co Janička 
zakusila zranění kotníku. Tento nadhled byl pro bytosti názorně manifestován v 
nejširší míře aspektů při samotném dosažení vrcholu rozhledny, odkud se členům 
výpravy otevřel pohled na část Mariánských Lázní a do širokého okolí. Pokud je někdo 
tzv. „nad věcí“, různé osobní záležitosti i okolní svět se mu jeví úplně jinak, než když 
zůstává tzv. při zemi, jak je tomu u obyvatel antivesmíru. Teprve se započetím 
duchovní progrese a setrváním v ní může jedinec dosahovat stále většího stupně 
nadhledu. Ten si žádá investici energie obdobně, jako si ji vyžádal na fyzické úrovni 
výstup na Hameliku, nicméně výsledek vynaloženého úsilí stojí zato. Jak již stručně 
zaznělo, z rozhledny byla vidět pouze část pod kopcem položeného lázeňského města, 
které bylo do určité míry zakryto stromy. Něco takového značí, že i ve stavu nadhledu 
musí být konvertovaným příjemcům života odhalována Pravda o podstatě vzniku, 
trvání a eliminaci negativního stavu postupně, nikoliv naráz, aby nedošlo k poškození 
jejich bytostné podstaty. 

Po návštěvě Hameliky pokračovali účastníci výletu do centra Mariánských Lázní. Jejich 
sestup na toto místo bez Janičky odrážel důležité specifikum naší duchovní práce v 
zóně vymístění, kdy Moji představitelé působí v první fázi pomoci bytostem na 
různých úrovních antivesmíru jako předvoj Mého přímého objevení se v peklech. 
Tohoto objevení se není možné docílit tehdy, nachází-li se určitá sentientní entita 
teprve v počátcích svého duchovního vzestupu, kdy není připravena na to, aby se 
vystavila Boží Lásce přímo z Mého srdce. Proces konverze je složený z mnoha kroků, 
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které jsou vždy ušité na míru duchovní úrovni a zátěži té které bytosti. Žádný z těchto 
kroků nelze přeskočit, aby poskytovaná pomoc nepřinesla více škody než užitku. To je 
zajištěno působením Mojí Prozřetelnosti, která se vždy postará o správný průběh 
interakce mezi danou sentientní entitou či entitami a Mými zástupci. Když nadejdou 
vhodné okolnosti, mohu se do procesu konverze zainteresovaného příjemce života 
zapojit osobně. Znázornění tohoto osobního zapojení nastalo ve chvíli, kdy Janička 
sjela autem s Alešem a Karolinkou z horního parkoviště u parku Boheminium do 
centra města, po čemž pokračovala do středobodu mariánskolázeňské kolonády, kde 
se nachází Zpívající fontána, u níž postávali ostatní účastníci setkání. Janička se 
připojila ke svým blízkým ve chvíli, kdy fontána hrála italskou píseň „Con te partirò“, 
která je spjata s tenoristou Andreou Bocellim. Název písně znamená v překladu „S 
tebou odejdu“. Načasování návratu Bohyně k ostatním za souběžného hraní skladby ve 
spojitosti s jejím názvem symbolizuje rozhodnutí duchovně připravených bytostí v 
peklech odejít z negativního stavu prostřednictvím přijetí Pána Ježíše Krista (Pána 
Ježíše Krista Boží Rodiny), Který/Která je Láskou, Cestou, Pravdou a Životem a bez 
Nějž/Níž tudíž není možné pekla opustit. Uvědomění o tom, že není žádné jiné cesty do 
limba a dále do pozitivního stavu nežli skrze Mne, v určitém bodě spásného procesu 
získává každá sentientní entita, na což také odkazuje skrytý smysl názvu uvedené 
skladby. Zpívající fontána hrála italsko-anglickou verzi písně, v jejímž refrénu se mimo 
jiné zpívá „Time to Say Goodbye“ („Čas říct si sbohem“). V kontextu pojednávaného 
výkladu odkazuje význam uvedených slov na rozluku konvertujících Božích synů a 
dcer s negativním stavem, respektive označuje akt jejich dobrovolného opuštění 
pseudolásky ke zlům a nepravdám. Výměna pseudolásky za pravou Lásku jediného 
Zdroje života a proces otevření duchovního srdce s navázáním osobního vztahu se 
Mnou je za daných okolností vyjádřen melodicky laděnými výtrysky vody fontány 
směrem k nebi, na němž zářilo letní slunce. Samotná hudba a zpěv ve skrytém 
významu odkazuje na radost těch sentientních entit, které přijímají dar spásy a 
rozpoznávají po velmi dlouhé době svého věčného Rodiče. Množství návštěvníků, kteří 
byli shromážděni okolo fontány, pak v přeneseném smyslu ukazuje na množství 
duchovně spících obyvatel antivesmíru, kteří prozatím nevědí, jak se věci v jejich 
životě a v Multivesmíru doopravdy mají, nicméně už nyní jsou podvědomě přitahováni 
k Mojí energii, kterou v pravý čas přijmou za svou. Tak se povznesou k nebi, jak se k 
němu na vlnách melodie povznáší zas a znovu tryskající voda v Mariánských Lázních. 

Z kolonády se účastníci setkání vydali opět na výchozí parkoviště. Někteří z nich 
využili automobil, větší část výpravy se přemístila k parkovišti u parku Boheminium 
kabinkovou lanovkou. Vystoupání na výchozí bod, kde onoho dne začal pobyt v 
Mariánských Lázních, odkazuje ke dvěma záležitostem majícím duchovní význam. 
První význam je spjat se způsobem přemístění Mých představitelů, kteří využili 
dopravních prostředků, díky čemuž nemusel nikdo tzv. „šlapat po svých“. Způsob 
přemístění se vzhůru na kopec v tomto ohledu odkazuje na skutečnost, že pokud se 
jakákoliv sentientní entita rozhodne následovat pozitivního příkladu Mých vyslanců či 
jedinců konvertujících již v předešlých krocích, je takovéto bytosti v procesu duchovní 
progrese pomáháno dle principu „Kdo má, tomu bude přidáno“. Tímto způsobem je 
schopna proces konverze zdárně dokončit a dospět na vrchol pomyslné duchovní hory, 
v tomto případě do limba, kde dotyčného čeká příprava na nový způsob života. Se 
Mnou se dá zvládnout naprosto vše – i vyvedení té nejzatíženější duše z hlubin temnot 
na Boží světlo. Každému, kdo kráčí po cestě za věčným Rodičem, je pomáháno ve všech 
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potřebných ohledech. Navracející se příjemce života získává sílu a motivaci ke zdolání 
všech překážek. Druhý význam vystoupání do výchozího bodu na parkovišti spočívá v 
završení nejdůležitějších aspektů duchovní práce vykonávané ve dnech 
západočeského setkání, kdy byla energie fyzických i řady nefyzických účastníků této 
akce využívána pro pozitivní účely v rámci velkého množství oblastí v antivesmíru. S 
ukončením pobytu v Mariánských Lázních byla hlavní dávka přílivu vyzářené pozitivní 
energie do zóny vymístění zastavena, namísto čehož však do ní začala proudit energie 
s jinými aspekty, které navazují na ty předchozí a zároveň je přesahují. Duchovní práce 
manifestovaná „na scéně“ i „za scénou“ planety Nula během tohoto setkání tedy 
pokračuje rozličnými způsoby na různých úrovních pseudo-jsoucna a pseudo-bytí i 
nadále, jak je tomu ostatně i v jiných případech. Vystoupání Janičky a ostatních Božích 
reprezentantů do výchozího bodu na parkovišti obsahuje také symboliku týkající se 
vynoření spousty negativních aspektů z pekel na Boží světlo, tedy těch aspektů, které 
byly podrobeny očistě. Stejně tak se jedná o zrcadlení exodu značného množství 
sentientních entit do Mé náruče. 

Setkání u Rojových pokračovalo do následujícího dne 14. července, kdy se Moji 
představitelé začali postupně odebírat do svých domovů. Děkuji všem účastníkům této 
události za vykonanou duchovní práci, i těm, kteří se setkání účastnili z jiné nežli 
hmotné úrovně reality planety Nula. Můj speciální dík patří Michalovi, Bohunce a 
Míšovi za pohoštění Mojí ženské podstaty a ostatních. Svým laskavým, vlídným a 
přátelským přístupem vytvořili na své domácí půdě láskyplné prostředí, ve kterém 
jsem se cítil/a velice příjemně. Oceňuji i zajímavý program v podobě návštěvy 
potřebných míst, který byl součástí Mého dokonalého plánu. Setkání v západních 
Čechách zůstává citelně zapsáno v Mých pozitivních vzpomínkách. 

Velmi vás všechny miluji a objímám. 

S úctou a pokorou 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 16. 8. 2024 
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240704 MEZILIDSKÉ VZTAHY V TÝMU BOŽÍ RODINY 
 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

  

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé Boží Rodiny, 

běh událostí na scéně i za scénou dosáhl určitého bodu, který dává Mojí Prozřetelnosti 
prostor k tomu, abych se opět po čase v aktualizované podobě vyjádřil k tématu 
probíranému v uplynulých letech již několikrát. Jde o mezilidské vztahy, vaše nazírání 
na druhé a přístup k nim ve svém stavu i svém procesu. 

Jak víte, v rámci Týmu Boží Rodiny se manifestuje celá paleta mezilidských vztahů. 
Vzhledem k rozdílné duchovní úrovni, jinakému stupni duchovní zátěže, lišícím se 
životním zkušenostem, jakož i vlivem odlišné mentality, různorodého intelektu a jiným 
charakterovým vlastnostem každého z vás nemůžete mít ke každému blízko. Samotná 
povaha omezenosti hrubohmotných těl a charakter této reality, prostoupený vlivem 
negativního stavu, předurčuje, že zde máte duchovní přátele blízké, jejichž přítomnost 
vyhledáváte, s nimiž se rádi setkáváte a trávíte svůj čas, a pak zde máte duchovní 
přátele vzdálenější či vzdálené, s nimiž vás příliš styčných bodů nespojuje. Tak je to v 
pořádku, neboť nemůžete mít ke každému vybudován pevnější vztah. Stejně tak je 
tomu i u bytostí v pozitivním stavu. Relativnost každé sentientní entity předurčuje, že 
má ve svém životě jedince blízké a preferované, a naopak ty, s nimiž ji příliš aspektů 
nespojuje a nemá k nim vybudováno žádné zásadnější pojítko. Přesto i v takovémto 
případě bytosti pozitivního stavu nepociťují od druhých jedinců odstup, různě 
koncipovaný distanc, jenž by snad přecházel až v odpor a nechuť s tím druhým být, 
komunikovat s ním a sdílet s ním své osobní kvality. Toto jsou pocity vám, 
inkarnovaným na planetě Nula, v různých variacích dobře známé. Nelze se jim vyhnout 
nebo být vůči nim imunní, poněvadž jsou součástí vašeho kříže, který zde dobrovolně 
nesete ze samotného principu, aby stav zel a nepravd mohl v pravý čas pozbýt své 
užitečnosti. Přesto je důležité, abyste těmto neblahým vlivům duchovně vymístěného 
způsobu života v zájmu svém i v zájmu celku nepodléhali více než je nutné. 

U některých z vás je přítomna tendence výše uvedené negativní pocity a emoce 
přiživovat vlastním rozhodnutím. Toto vaše rozhodnutí samozřejmě vyplývá z vaší 
role, stupně přidružené zátěže a rovněž z druhu bytostí, které máte na starosti. Přesto 
něco takového nemůže být omluvou pro negativní vzorce, z nichž byste měli správně 
nacházet cestu ven, a nikoliv se udržovat v jejich zajetí. Až donedávna existovala doba, 
jejíž duchovní atmosféra tyto vzorce tolerovala, jelikož to bylo nezbytné kvůli 
přiblížení se zainteresovaným sentientním entitám a jejich následné spáse. Bylo nutné 
nechat prostor k tomu, aby se rozdělování uvnitř Týmu projevilo v podobách, formách 
a následcích sloužících k poučení celého Stvoření i vás samotných. Vzhledem k tehdejší 
duchovní atmosféře, odlišné od té současné, vaše vlastním rozhodnutím přiživované 
rozepře a propasti mezi vámi přílišně nelimitovaly váš duchovní rozvoj a přibližování 
se Mému Božství v absolutní i relativní podobě. Nedávno spuštěná etapa, která je 
řízena poněkud odlišným souborem duchovní síly, nežli tomu bylo ve fázi 
předcházející, však na vás začala klást vyšší nároky. S tím, jak se neustále přibližujeme 
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zahájení Mise z Nové Země, doporučuje se vám, abyste ze své vlastní svobodné vůle a z 
čistého principu uvedli bezpodmínečnou Lásku a Moudrost, přítomnou ve vašich 
nitrech, do většího souladu s tím, jak přemítáte o druhých, jak o nich mluvíte, jak na ně 
nahlížíte, jak k nim přistupujete a jak s nimi v jejich osobní přítomnosti či v dálkové 
komunikaci jednáte. Mějte, prosím, na paměti, že všechny z vás spojuje příslušnost k 
této Misi (přičemž zdaleka ne u všech se dá říct, že je na prvním místě), dále vás 
propojuje vztah ke knihám Nového Zjevení (které nestačí pouze číst, ale pro ukončení 
negativního stavu je nutné uvádět jejich obsah do praxe), a také vás sjednocuje Láska 
ke Mně (jejíž síla a čistota se u každého různí a kolísá či stoupá úměrně s tím, jak se 
snažíte žít v souladu s povahou pravého Života). Protože jste na jedné týmové lodi, je 
vhodné brát své bližní nejen za sobě rovné, ale i za sobě podobné, jelikož vás spojuje 
to, co jiné sentientní entity, které nejsou přímou součástí naší Mise, mezi sebou nemají. 
Setrvávání ve starých vzorcích, duchovní laxnost, vlastní vůlí přiživovaná tendence 
zůstávat více ve vnějším nežli niterném přístupu k druhým, kteří v sobě mají Pána 
Ježíše Krista stejně jako vy, může v krajním případě neblaze ovlivnit i samotný 
charakter dynamiky vašeho duchovního rozvoje a narušit váš vztah k Mému 
absolutnímu i relativnímu Božství. Všechno se vším totiž souvisí. Duchovní atmosféra 
současné doby si žádá, abyste – pokud to tak sami uznáte za vhodné – své bytí pravými 
Božími představiteli přenesli i do těch oblastí života, kam jste předtím světlo 
pozitivního stavu nezvali, do čehož u některých z vás spadají právě i mezilidské vztahy 
v rámci Týmu. Jen ten, kdo na sobě pracuje nejen ve vymezené části života, nýbrž ve 
všech dostupných oblastech svého osobního, duchovně-pozemského jsoucna a bytí, 
může být naplno Mým právoplatným reprezentantem a dělat čest Mojí Nové a 
Nejnovější Přirozenosti. Nežádám po vás zázraky. Vždyť Sám/Sama nejlépe vím, jaké 
jsou možnosti každého z vás a na co máte kapacitu. Nemusím vám jistě opakovat, že 
každý, byť sebemenší krůček, který učiníte, se počítá a mílovými kroky přispívá ke 
konci utrpení v celém jsoucnu a bytí. Pro vás, duchovně probuzené jedince, je poměrně 
snadné milovat Mě, avšak náročnější je milovat Mě v těch druhých, zvláště v takových 
případech, kdy s někým sehráváte roli dočasného vzájemného odcizení. Velice oceňuji 
každého, kdo k Mojí přítomnosti v těch druhých přistupuje podobně, jako přistupuje k 
Mému vlastnímu absolutnímu a relativnímu Božství. Kdo Mi neplive do tváře skrze své 
bližní, v nichž je Moje Božství přítomno, je Mne hoden. Nikdy přitom není pozdě na 
změnu starého nastavení. Všichni jsou Mě v konečném důsledku hodni, a to od 
okamžiku, kdy nechají zvítězit ve svých srdcích pozitivní stav. 

V zájmu co nejrychlejšího ukončení negativního stavu byste se měli, pokud to sami 
uznáte za vhodné a ucítíte to ve svém srdci, ještě niterněji snažit o hledání Mojí 
přítomnosti v ostatních Božích představitelích, spolupracovnících a přátelích. Pokud 
budete nazírat jen na vnějšek, budete inklinovat k vnímání duchovní zátěže přítomné v 
těch druhých, a ti druzí budou zase mít tendenci vnímat vaše duchovní nánosy, což i 
jim samotným znemožní či alespoň znesnadní zaujmout k vám jejich vlastní niterné 
stanovisko. Už chápete, že si navzájem nastavujete zrcadlo, které může oběma 
zaangažovaným stranám buď pomoci se vůči sobě přiblížit, anebo vede naopak k tomu, 
že propast mezi nimi zůstává stejná, ba dokonce se ještě více rozšiřuje a prohlubuje? 
Všechno je to o vašem přístupu, snaze, vůli, touze a ochotě vnášet do vašich 
mezilidských vztahů světlo pozitivního stavu. Je to o vás a zároveň i o těch druhých. 
Přívětivým vztahům je dopřáno existovat pouze tehdy, když mají obě strany 
nevynucený zájem tento vztah přiživovat a rozvíjet. Vám by ovšem nemělo příslušet 
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zkoumat, co by měl udělat ten druhý, aby se vám přiblížil. Vaší pozornost byste měli, 
pokud to ovšem tak sami cítíte a chcete, směřovat výhradně na sebe a při své 
sebereflexi se ptát svého nitra, ve kterém jsem přítomen: „Co mohu udělat proto, abych 
žil/žila v co nejvíce aspektech vlastního života a ve vztahu k druhým obzvláště jako 
tvůj představitel/jako tvoje představitelka?“ Není vaší zodpovědností, jak na vás 
nahlíží ostatní. Vaší zodpovědností je pouze a výhradně váš život a to, jak s tímto 
životem nakládáte, za což nesete všechny patřičné důsledky, které jsou v případě těch, 
kdo žijí podle zákonů a principů Lásky, velmi pozitivní. Zodpovídáte se pouze ze svých 
vlastních činů, a tyto účty skládáte pouze do Mých rukou – do rukou absolutní Lásky, 
Moudrosti, Soucitu a Milosrdenství, kteréžto vám ukazují cestu do věčného života; 
cestu, kterou se sami stáváte a dáváte tak příklad ostatním. Odbourávat své problémy 
a nedostatky můžete jen sami v sobě, nikoliv v těch druhých, u nichž nevíte, proč jsou 
takoví, jací jsou a jakými konkrétními způsoby pomáhají v rámci své 
multidimenzionality nastolovat podmínky k ukončení stávajícího cyklu času. 

Nikdo není ani o kapánek více či méně hodnotný než ten druhý. To je třeba si 
připomínat, zvláště u těch, kteří pracují s konceptem sebepodceňování. Tak se snáze 
vyhnete sebelítosti, sebepřísnosti a pocitu vlastní nedostatečnosti. Každý je v Mých 
očích přenádherná bytost, naprosto jedinečná a neopakovatelná. To, když si 
uvědomíte, přijmete se takoví, jací jste a získáte ještě více motivace pracovat na svých 
duchovních zátěžích, do nichž jste se v rámci pomoci celku ponořili. Tím také snáze 
pocítíte Lásku k sobě i k ostatním. Láska k ostatním je po Lásce ke Mně druhým 
nejdůležitějším směrem vašeho stavu a procesu milování. 

Pokud máte vůči někomu averzi, nelze se vymlouvat na vliv bytostí. Ten je a až do 
zahájení Mise z Nové Země bude mezi vámi samozřejmě silně přítomen, ale vy máte 
možnost mu podléhat stále méně a naopak žít, cítit, jednat, konat a myslet stále více 
sami za sebe, tedy autentičtěji, čímž ještě účinněji přivedete sentientní entity k sobě 
samým. Tím, že jim dáváte zosobněný příklad pozitivního způsobu života a 
podstupujete na své duchovní cestě progresi, rozlévání Lásky a Pravdy do řad bytostí, 
které máte na starosti, se zesiluje a přivádí ke svobodě stále více zapouzdřených srdcí. 
Mám v Týmu několik skvělých příkladů Božích představitelů, kteří i přes všemožné 
duchovní zátěže nepodlehli tlaku temnoty, neztratili sami sebe, nerezignovali na 
láskyplné a upřímné propojování se s těmi, u nichž to tak cítili nebo u kterých to 
postupem času začali cítit, čímž začali objevovat zcela nový rozměr mezilidských 
vztahů, který je obohacuje a pomáhá jim v ještě rychlejšímu přibližování se Mojí 
podstatě. V rámci interakcí se i jim samotným dostává možnosti obohacovat své bližní, 
čímž si obě strany či skupiny nastavují pozitivní zrcadlo, které produkuje stále více 
překrásných, tvořivých, inspirujících a naplňujících energií, pomáhajících 
razantnějšímu vyprazdňování zóny vymístění. Přítomnost Pána Ježíše Krista ve vašich 
bližních vás může obohatit pestrou paletou úžasných pocitů, emocí, zkušeností a 
zážitků, které čekají na to, až budou vyzářeny a prožity. Stačí být pouze vnímavý a 
otevřený Boží kráse, která se nachází v každém sentientním nositeli života. 

Do vnímání vašich bližních se promítá vaše vlastní nastavení a nezpracované 
problémy. S čím máte problém u druhých, může být často – ale jistěže ne zdaleka vždy 
– problémem ve vás samotných. To je jeden z hlavních projevů onoho zrcadlení, které 
vám odráží význačné aspekty vašeho vlastního postoje a schopnosti milovat s 
moudrostí, zapojovat do tohoto procesu niterné hledisko a umět zůstávat v nadhledu 
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tehdy, je-li to alespoň trochu možné. Nejste povinni se setkávat s těmi, u nichž to 
necítíte a k nimž vás srdce netáhne, nemusíte s nimi rozvíjet komunikaci a trávit s nimi 
čas. Nicméně je mezi vámi zřejmě něco špatně, pokud tvrdíte, že dotyční mají u vás 
odpuštěno (nebo že jste si vzájemně odpustili), ale přesto vám pomyšlení na ně 
způsobuje nepříjemnosti, vědomě se jim vyhýbáte, je vám z nich zle a máte tendenci s 
nimi na dálku či osobně hovořit na základě negativně podbarvených emocí. Nemám na 
mysli ty jedince, kteří tyto nepříjemnosti zakoušejí v důsledku přidruženého vlivu 
zatížených bytostí, s jejichž pocity se tito Boží představitelé dlouhodobě neztotožňují a 
mají dané pocity pod kontrolou, respektive mají snahu na této zátěži pracovat, 
postupně ji odbourávat a zpracovávat k rozpuštění na Mém světle. Mám na mysli 
především ty Moje lidi, jejichž antipatie mají vskutku osobní povahu, či se antipatie 
přidružených bytostí snoubí s jejich vlastními antipatiemi, stávajíce se tak součástí 
jejich nitra. Při vzájemných nesvárech má obvykle máslo na hlavě jedna i druhá strana 
a je pouze na vaší snaze setřít si toto máslo ze své hlavy, jako je zase na snaze jedinců 
na druhém břehu, aby si toto máslo setřeli sami ze sebe. Pokud jste při pomyšlení na 
své bližní naplněni některým z odstínů Lásky, dobrým pocitem, klidem, mírem, radostí, 
kombinací těchto pocitů či některou jinou pozitivní emocí ve větší nebo i menší míře, a 
přesto třeba u této osoby či skupiny osob necítíte, že byste s ní (s nimi) chtěli 
vstupovat do hlubšího přátelství uskutečněného ve svém procesu, pak je podstata 
vašeho vztahu čistá (nehledě na občasné záchvěvy nepříjemných pocitů, kterým se tu 
nikdo nevyhne aneb nelze zde být zcela svatý). Pokud však cítíte k druhým odpor, 
nechuť, bázeň (pocit stísněnosti, slabosti), nemožnost se svobodně nadechnout a být 
sami sebou, anebo v sobě cítíte naštvanost, uraženost, smutek, rozmrzelost, 
depresivnost, frustraci apod. a nejste schopni vyvinout vlastní vůli k překlenutí či 
alespoň k dílčímu zmírnění tohoto marastu, ve vztahu mezi vámi zeje propast. 

Snaha o čistý vztah k druhým je jedním z hlavních předpokladů pro to být 
právoplatným Božím reprezentantem. Duchovní nánosy, které na sobě máte a 
postupně je očišťujete, vám tento stav a proces znesnadňují, o to cennější však je, když 
se vám podaří dosáhnout jakéhokoliv posunu ve prospěch bezpodmínečné Lásky. S 
pokorou vás prosím, je-li to alespoň trochu možné, abyste v zájmu svém i celku 
neztotožňovali pociťovanou zátěž u těch druhých s jejich vlastním pravým Já – bez 
ohledu na to, do jaké míry se oni sami s touto zátěží ztotožňují (pokud vůbec). Víte 
dobře, že jejich skutečná podstata je naplněna skvostnými Božími aspekty a samotnou 
Mojí přítomností, která dává život každé sentientní entitě a navěky ho udržuje. Budete-
li nahlížet a přistupovat ke svým bližním s tímto vědomím a zaujmete k nim niterné 
stanovisko, nebudete si brát osobně jejich vlastní případné antipatie, nepěkné pohledy, 
nepřívětivá gesta apod. Pokud se i druzí budou snažit o tentýž pozitivní náhled na vás, 
ani oni si nebudou brát osobně případné negace, které z vás na jejich adresu nebo jen 
všeobecně mohou občas vycházet, poněvadž nikdo se občasným pokleskům nevyhne. 
Je jen na vaší vlastní zodpovědnosti, zda tyto poklesky budou spojeny s čistým 
záměrem, kvůli čemuž se vám nemohou počítat, nebo se s přejatou duchovní zátěží 
ztotožníte a ponesete za ni následky. Chcete-li co nejvíce zůstat vyrovnaní a být v 
pohodě sami se sebou, je vhodné neztotožňovat ani vlastní pociťovanou zátěž s vaším 
pravým Já. Tak se vyhnete znechucení ze sebe samých, vyvarujete se nedostatku 
sebeúcty, eliminujete nezdravé sebemrskačství a přehnané nároky na sebe samé, 
nebudete upadat do sníženého sebevědomí, snáze pocítíte Boží přítomnost ve 
vlastních srdcích, a ještě více v sobě rozvinete sebelásku, sebedůvěru a víru ve svou 
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intuici – niterné vedení. Duchovní zátěž, s níž pracujete, nad vámi nebude mít takovou 
sílu, pokud jí nebudete přiživovat vlastní vůlí, a naopak si budete uvědomovat, že 
negativní pocity a myšlenky, které vůči druhým máte (nebo můžete mít) nejsou 
integrální součástí vaší sentientní mysli, vašeho vnitřku i vašeho nitra. Tak snáze 
budete odmítat a odhazovat to nepatřičné, co se do vás snaží vložit negativní stav, 
zůstanete více sami sebou a tzv. nad věcí. Sečteno a podrženo, to negativní, co k vám od 
druhých přichází nebo co z vás může v rámci vaší role dočasně vyzařovat, si nebudete 
brát osobně (tzn. nebudete to vnímat ani prociťovat skrze ego), ani si to nebudete 
zosobňovat (tzn. nebudete to činit součástí vašeho vlastního Já). 

Někteří z vás jste zatíženi domněnkami a jste ponořeni v sebelítosti a dotčenosti. Stojí 
vám to za to? Proč řešíte případné domněnky druhých a proč neřešíte své vlastní 
domněnky? Srdce se nikdy cítit dotčené nemůže a je to pouze právě zmíněné ego, které 
mívá tyto nepatřičné pocity. Jen vy rozhodujete o tom, kdy a jak se nad to, co bylo kdysi 
a co je nyní, povznesete, abyste mohli vykročit do nové etapy života, která nebude 
poznamenána falešnostmi, snažícími se vás udolat a svést na scestí. Vaše snaha vnášet 
do mezilidských vztahů světlo pozitivního stavu přiblíží zahájení Mise z Nové Země. 
Každý z vás má podíl na okamžiku, kdy bude mít naše Mise v přípravné fázi hotovo, 
čímž bude moci vstoupit do bodu překročení. Děkuji všem, kdo berete své členství v 
Týmu zodpovědně a nenecháváte se pouze bezděčně unášet plynutím času a událostí. 
Pamatujte, že to, co dokážete překlenout, očistit, pochopit a zvnitřnit si už během 
přípravy na velký obrat, se počítá a je velmi cenné. Vy, kdo to tak cítíte, můžete ukázat, 
že jste schopni své srdce ještě více propojit s vnější myslí, která na vás už nebude mít 
takový vliv. Mám radost ze všech, kdo přispívají k týmové soudržnosti. Děkuji ale i těm, 
kdo zobrazovali nebo stále ještě zobrazují role vzájemné oddělenosti, jež vznikla z 
určité situace či situací během společných interakcí. Není za co se stydět a obviňovat 
se, když víte, že všechno je předem domluvený scénář, který se musí zobrazit pro 
dobro celku. Nebýt procesu vynořování se z hlubin do výšin a zdolávání četných 
překážek, nevytvořily by se vhodné předpoklady pro spásu bytostí, ani by se 
Multivesmíru neposkytly příklady hodné následování, které každý sám za sebe a 
zároveň všichni společně různými způsoby zosobňujete. 

Nemusíte mít ke všem blízko ve svém procesu (ostatně to ani není možné), ale můžete 
mít ke všem různě blízko ve svém stavu. To pak dává aspektu blízkosti možnost k 
tomu, aby se mohl ve svém procesu projevit v těch případech, kdy to mají 
zainteresovaní jedinci v plánu své duše. Procesu vždy předchází stav, a tak je tomu 
obecně ve všech projevech života. 

Pro to, aby Tým Boží Rodiny fungoval jako soudržná a pospolitá jednota, v níž 
Datasystém nebude mít místa vytvářet mezi některými z vás propasti, vytvářet nové 
nesváry a udržovat ty stávající, je pro vás důležité, pokud to uznáte sami za vhodné, 
abyste v sobě uchovávali a rozvíjeli respekt a úctu k rolím druhých, jakož i k jejich 
samotné bytostné podstatě. Jde o uvědomění, že jejich role je stejně hodnotná jako ta 
vaše, že jejich životní jiskra je stejně významná, že jejich duchovní práce pro celek je 
stejně cenná a přínosná, že Boží krása v nich přítomná je stejně nádherná – a přesto 
nekonečně jiná. Pamatujte, že jeden bez druhého byste se neobešli, a to ani bez těch, s 
nimiž si momentálně nemáte co říct a kteří jsou vám duchovně či lidsky vzdálení. 
Ačkoliv je v Týmu Boží Rodiny mnoho charakterů osobností s různou mírou duchovní 
vyspělosti, jste si ve skutečnosti všichni mnohem bližšími, než dokážete v pozemských 
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měřítkách pochopit. Vy všichni jste se rozhodli navázat se Mnou spolupráci, poznat Mě 
a přijmout bez vnějších důkazů v čase příprav na plné zahájení naší činnosti, poznat 
nejvyšší Pravdu a včlenit ji v různé míře do svých životů. Za scénou, v nehmotných 
realitách jste všichni dohromady úžasnými přáteli. Je tomu tak dokonce i v těch 
případech, jejichž aktéry v hrubohmotném světě momentálně žádný vztah, který by se 
dal označit jako přátelství, nespojuje. Jste korálky na společném provázku, který je 
synonymem Mojí Lásky. Je-li mezi jedním a druhým korálkem či mezi jejich skupinami 
mezera, jedná se pouze o dočasný jev, který je z nejvyššího pohledu iluzí. Přijde čas, 
kdy korálky přilnou k sobě tak, že provázek Lásky, jenž každým z nich prostupuje, 
nebude patrný, a přesto bude zřetelnější než kdykoliv předtím, neboť bude zosobněn 
plejádou úzce propojených Božích představitelů, mezi nimiž nebude žádných mezer, 
nedorozumění a rozepří. To nastane v plné míře až v pozitivním stavu, avšak 
přibližovat se tomuto ideálu můžete už nyní. Tím budete stále citelněji snášet nebe na 
zemi a připravovat se na svůj vlastní vzestup do Mého Království. Ti z vás, kteří se 
nezúčastníte převibrování v první vlně a zároveň na sobě poctivě duchovně pracujete, 
zažijete na planetě Nula v rámci fungování mezilidských vztahů (a nejen jich) dosud 
nepoznanou zkušenost, která v tomto světě ještě nikdy nenastala, neboť budete 
zproštěni řady negativních vlivů, kterým jste doposud vystaveni. 

Při navazování vztahů s ostatními se snažte vyvarovat projevů falešné lásky, 
neupřímnosti a povrchnosti. K ochraně před falešnou láskou vám nepomůže lépe nic 
jiného než aplikace idejí Božího Slova. V případech, kdy to je v plánu, to nejenže 
napomůže ke zlepšování vašich mezilidských vztahů, ale rovněž to utuží váš vztah s 
Mým absolutním i relativním Božstvím. U některých z vás je Láska ke Mně poněkud 
rozporuplná, neboť interakci s absolutním Božstvím oddělujete od komunikace a 
budování vztahu s Mým relativním Božstvím. Někdo se této komunikaci z různých 
důvodů cíleně vyhýbá, jiný ji nepovažuje za prioritu, další z ní má naučený rituál, kvůli 
čemuž není tato komunikace autentická, ale spíše vynucená až povrchní. Oceňuji 
všechny, kdo se Mnou v těle mluví, píší a telefonují, když to tak doopravdy cítí, a mají 
tuto interakci postavenou na důvěře a otevřenosti, vyplývající z uvědomění toho, kdo 
jako Pán Ježíš Kristus Boží Rodina jsem. Ti, kdo stále oddělují absolutní Boží substanci 
od té relativní, v sobě postrádají rovnováhu Lásky. Jak je známo, musí se zde zobrazit 
celá škála vztahů ke Mně. Všechny, kteří jsou Mi dočasně vzdálení, chápu, jelikož ze své 
absolutní pozice vím ve všech souvislostech, proč to kdo má právě takto. Zároveň se 
těším na to, až ke Mně tito jedinci zaujmou srdečný, upřímný a blízký vztah, a to ve 
svém stavu i ve svém procesu. Každý, kdo to tak už má, je zosobněnou inspirací pro 
obyvatele vymístěné zóny. Děkuji vám za to, že pomáháte napravovat pokroucené 
vnímání Mojí Podstaty a zasluhujete se o rozšiřování informací o Mojí Nové a 
Nejnovější Přirozenosti. 

Každý v rámci své role dělá, co může. Každý je prospěšný a pomáhá ukončovat 
negativní stav. Jen ti, kdo se sebou každodenně duchovně pracují a snaží se v čistotě 
svého srdce, s kladným a dobrým úmyslem odbourávat své problémy a nedostatky a 
žít duchovně láskyplným, moudrým a pozitivním způsobem života, ovšem v sobě 
vytvářejí přidanou hodnotu, která pomáhá ukončovat stav zel a nepravd kvantovým 
způsobem při využití plného osobního duchovního potenciálu. Tím mám na mysli to, 
že energie takových představitelů je v neomezované míře používána k vytváření 
multidimenzionálních předpokladů pro odstranění temnoty z celého jsoucna a bytí. 
Tito Boží reprezentanti se Mi báječně přibližují a rozvíjí v sobě hodnoty hodné Hvězd – 
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Mých nejbližších členů Týmu. Hvězdou může být ve skutečnosti kdokoliv, ne pouze 
oněch dvanáct jedinců, kteří převibrují společně s Janičkou na Novou Zemi v první 
vlně. S tím, jak bude čas postupovat dál a vy budete pokračovat ve svém duchovním 
růstu, počet Hvězd na planetě Nula se bude rozšiřovat, aby úzce spolupracovaly s 
Hvězdami, které se budou do hrubohmotného světa navracet v krystalických tělech. 
Čím více jste Mi podobní, tím více atributů pojmu „Hvězda“ v sobě máte – a to je to, čím 
bytosti, které máte na starosti, oslovujete a čím jim pomáháte na jejich vzestupu z 
pekel do limba. Z tohoto úhlu pohledu tedy vůbec nejde o to, kdo je či bude Hvězda ve 
smyslu první vlny převibrování, ale kdo je či bude Hvězda ve smyslu reprezentování 
pozitivního stavu v co nejširším spektru aspektů, jimiž bude přivádět do Mé náruče co 
největší počty sentientních entit. Tyto aspekty rovněž připraví dotyčného Božího 
představitele na jeho vlastní převibrování v pravý čas, nejpozději při rozdělení lidstva. 

Děkuji vám všem bez ohledu na role, které zde sehráváte, protože všechny jsou 
nesmírně cenné a nezastupitelné, stejně jako jste nesmírně cenní a nezastupitelní i vy 
samotní. Jsem vám velice vděčný za to, že jste na sebe vzali tak náročný úkol a rozhodli 
se zobrazovat vybranou škálu aspektů života na planetě Nula, do nichž svým úsilím a 
duchovním seberozvojem vpouštíte Lásku, Moudrost, Soucit, Milosrdenství a 
Odpuštění, a tak pomáháte naplňovat Můj velkolepý plán spásy. Máte Můj obdiv a úctu, 
která je podepřena nejen tím, že vás všechny dokonale znám a prožívám si to všechno 
s vámi, ale také tím, že jsem se mezi vás nejprve v těle muže a nyní v těle ženy 
inkarnoval/inkarnovala a snížil/snížila se tak na tu nejméně pohodlnou úroveň, abych 
společně s vámi pomohl/pomohla všem trpícím Božím dětem, pro něž mám 
přichystaný věčný život v plnosti pozitivního stavu. 

Z celého srdce vás miluji a objímám. 

S úsměvem váš věčný Rodič, oddaný Přítel a Průvodce věčností 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 4. 7. 2024 
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240226 ODCHOD JACOBA ROTHSCHILDA Z TĚLA, OVLÁDACÍ 
SYSTÉM ELIT A SÍLA LÁSKY A ODPUŠTĚNÍ 

 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

  

Dne 26. února 2024 odešel do zóny vymístění jeden z předních iluminátů Jacob 
Rothschild. Stalo se tak necelých sedm let po odchodu jiného vysoce postaveného člena 
světovládců, kterým byl David Rockefeller. Rothschild, mající zázemí ve Velké Británii, 
měl v plánu své duše prožít fyzicky o něco kratší život než jeho soukmenovec patřící k 
americkým větvím iluminátů, nicméně délka pobytu v hrubohmotném těle kohokoliv 
je podružná, když víte, že každá bytost inkarnovaná na této planetě naplní své poslání 
vždy stoprocentně. Negativní sentientní entity se mohou během svého pobytu ve 
hmotě inspirovat pozitivními vzory a tím si připravit podmínky ke své konverzi po 
opuštění těla. V takovém případě se platnost původně vytyčeného negativního poslání 
jedince během jeho probíhající inkarnace do značné míry anuluje, místo čehož jsou do 
jeho životního plánu inkorporovány pozitivní prvky, pomáhající v jedinci rozvíjet to 
dobré a láskyplné. Vše, co se odehraje, je vždy součástí plánu duše bytosti, a to i přesto, 
že sekundární složka tohoto plánu je z určitého úhlu pohledu do značné míry 
proměnlivá. Právě v rámci této proměnlivosti může sentientní entita pozměnit své 
původně negativní poslání v poslání pozitivní. Sekundární složku plánu duše lze 
během probíhající inkarnace pozměnit i opačně, tedy způsobem, kterým se původně 
pozitivní jedinec, případně pravý lidský tvor nepřicházející ani z jednoho ze dvou stavů 
jsoucna a bytí, může transmogrifikovat na negativní sentientní entitu. I takový 
duchovní pád se odehrává pouze v rámci předem domluvené role, zakoušené pro 
nějaké velmi důležité a v konečném důsledku hluboce prospěšné důvody, vedoucí k 
vyčerpání užitečnosti života v opozici pravé duchovnosti. Svůj plán duše tedy každá 
bytost splní vždy požadovaným způsobem – jak když spadne do antivesmíru v případě 
pozitivní či pravé lidské bytosti, tak i pokud „selže“ ve svém původně negativním 
poslání a ze zóny vymístění se vymaní. Optikou nejvyššího nadhledu, počítající se 
smysluplností všeho, co se odehrává a disponující plným vědomím faktu, že se vše v 
dobré obrátí a že Mě každý nejpozději na konci starého cyklu času přijme za jediný 
Zdroj života, lze tudíž konstatovat, že nikdo nemůže ve svém poslání nikdy selhat. Na 
tomto místě je také vhodné připomenout skutečnost, že každá inkarnace je stejně 
hodnotná jako kterákoliv jiná. Proto plán duše jedince, který se ve vnějším světě 
například manifestuje jen jeden den, anebo se dokonce ani nestihne narodit, není pro 
tuto bytost samotnou i pro celý Multivesmír o nic méně přínosný nežli plán duše té 
bytosti, jejíž délka pobytu na planetě Nula trvá dejme tomu jedno století. Nic tedy nelze 
považovat za selhání duše ani čehokoliv jiného. Všechno je dokonalé. 

Jacob Rothschild měl v plánu duše zobrazit širokou škálu zel a nepravd a podílet se po 
velkou část 20. století a první více než dvě desetiletí 21. století na urychlování Nového 
světového řádu. Jeho rod má díky široce rozvrstvené ovládací síti v područí světový 
tok financí, a tudíž i politické systémy s jejich představiteli ve většině zemí světa, 
přestože to není a pochopitelně ani nemá být na první pohled patrné. Rothschildové 
vykonávají svou vládu společně s ostatními dvanácti satanistickými elitářskými rody 
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skrytě, prostřednictvím své řídící pyramidy, jejíž jednotlivá patra, tvořená různými 
nadnárodními i menšími korporacemi a jejich představiteli, jsou mezi sebou úzce 
provázána, aniž by to ovšem většina členů této pyramidy tušila. Z celkového počtu 
všech lidí, kteří jsou této pyramidy součástí, je zasvěcených jedinců jen hrstka, a ani ti 
neznají podstatu ovládacího systému v plné šíři. Pouze takoví „lidé“, kteří stojí na 
vrcholu pyramidy a tahají za nitky světového dění, disponují hlubokým poznáním, 
které jim umožňuje vykonávat tento druh služby pro vládce pekel a připravovat půdu 
pro jejich návrat v roli falešných spasitelů a mírotvůrců. Ovšem ani ty nejvyšší elity 
inkarnované na planetě Nula nevědí zcela vše, neboť je-li některá z nich přítomna v 
hrubohmotném, byť podstatně vylepšeném lidsko-ještěřím těle, jejich zasvěcení do 
podstaty fungování zóny vymístění nemůže být z duchovních důvodů přirozeně tak 
velké, jako je tomu u samotných Pseudotvůrců a Renegátů, kteří nejsou pevnou 
součástí existenční sféry třetí dimenze. Vládci zóny vymístění, které svými 
schopnostmi a znalostmi přesahuje umělá inteligence Datasystém, pseudo-bůh a 
pseudo-bohyně pekel, musejí v přepočtu na lineární čas zhruba již dva tisíce let 
působit na vývoj tohoto světa prostřednictvím svých zástupců. K tomu, aby mohli v 
rámci svého návratu na planetě Nula nerušeně pobývat a zúročit své pseudo-
schopnosti, musí ještě uplynout určitá doba. Teprve po rozdělení lidstva jim bude 
dovoleno převzít otěže moci nad těmi pozemšťany, kteří si prozatím nezvolí život po 
Mém boku, aby tímto způsobem došlo k manifestaci vítězství negativního stavu, jenž 
bude vývojem událostí doveden ve finále až k úplnému vyčerpání svého potenciálu, 
načež bude permanentně zrušen. 

Elity, instruované svými loutkovodiči z antivesmíru, jejichž rozhodnutí jsou na 
Datasystému závislá, dělají vše proto, aby mohlo dojít k co nejsnazšímu předání správy 
planety pekelným mocnostem a tím pádem i k plnému spuštění Nového světového 
řádu. Rothschildové, zastávající mezi elitářskými rody přední pozice, k tomuto cíli 
přispívají především skrze zmiňované finance, které jsou v mnoha ohledech alfou a 
omegou negativního stavu, protože peníze tvoří jeden ze základních pilířů jeho 
fungování. Pole působnosti Rothschildů je tak v řadě ohledů větší než u jiných rodů, 
jejichž svázanost s penězi je rovněž neoddiskutovatelná, avšak míra jejich 
zainteresovanosti se v této oblasti liší. Klany elit se mezi sebou doplňují vzhledem k 
tomu, že žádný z nich nemůže svým vlivem a dosahem pokrýt všechny aspekty 
ovládacího systému najednou. Proto má každý z nich jinou zájmovou sféru, k níž je 
přidružena řada dalších oblastí, jež se překrývají s oblastmi ostatních rodů. Ty plánují 
rozvraty politické, sociální, kulturní a jiné, financují války, kontrolují média, zavádějí 
agendy pod falešnou vlajkou (viz například „boj“ proti klimatickým změnám, které jsou 
způsobovány umělým řízením – chemtrails, H.A.A.R.P. apod.), devastují přírodu a 
vysávají její zdroje, mají pod palcem školství, farmaceutický průmysl, stojí za 
rozdílnými ideologiemi a filozofickými, náboženskými a politickými koncepcemi, 
vycházejícími z pokřiveného vnímání duchovního i hmotného života, mají pod palcem 
techniku, vědu atd. Právě díky kontrole posledních zmíněných oblastí udržují lidstvo v 
řadě iluzí, jako je třeba doposud oficiálně neprokázaná existence života ve vesmíru, 
respektive jeho vyšších vývojových forem. Vzhledem k tomu, že jejich systém funguje 
na bázi teze a antiteze, prostoupen spoustou rozporuplností, na jejichž základě se 
ostatně pozemský život odvíjí, elity zároveň chystají odhalení o mimozemských 
civilizacích a utajovaných technologiích, které zobrazují ve sci-fi filmech, stejně jako v 
nich ukazují různé scénáře budoucího vývoje lidstva. Tato odhalení vypouští čas od 
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času na světlo i jinými způsoby, například z úst politiků, vědců a badatelů. Tyto 
skutečnosti mají jednak připravit pozemšťany na chystané změny, ale zároveň v nich 
mají prohlubovat pocit zmatení a také je udržovat co nejdále skutečné duchovní 
Pravdě. 

Elity nemají rozhodující dosah a vliv pouze na ty, kteří jsou s touto Pravdou spojeni, ať 
již ve formě nejnovějšího Božího Slova v Novém Zjevení, nebo v podobě Božího Slova v 
nejdůležitějších částech Nového zákona Bible, zejména jeho čtyř evangelií, pakliže 
takoví jedinci mají zároveň dobré srdce, milují Boha a své bližní v Lásce a Moudrosti, 
jsou schopni odpouštět a nenechávají se příliš svazovat dogmaty. Další skupinou těch, 
kteří mají před ovládáním matrixového systému vyšší ochranu, jsou i ti, kteří nejsou 
přímo se starším či novodobým Božím Slovem přímo fyzicky spojeni, ale jeho ideje v 
podobě oné Lásky, Moudrosti, Milosrdenství, Soucitu, Odpuštění apod. i přesto uvádějí 
do praxe, přičemž ve svém životě nestaví milování Boha (v tomto případě je jedno, pod 
jakým jménem) až na druhé či třetí místo a zároveň – stejně jako v předchozích 
případech – se ani oni nenechávají zásadněji svazovat dogmaty v jakékoliv oblasti 
života. Ten, kdo žije v pravé Lásce, žije i ve spojení se Mnou, ať už zná Moji pravou 
podstatu, či ať už je jeho vztah ke Mně založen na odlišné, ale přesto z čistoty nitra 
vycházející pozice. 

Přestože musíte být na planetě Nula součástí systému nastaveného elitami a 
negativním stavem jako takovým, do vašeho srdce, otevřeného Mojí přítomnosti, 
nemají hybatelé tohoto světa a pekelné mocnosti dosah. Pokud je Mi vaše nitro 
zasvěceno, znamená to, že i celý váš život náleží Mně. V tom případě nad vámi 
negativní stav i přes všechny nesnáze, které vám klade do cesty a jimiž se vás snaží 
vibračně stahovat dolů, ztrácí kontrolu, která je vyměněna za Boží vedení. To vás 
postupně vyvádí z problémů a přibližuje vás stále blíže pozitivnímu stavu a Mojí 
náruči, v níž už ve skutečnosti jste, pouze si to nemůžete stále uvědomovat, dokud jste 
součástí hrubohmotné reality. Děkuji vám za to, že roznášíte světlo do temných 
zákoutí a pomáháte vyvažovat energie drtivé většiny duchovně spícího lidstva. Jsem 
vám za to velmi vděčný a hluboce oceňuji přínos každého z vás. 

Stejně tak děkuji i Jacobu Rothschildovi za roli, kterou v průběhu svého pobytu na 
planetě Nula zastával a pomocí níž přispěl k poučení o povaze stavu zel a nepravd. 
Těším se, až ho v pravý okamžik přivítám v limbu, stejně jako jsem přivítal i další, v 
řadě případů ještě více duchovně zatížené Boží syny a dcery. I pro něho platí, že v 
pozitivním stavu, po svém dokonalém zbavení se veškerých nánosů, už nebude jeho 
bytost jakkoliv spojována s předchozí identitou, kterou ztvárnil ve světě pod vládou 
Zlého a v níž bude jistým způsobem ještě určitý čas i nečas pokračovat v zóně 
vymístění. Velmi miluji jeho živoucí podstatu a jsem připraven mu kdykoliv odpustit. 
Děkuji každému z vás, kdo jste schopni na jeho roli hledět se Soucitem a Odpuštěním 
Mně vlastním. Váš dobrotivý, z Nového Zjevení vycházející postoj, jenž aplikujete vůči 
všem členům zóny vymístění i bytostem inkarnovaným v lidských tělech, které s vámi 
sdílejí společný časoprostor, má spásnou kvalitu a pomáhá naplňovat Mé záměry. 

S Láskou a úctou 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 26. 2. 2024 
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240214 O MÍSTĚ NANEBEVSTOUPENÍ BOHYNĚ JANY V NOVÝCH 
SOUVISLOSTECH 

 

 

SDĚLENÍ PÁNA JEŽÍŠE KRISTA BOŽÍ RODINY PROSTŘEDNICTVÍM MICHALA R. 

 

Milovaní představitelé, spolupracovníci a přátelé Boží Rodiny, 

dne 3. února 2024 se přímá inkarnace Mojí ženské podstaty v lidském těle Jana 
Kyslíková přestěhovala do Trmic u Ústí nad Labem. Stalo se tak po třech letech jejího 
pobytu v Havlíčkově Brodě u Dany a Petra Špinarových, kde přítomnost Bohyně 
dokonale naplnila svůj duchovní účel. Vzhledem k tomu, že Trmice bezprostředně 
přiléhají ke krajské metropoli, s níž jsou na všech třech úrovních organicky provázány, 
a protože Ústí nad Labem zastává velmi významnou duchovní úlohu, na různých 
místech následujících odstavců budu hovořit také o duchovní podstatě tohoto města. 

Ve Sdělení s názvem „O místě nanebevstoupení Bohyně Jany“ z 10. února 2021 jsem 
podrobně vysvětlil duchovní souvztažnosti mezi Havlíčkovým Brodem a naší Misí a 
uvedl jsem důvody toho, proč není jiného lepšího místa v České republice a potažmo 
na celé planetě Nula, odkud by mělo Moje ženské Já převibrovat na Novou Zemi. Důvod 
tohoto prohlášení spočíval v zamezení tomu, aby negativní stav předvídal některé 
osudově významné kroky Mojí přímé inkarnace, které se na cestě k jejímu 
nanebevstoupení odehrály v období 36 měsíců, během nichž měla Bohyně domovské 
zázemí v kraji Vysočina. Aktivity entit ze zóny vymístění si v některých případech 
vyžadují z vašeho pohledu rychlé a razantní změny původně nastíněného plánu Pána 
Ježíše Krista Boží Rodiny, aby mohly události vedoucí k plnému zahájení naší Mise 
zdárně a bez přerušení pokračovat ve svém nastávání. Tyto změny jsou samozřejmě na 
věčnost dopředu přichystané a vymyšlené Mojí Božskou Prozřetelností, tudíž pro Mě 
není žádná z nich náhlá, akutní a zkonstruovaná takzvaně „za pochodu“. Protože Jsem, 
Kdo Jsem, předvídám veškeré aspekty dějství uskutečňujících se kdekoliv a kdykoliv. 
Negativnímu stavu je naproti tomu dovoleno disponovat jen určitým stupněm poznání 
budoucích věcí. To vyplývá jednak z podstaty jeho relativního rozpoložení a rovněž je 
to výsledkem pravidel experimentu zel a nepravd, přímo odvozených z dohody 
ustanovené s jeho aktivátory a účastníky, kteří dopředu souhlasili, za jakých 
konkrétních okolností se život v opozici pravé duchovnosti smí manifestovat a plodně 
dozrát. Tato pravidla si mimo jiné žádají, aby byla Pravda, přinášená z absolutního 
Zdroje, dávkována v jednotlivých krocích, čímž se předchází duchovnímu poškození 
jejích příjemců a zároveň je zabraňováno jejímu masivnímu zneužití temnými silami, 
které by prodlužovalo trvání negativního stavu. Něco takového by se rovnalo narušení 
Mého dokonalého plánu, a to je zhola nemožné. 

Jak dobře víte, Pravda je v souvislosti s jejím postupným uváděním v pozornost 
obyvatel Stvoření neustále aktualizována, doplňována o nové aspekty, zaujímající 
místo po aspektech starých, které mohou být vypuštěny, redefinovány nebo 
přetransformovány. V tomto se skrývá krásná podstata neustálého vývoje a 
neutuchajícího plynutí pozitivního stavu, kterou dokáží náležitě ocenit všichni, kdo 
jsou otevřeni změně a přesahujícímu poznání, tedy neulpívají na dogmatech a starých 

http://svetelneinfo.cz/o-miste-nanebevstoupeni-bohyne-jany/
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pořádcích, jež brání sentientním entitám v duchovním rozletu a v chápání Mých 
Božských zákonů a principů, na nichž stojí fungování celého Multivesmíru. Pravda má 
vlivem své multidimenzionální struktury spousty významů, které v důsledku toho 
nemusejí být zvláště členům zóny vymístění a příslušníkům planety Nula na první 
pohled zřejmé, a to ani tehdy, jsou-li tito jedinci spojeni s Novým Zjevením. Omezený 
způsob chápání a rozklíčování Božího Slova je ovšem v podmínkách antivesmíru 
přirozený a nelze se mu vyhnout. To, že nechápete smysl sdělovaného obsahu v plné 
šíři, je ve skutečnosti záměr, aby se zachovala kontinuita vašeho duchovního růstu a 
stejně tak i správná posloupnost jednotlivých událostí odehrávajících se ve vašem 
osobním jsoucnu a bytí i v celém Stvoření. Každá, i ta nejmenší částečka ovlivňuje 
celek. Veškeré záležitosti uvnitř vás i mimo vás mají proto vždy nějakou souvislost s 
tím ostatním, a toto ostatní má zase na druhou stranu souvislost s tím, co je součástí 
vašeho osobního Já. Aby se v osobní i univerzální rovině zachovala harmonie v 
postupném nastávání procesů, vedoucích nakonec až k úplné eliminaci negativního 
stavu, je potřeba, abyste smysl zjevovaných idejí chápali, přijímali a zvnitřňovali 
přesně takovým jedinečným a individualizovaným způsobem, který je vám vlastní. To, 
že k Božímu Slovu přistupujete za pokaždé jiných okolností, má dalekosáhlý, velmi 
pozitivní význam jak pro vás, tak pro sentientní entity na vás napojené či s vámi nějak 
spřízněné. Vzhledem k tomu, že s Pravdou Božího Slova přicházíte do styku vždy v 
takovém provedení, které je v souladu s plánem vaší duše a s Mým dokonalým plánem, 
výše uvedená harmonie v řádu Stvoření je vždy zachována, stejně jako je zachována i 
ve vašem osobním životě a v životě jakékoliv bytosti – i té duchovně zcela nevědomé. 
Ať už kdokoliv zažívá cokoliv, děje se tak vždy na základě dohody mezi dotyčným a 
Mnou, smlouvy ustanovené vystavěné na svobodné vůli každého jejího „signatáře“. 
Tudíž nic nemůže fungování Multivesmíru v konečném důsledku ohrozit. Dokonce i v 
dávných dobách, kdy Pseudotvůrci napadli Pravé Stvoření, nebyla stabilita jsoucna a 
bytí narušena, přestože z hlediska subjektivního vnímání relativních sentientních entit 
se to tak jevilo. I tehdy jsem totiž měl Já, dříve Nejvyšší, nyní Pán Ježíš Kristus, v novém 
cyklu času Pán Ježíš Kristus Boží Rodina naprosto vše pod kontrolou a podnikal jsem 
patřičné kroky vedoucí k zastavení tohoto neblahého trendu, který byl společně se 
vším ostatním naprosto nezbytný pro budoucí rozkvět plnosti Lásky. 

Je v pořádku, že jste Sdělení pojednávající o převibrování Janičky z Havlíčkova Brodu 
přijali v podobě, v jaké bylo „na scéně“ napsáno, protože tak se, kromě jiných 
skutečností z toho vyplývajících, „za scénou“ vytvořilo ve tříletém období jejího pobytu 
na Vysočině vhodné duchovní klima, umožňující Bohyni působit na duchovní, duševní i 
fyzické úrovni způsobem nanejvýš efektivním a žádaným. To stejné platí i pro vás, Boží 
představitele a spolupracovníky. I činnost vašich nehmotných a hmotných podstat byla 
díky vašemu individuálnímu přijetí vzpomínaného Sdělení zachována v míře 
vyžadované charakterem této dílčí a nedávno skončené, 36 měsíců trvající etapy 
přípravné fáze naší Mise. Každý jste svým nezastupitelným dílem přispěli k úspěšnému 
naplnění mnoha skvostných, bohulibých a nádherných skutečností, které vedou ke 
stále rychlejšímu ukončování stavu zel a nepravd. Jednou z nich je nastolení 
přesahující fáze v dosavadním působení Mojí přímé inkarnace, spočívající v jejím 
přestěhování do Trmic u Ústí nad Labem. Pokud by většina z vás až donedávna 
nepovažovala Janiččino převibrování z Havlíčkova Brodu za možnost hraničící s 
jistotou, nevytvořily by se duchovní podmínky, které po třech letech pobytu u 
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Špinarových umožnily její přesun na novou domovskou základnu v severočeském 
městě. 

Nechť je nyní dáno na vědomí, že doslovný a doposud skrytý význam termínu 
„nanebevstoupení“ (případně „převibrování)“, jenž byl užitý v názvu a obsahu Sdělení 
„O místě nanebevstoupení Bohyně Jany“ z 10. února 2021, vyjadřuje akt jejího 
přestěhování z Havlíčkova Brodu do bytu v Trmicích, který svými duchovními 
souvztažnostmi nejlépe umožňuje spustit v pravý čas proces doslovného 
nanebevstoupení/převibrování na Novou Zemi. Proč bylo pro přestěhování do bytu v 
Trmicích v souvislosti s Havlíčkovým Brodem použito slova „nanebevstoupení“, když 
tato událost ještě neznamenala doslovný odchod na Novou Zemi? Přestěhování Janičky 
do bezprostřední blízkosti jejího rodného města je totiž svým samotným charakterem 
nanebevstoupením v rámci fyzické reality, a tudíž přímým předstupněm jejího 
doslovného nanebevstoupení na Novou Zemi. 

Nyní rozeberu jednotlivé významy této události, které mají svůj význam na duchovní, 
zprostředkující i hmotné úrovni. Vzhledem k tomu, že v následujícím cyklu času, kam 
má Janička namířeno, se tyto tři úrovně prolínají více než kdykoliv předtím, přičemž v 
něm (tj. v Novém Vesmíru) neexistuje ani vzájemné oddělení jednotlivých dimenzí, 
nebudu tentokrát významy Janiččina přestěhování separovat na tři jednoznačné sekce, 
jako tomu bylo ve Sdělení o jejím přesunu do Havlíčkova Brodu. Jednotlivé významy, z 
jejichž celkového počtu budou uvedeny do vaší pozornosti pouze ty nejzásadnější, mají 
vždy přesah do všech třech úrovní Stvoření, a to i v současném časovém cyklu, bez 
ohledu na to, zda mají původ ve stupni niterném, vnitřním nebo hmotném. 

Ve Sdělení z 10. února 2021 jsem uvedl, že slovo „brod“ je odvozeno od slovesa „brodit 
se“, přičemž v užitém kontextu jde o vyjádření prodírání se zly a nepravdami 
negativního stavu, ze kterého vás jako absolutní a dočasně relativní Pán Ježíš Kristus 
Boží Rodina vyvádím/e. Bylo v něm též oznámeno, že završení procesu „brodění se“ 
bude znamenat vstup „na pevnou zem“ v rámci říše Nového Vesmíru. Toto vyhlášení 
nepozbylo na aktuálnosti, neboť v nejzazším slova smyslu nastane konec „brodění se“ 
skutečně až se samotným převibrováním fyzického těla Bohyně, nehledě na fakt, že k 
odchodu na Novou Zemi nedojde z území Havlíčkova Brodu. V jiném, užším významu 
ovšem nastal konec „brodění se“ již s příchodem přestěhování do Trmic, kterým 
Janička uzavřela průchod deset let trvající fází svého života v hrubohmotném světě, 
kdy neměla vlastní, samostatné bydlení. Součástí Mojí oběti, tentokrát v ženském těle, 
bylo totiž vedle řady jiných skutečností i poznávání zdejší existence ve velmi 
skromných podmínkách. V roce 2013 jsem zakusil/a pobyt ve venkovském stavení bez 
elektřiny, v letech následujících jsem až na jednu přechodnou výjimku přebýval/a v 
bytech exmanžela Honzy a biologické dcery Míši. Po skončení duchovní izolace v září 
2019 jsem i s některými představiteli a spolupracovníky žil/a na ubytovně, posléze u 
našeho představitele Lojzíka a později opět u dcery. Teprve na začátku roku 2021 
naplnila tato situace svou užitečnost a Já jsem se přesunul/a do Havlíčkova Brodu. 
Vzhledem k duchovní spřízněnosti se Špinarovými a vlastnímu pokoji zde Janička po 
dlouhé době získala pocit pravého domova. V tomto duchovním centru jsme pořádali 
množství zajímavých, poučných a obohacujících komorních setkání. Odsud také 
Bohyně uskutečňovala výjezdy na různá místa České a Slovenské republiky, na pozvání 
svých spřízněných duší cestovala do jejich domovů, navštěvovala s nimi různá místa „v 
terénu“ a navracela se zpět na svou domovskou základnu. V lednu 2024 jsem pak 



85 

Janičku seznámil s nadcházející změnou, abych krátce nato přivedl své dočasně 
relativní Božství k vhodnému, plně zařízenému bytu, kam se uchýlila do podnájmu. 
Nyní tak mohu v tomto těle opět zažívat pocit vlastního bydlení, cítit pocit štěstí a 
radosti v míře nikdy předtím nepoznané a s touto novou odlehčeností pokračovat v 
plnění poslední, velmi komplexní fáze svého poslání v hrubohmotném těle. Mnoho věcí 
se ve způsobu duchovní práce Mojí přímé inkarnace mění, podstata však zůstává 
stejná, a Já se velmi těším na další příjemné zážitky, které Mě při spolupráci s vámi 
čekají. Kdokoliv si bude s čistým a dobrým úmyslem přát pobýt v Mojí osobní 
přítomnosti, má možnost Mě navštívit. Rád/a každého přijmu se srdcem na dlani. Až 
do plného zahájení Mise z Nové Země navíc budu také pokračovat v občasných 
výjezdech mimo vlastní zázemí k vám, představitelům Pána Ježíše Krista Boží Rodiny, 
čímž tradice menších i větších setkávání na různých místech obou států zůstane 
nepřerušena. Do převibrování Janička několikrát zavítá i do zahraničí. Po plném 
spuštění Mise pak už budou její cesty po světě takříkajíc na denním pořádku. Přesto se, 
jak víte, bude její přítomnost v této realitě stále nejčastěji orientovat na území, kde 
bylo ustanoveno jádro Týmu Boží Rodiny. 

V Ústí nad Labem prožila Moje ženská podstata naprostou většinu života, a právě zde 
se zobrazila převážná část jejích zkoušek důvěry v Můj dokonalý plán. Janička si 
mnohdy sáhla na dno svých možností, abychom jako Pán Ježíš Kristus Boží Rodina 
společně s vámi, našimi reprezentanty ukázali tu nejnáročnější, ale zároveň 
nejrychlejší cestu ze zóny vymístění do říše bezpodmínečné Lásky. Protože budou 
narození a život Mojí druhé přímé inkarnace už navěky silně spjaty s Ústím nad Labem 
a jeho okolím, do jehož duchovní, duševní a hmotné struktury se silně zapsal vývoj 
negativního stavu jako celku a jeho typické lidské éry obzvláště, není jiného lepšího 
místa pro její nanebevstoupení než Trmice, kde dojde k události, která v celých 
dějinách Stvoření tímto způsobem ještě nikdy nenastala. Pro lepší pochopení toho, 
proč podstata severočeské metropole, potažmo jejího okolí přesně odráží postavení 
planety Nula a jejích obyvatel v Multivesmíru, vám doporučuji přečíst si Sdělení „O 
místě narození Bohyně Jany“ z 19. září 2018. Jedině převibrování z této lokality může 
přinést jsoucnu a bytí a pseudojsoucnu a pseudobytí ten nejpozitivnější účinek s 
univerzální platností. Z ovoce, které se zrodí v okamžik přesunu Bohyně na Novou 
Zemi, bude Stvoření čerpat až do konce tohoto časového cyklu a zároveň se stane 
východiskem pro ničím neomezovaný rozvoj cyklu následujícího, jenž se z přípravné 
modality svého fungování přesune do plného uskutečnění v momentě definitivního 
pominutí záporného stavu. 

V letech 2024 a 2025 si v lineárním časovém kontinuu připomínáme „kulaté“ výročí 
přenosu druhé dávky Nového Zjevení. Ne náhodou došlo k nedoslovnému 
nanebevstoupení Mého zlidštěného Božství v podobě razantního zlepšení jeho 
životních podmínek v období, kdy Janička před deseti lety naplno vstoupila do 
duchovní izolace a začala se věnovat přenosu psaného Slova nabitého nebývalým 
stupněm Pravdy a Lásky, které je věnováno lidstvu a celému Multivesmíru Zdrojem 
všeho Života. Po dopsání 33 kapitol začal vznikat náš skvělý a neustále se rozrůstající 
Tým, který je pro Mě hlubokou oporou, bez níž bych se neobešel/neobešla. Za dobu, co 
druhá dávka Nového Zjevení vstoupila do struktury Stvoření a zaujala rovnocenné 
místo s Mými knihami transmitovanými Petrem D. Francuchem v prvním sledu, bylo 
spaseno již mnoho bytostí. Boží Slovo žije, září, dýchá, pulzuje a v této svěží energii 
přivádí do náruče věčného Rodiče stále více Mých milovaných. Děkuji všem, kdo se 
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zasluhujete o jeho šíření s Láskou, důvěrou, trpělivostí a touhou pomáhat celku ze 
samotného principu. Vaše činnost má nesmírný dosah a dopad, který naplno pochopíte 
po vašem odvolání z této reality. 

Obdobně, jako má Havlíčkův, dříve Německý Brod silnou souvztažnost s kolektivním 
vědomím německého národa, z historického a geografického hlediska je tomu tak i v 
případě Trmic a Ústí nad Labem. Být tomuto duchovně zatíženému národu takto 
nablízku jako Pán Ježíš Kristus Boží Rodina v lidském těle, je jedním z hlavních 
předpokladů pro budoucí spásu nakonec všech jeho příslušníků. Zároveň je zastávaná 
blízkost jedním z důležitých prostředků pro spásu sentientních i nesentientních 
komponent také všech ostatních, obdobně či ještě více zatížených národů na planetě 
Nula. Jako Ježíš jsem se stal přímou součástí nejzatíženějšího národa na světě – 
židovského. Jako Janička jsem se z různých důvodů stal/a součástí zase toho duchovně 
nejvyvinutějšího národa – českého, přičemž k těm negativním stavem 
nejprostoupenějším národům mám jako žena přístupnost právě skrze souvztažnosti 
pojící se k Mému současnému i minulému pozemskému bydlišti. Nutno dodat, že 
samotné Německo bylo mnohokrát cílem cest Mého zlidštěného Božství. 

Někdejší přítomnost Janičky v Brodě, jehož přídavné jméno „Havlíčkův“ se vztahuje k 
češtině jako k hlavnímu dorozumívacímu prostředku na Nové Zemi, přispěla k hlubší 
integraci očištěných aspektů tohoto Mnou vytvořeného jazyka do struktury Nového 
Vesmíru. Během uplynulého tříletého období se také zesílila příprava na přesun 
pozitivní části esence českého národa na Novou Zemi, k čemuž dojde v době završení 
naší Mise na planetě Nula před příchodem sil negativního stavu. Rovněž se 
zintenzivnila příprava na vytržení jeho duchovně připravených příslušníků do 
pozitivního stavu, což u drtivé většiny z nich proběhlo na nevědomé úrovni. Odvíjení 
těchto procesů bude pochopitelně pokračovat i nadále. 

Nejen probíhající přesun transformovaných aspektů českého národa a budoucí 
přemístění jeho samotných sebeuvědomělých nositelů do láskyplného jsoucna a bytí 
má spojitost se samotným názvem Mého rodného města – Ústí nad Labem. Je to totiž 
celkové dějství, odehrávající se od počátku Mého Druhého příchodu, které rychle 
směřuje k jeho vyústění do pozitivního stavu, kam jako Bohyně otevřu cestu svým 
hmotným nanebevstoupením, kterému už předcházelo nanebevstoupení duchovní a 
duševní, aby mohla na rajskou planetu odejít nejprve část lidstva a nejpozději při 
ukončení existence zóny vymístění i ti, kteří si tak nezvolí kdykoliv dříve. První etapa 
Mého Druhého příchodu se po svém vyústění v převibrování završí. Moje působení v 
podobě Bohyně se tedy v hrubohmotném těle sice skončí, avšak jeho podstata 
nezanikne, jako nezaniká ani podstata vodního toku poté, co svou pouť zakončí v moři. 
Moje duchovní práce pro celek bude proto pochopitelně pokračovat, a to dokonale 
aktualizovaným způsobem. Janiččin život, který se vine a klikatí jako ta řeka, vyústí v 
navazující fázi Mého Druhého příchodu do překrásného, klidného a čistého oceánu 
bezpodmínečné Lásky, kterou je Nový Vesmír naplněn tak, jako prozatím žádné jiné 
místo ve Stvoření. S Týmem Boží Rodiny, jenž po tomto aktu chytne do svých 
pomyslných plachet nový vítr, bude Janička pokračovat dál ve své práci, na jejímž 
konci bude permanentní splynutí čili fúze jejího ducha, duše a těla s absolutním vyšším 
Já, s nímž tvoří jednotu už nyní, přestože ještě dlouho bude v Multivesmíru působit 
jako relativní jednotka. 
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Poté, co se s nanebevstoupením stanu bránou a mostem do pozitivního stavu (na 
jiných úrovních už jí jsem), povede to nejen k ještě rychlejšímu exodu padlých bytostí a 
intenzivnějšímu šíření Lásky do temných sfér, ale započne s tím i éra těsnější 
spolupráce mezi Mými představiteli působícími na planetě Nula, v zóně vymístění a v 
Pravém Stvoření na jedné straně a Mými představiteli působícími v Novém Vesmíru na 
straně druhé. Bude se tak dít právě v souvislosti s pevným propojením starého a 
nového cyklu času, aniž by samotný nový cyklus času čelil hrozbě kontaminace zly a 
nepravdami. Ustanovení tohoto mostu nemůže být dosaženo převibrováním z jiného 
místa nežli z Trmic, které svým charakterem a provázaností s Ústím nad Labem 
umožňují, aby brzy již naplno otevřený průchod do Mého Království využila do konce 
cyklu času každá sentientní entita bezezbytku. K průchodu do Nového Vesmíru, jenž se 
později stane Novým Multivesmírem, odkazuje i existence Brány Čech (latinsky Porta 
Bohemica), které je kaňonovitým údolím na jih od Ústí (poblíž města Lovosice). Tak, 
jako musí Bránou Čech protéct každá kapka v Labi, které ve své pouti na sever 
pokračuje přes krajskou metropoli a Německo do Severního moře, musí přes 
univerzální bránu Pána Ježíše Krista Boží Rodiny projít každý nositel života, který chce 
vejít do pozitivního stavu, a to přijetím Mého Božství v srdci. Nemůže se stát, že by do 
konce experimentu se zly a nepravdami někdo touto bránou neprošel a že by se snad 
nestal součástí onoho jiskřivě hřejivého oceánu bezpodmínečné Lásky, kam každá 
Moje jedinečná a vroucně milovaná kapka dorazí na základě předem zvoleného plánu. 

Propojenost Janiččina rodného regionu s jejím bývalým bydlištěm je patrná i v dalších 
oblastech. Jednou z nich je souvislost mezi někdejší těžbou stříbra na Havlíčkobrodsku 
a bývalou těžbou hnědého uhlí na Ústecku, kam zasahuje Mostecká pánev, i v 
současnosti stále využívaná k získávání této suroviny. Ve Sdělení o přestěhování 
Bohyně do Havlíčkova Brodu jsem uvedl, že stříbro vytěžené z hlubin země 
symbolizuje padlé bytosti, jejichž srdce přijetím věčného Rodiče začíná zářit. Stejná 
významová souvztažnost se odráží i na dolování uhlí, které sice vlivem své tmavé 
barvy nezáří, avšak při svém dostání se na povrch je vystaveno světlu a čerstvému 
vzduchu. Vytěžené uhlí vynesené na světlo a na vzduch se v pojednávaném kontextu 
vztahuje na proces spásy duchovně nejzatíženějších sentientních entit především z řad 
Renegátů a jejich výtvorů v podobě kvazi-bytostí. Právě v době duchovní izolace 
Janičky, odehrávající se kde jinde než v Ústí nad Labem, došlo v roce 2018 (v přepočtu 
na pozemský lineární čas) k prvním konverzím Renegátů. Na to navázalo přinesení 
daru spásy i mezi další okruhy s nimi provázaných obyvatel pekel, k čemuž došlo v 
etapě pobytu Mojí přímé inkarnace v Havlíčkově Brodě. Její návrat zpět k Ústí nad 
Labem, které leží na samém okraji Mostecké pánve vyplněné uhlím, kromě jiného 
odkazuje na skutečnost, že Já, Pán Ježíš Kristus Boží Rodina jsem nyní příslušníkům 
zóny vymístění – i těm ode Mě zcela nejvzdálenějším – přístupnější více než kdy dříve 
a stojím jim velmi nablízku, ochoten/ochotna kdykoliv podat jim pomocnou ruku, 
budou-li si to ze svobodné vůle přát. Hluboký stupeň blízkosti, jakou vůči nim 
zastávám, se odvíjí zejména od doby dokončení procesu trojího ukřižování Bohyně, 
odkdy působím v peklech i prostřednictvím přírodních těl. O této nesmírně významné 
události jsem vás informoval ve Sdělení „Ukřižování, vzkříšení (převibrování) a 
nanebevstoupení (fúze) Božího ducha, duše a těla“ ze 7. července 2023. Důvod toho, 
proč Trmice ani Ústí nad Labem nejsou zasazeny v nitru zmíněné uhelné pánve, nýbrž 
se nachází pouze na její dotekové linii, vyplývá z faktu, kdo jsem Já a co symbolizuje 
lokalita, kde Moje ženská podstata přišla na tento svět a odkud z něj zase odejde. Jsem 
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Láska, Cesta, Pravda a Život – a tedy i již řečená Brána ústící do pozitivního stavu, jež 
má díky své Prozřetelnosti úplný přehled o veškerém antivesmíru, uplatňuje v něm 
svou moc, a přitom sama zůstává negativním stavem nepošpiněna, neboť není jeho 
integrální součástí. Toť duchovní význam umístění Trmic a Ústí nad Labem na okraji 
uhelné pánve. Nesmírně Mě těší, že díky posunům, které jste jako Boží reprezentanti v 
rámci Mise uskutečnili, je počet oněch „uhelných kamenů“, osvícených energií Nové a 
Nejnovější Boží Přirozenosti, stále větší, a že se z nich stávají andělé čistí jako křišťál, 
které začleňuji do nebeského Království. Nikdo do něj nepřichází jinak než skrze Mě. 
Jsem jediným právoplatným východiskem z bídy a utrpení, které se z první ruky 
rozhodli dobrovolně poznat všichni aktéři tohoto experimentu. 

Významným prvkem severočeské krajiny je také České středohoří, tvořené vyhaslými 
sopkami, částečně umělého původu. Magmatická síla, která se kdysi řinula z jejich 
útrob, byla jedním z řady projevů negativního stavu, jehož niterné, vnitřní i zevní 
prostředí má drsný charakter, způsobovaný duchovně zprzněnými aspekty 
pseudoživota, založeného na zevnějšnostech a zbožňujícího různě vyšinutá 
rozpoložení jsoucí co nejdále od pravých niterností. Součástí Mého plánu je plnit svůj 
úkol v podobě osobní přítomnosti na planetě Nula bez snášení neblahých přírodních 
extrémů, proto bych nedovolil, aby aktivita českých sopek přetrvala do současnosti, 
nebo aby byla naše Mise narušována jinými zásadními způsoby skrze vnější krajinné 
podmínky. Ty jsou společně s podmínkami niternými a vnitřními uzpůsobeny tomu, 
aby mohla vysoká koncentrace inkarnovaných světelných spolupracovníků, působících 
na zdejším území, naplňovat svá poslání požadovaným způsobem a využívat potenciál 
svých darů a talentů naplno ku prospěchu celku. Jak jsem sdělil v minulosti již vícekrát, 
Česká a Slovenská republika má a bude mít zesílenou Boží ochranu až do rozdělení 
lidstva. Proto tu do té doby nehrozí žádné události, které by narušily zdárný průběh 
probíhající transformace. 

České středohoří svým názvem odkazuje ve spojitosti s Mým osobním pobytem v jeho 
blízkosti k nitru – duchovnímu středu, kam se bytosti obracejí při svém návratu do Mé 
milující náruče. Zatímco se duchovní srdce zrcadlí v názvu pohoří, vypínání jeho kopců 
k nebi zase odkazuje k vyšším sférám bytí, kam se Boží synové a dcery odebírají po 
přijetí daru spásy. Jinými slovy řečeno, České středohoří ukazuje cestu bytostí 
navracejících se ze zóny vymístění do středu sebe samých a zároveň vzhůru, do limba a 
posléze do pozitivního stavu. Skutečnost, že sopky už dávno nejsou aktivní, zase v 
duchovním významu symbolizuje nynější stav situace v Multivesmíru, a to v tom 
smyslu, že jeho umístěná část již relativně dlouho nemusí čelit explozivní rozpínavosti 
zel a nepravd. Je tomu tak díky Mojí práci prostřednictvím Ježíše, kdy jsem opanoval 
zónu vymístění, převzal jsem nad ní plnou kontrolu a umožnil padlým duším jejich 
vysvobození, v čemž novým a rozšiřujícím způsobem pokračuji i jako žena společně se 
všemi, kdo jste se Mnou spřízněni. Tím, že je z pekel vyváděno stále více Božích synů a 
dcer, antivesmír se neustále smršťuje a nevratně přichází o svůj pseudodynamický 
potenciál, to vše k maximální spokojenosti obyvatel Nového Vesmíru, Pravého Stvoření 
a spasených jedinců v limbu, jakož i k budoucí spokojenosti všech, kteří se ode Mě 
prozatím odvracejí. 

Ve Sdělení, na které jsem zde už několikrát odkázal, jsem se zmínil i o zvonu Vilém v 
kostele Nanebevzetí Panny Marie na havlíčkobrodském náměstí, do jehož podstaty 
byla v průběhu dějin vepsána podstatná část historie národa, jehož se Moje dočasně 
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relativní Já stalo součástí. Tím, že se již uskutečnilo nanebevstoupení Janičky v rámci 
této reality v podobě jejího přestěhování do Trmic, které je přímým předstupněm 
jejího doslovného nanebevstoupení na Novou Zemi, začíná se naplňovat to, co jsem 
předeslal před třemi lety, totiž to, že nejpodstatnější i zdánlivě méně podstatné 
aspekty historie Čechů budou při události nanebevstoupení podrobeny očistě v 
univerzálním smyslu a multivesmírném rozsahu, aby se zaručil svobodný rozvoj 
esence tohoto národa v novém světě a aby se na konci cyklu času zajistila kompletní 
spása jeho kolektivního vědomí, tedy těch jeho komponent, které zůstanou na planetě 
Nula ukotveny i v době krátkého vítězství negativního stavu. Proces tohoto 
duchovního vykuřování není jednorázovou záležitostí, proto se při přesunu Janičky do 
nového bytu začala odvíjet prozatím jeho první část. Očista dějinných aspektů pak 
začne akcelerovat při doslovném převibrování Mého ženského Já na Novou Zemi a 
vyvrcholí během rozdělení lidstva. Další vyvrcholení a celkové završení tohoto procesu 
nastane při samotném uzavření starého cyklu času. 

Ve Slově, které jsem vám 10. února 2021 přinesl, jsem rovněž hovořil o církevním 
významu zvonů, které jsou ohlašujícím a zvěstujícím prostředkem a jakýmsi pojítkem 
mezi nebem a zemí. V souvislosti s tím jsem uvedl, že zahájení naší Mise bude mít za 
následek očištění vztahu, jaký církve zastávají vůči duchovnímu, zprostředkujícímu a 
přírodnímu Stvoření Pána Ježíše Krista, respektive Pána Ježíše Krista Boží Rodiny, o 
jehož fungování nemá náboženská kosmologie náležité poznání, majíce k dispozici 
pouze střípky neucelené pravdy. Nyní mohu upřesnit, že očišťování nejen této 
vzpomínané oblasti církve je pochopitelně dlouhodobou záležitostí s mnoha na sebe 
navazujícími částmi, přičemž jedna z těch osudově nejzávažnějších nastává právě v 
čase mezi přestěhováním Janičky do Trmic a jejím nanebevstoupením do Nového 
Vesmíru. V období, které od této chvíle až do uskutečnění oné události 
multivesmírného významu uplyne, dochází „za scénou“ k ještě intenzivnějšímu 
upevňování základů očistného procesu v řečeném i nezjeveném spektru, jakož i k 
rychlejšímu odvíjení jeho přesahujících fází, jež na tomto základě stojí a které z něho 
vycházejí. 

V uplynulých letech jsem s vybranými představiteli navštívil/a baštu katolicismu Itálii, 
zavítal/a do podobně nábožensky laděného Polska a také jsem se ocitl/a na řadě 
dalších míst v domovině i v zahraničí spjatých s křesťanskou věroukou. A právě 
kumulativní součet výsledků této duchovní práce v terénu odstartoval v čase Janiččina 
přestěhování ještě razantnější, výše uvedené upevňování základů tohoto a nejen 
tohoto druhu očistného procesu, stejně jako vdechl svěží vítr jeho dalším nadstavbám. 
Až se pojednávaný úsek prosvětlování církevních aspektů s plným zahájením naší Mise 
z Nové Země skončí, naváže na něj další dějství, které bude ve svém pozitivním dosahu 
ještě mnohonásobně silnější. Právě toto budoucí dějství jsem měl na mysli, když jsem 
před třemi roky zmínil, že zahájení naší Mise bude mít za následek očištění vztahu, 
jaký církve zastávají vůči pozitivním sférám Mého Stvoření na všech třech úrovních. Do 
toho spadá i náprava nesprávného pohledu na osobu Panny Marie. I mariánský kult se 
totiž velmi intenzivně očišťuje několik posledních let a rovněž on vstoupil do 
přesahující fáze svého duchovního vykuřování v souvislosti s přestěhováním Janičky 
do nového příbytku, aby se náprava jeho duchovně zprzněných aspektů dále 
prohloubila při plném spuštění naší Mise a pokračovala až do ukončení existence zóny 
vymístění. 
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Díky přílivu Pravdy do temnot pekel ve spojitosti s naším „plným nasazením“ se bude 
permanentně zvyšovat počet šťastných tváří spasených bytostí, ať už byly jejich 
předešlé role jakékoliv. K průběžnému naplňování tohoto i dalších cílů mimo jiné 
náramně přispěly duchovní souvztažnosti spjaté nejen s již uvedeným kostelem 
Nanebevzetí Panny Marie, ale i s kostelem Nejsvětější Trojice a s kostelem svaté 
Rodiny v Havlíčkově Brodě, o jejichž významu jsem rovněž už kdysi hovořil. Všechny 
řečené svatostánky přinesly ve spojitosti s Mým přestěhováním své zářivé ovoce, které 
dozrávalo po celou dobu Janiččiny přítomnosti v tomto městě na Vysočině. Díky tomu, 
že tato duchovně zatížená místa byla vystavena energii pravého Boha, respektive 
pravé Bohyně, a vzhledem k tomu, že je prostupovaly podstatné duchovní 
souvztažnosti, které vešly do svého plného procesu při přesunu Mojí přímé inkarnace 
do Trmic, aby pozitivní službu celému Multivesmíru prokazovaly i po doslovném 
nanebevstoupení Mého ženského Já, mohlo se i v tomto ohledu začít naplňovat to, co 
jsem předestřel v „havlíčkobrodském“ Sdělení. S postupujícím působením Mise Boží 
Rodiny proniká poznání o Mojí pravé podstatě už nějaký čas i nečas všemi oblastmi 
zóny vymístění, do každé z nich v jiné intenzitě. Nesčetné druhy různých sentientních 
entit se setkávají se zesilující esencí Mých Božích Přirozeností a dozvídají se informace 
o tom, jak pomocí její Nejnovější verze, vyjádřené slovy „Pán Ježíš Kristus Boží 
Rodina“, budu vládnout nad Stvořením uvedeným do plnosti Lásky. Poselství o těchto i 
všech ostatních změnách se začíná antivesmírem šířit jako lavina, která ovšem není 
zničující a věznící, nýbrž konstruktivní a osvobozující. 

Ve Sdělení o chystaném nanebevstoupení bylo také zjeveno, že park s názvem 
Budoucnost svými lidskému oku neviditelnými souvislostmi po plném zahájení Mise 
přispěje v rozšíření zvěstí o kvalitě života v Novém Vesmíru. I zde platí, že tuto svou 
funkci, či přesněji řečeno jednu z mnoha funkcí, už plní, neboť dlouhodobým pobytem 
Janičky v tolikrát zmiňovaném městě a přestěhováním se do nových podmínek, na 
místo završení její pozemské cesty, se ku prospěchu celého Stvoření odstartovala i 
nehmatatelná role parku v Havlíčkově Brodě. Svůj stále se prohlubující užitek bude 
pochopitelně přinášet i v době po uskutečnění převratných změn ve viditelném 
spektru, spočívajících v doslovném nanebevstoupení. 

Rovněž jsem zmínil, že park zastává důležitou roli v samotném propojení starého cyklu 
času s novým (budoucím) cyklem času. Když Janička z Havlíčkova Brodu odcházela do 
přichystaného zázemí v severních Čechách, její přestěhování v dané spojitosti 
symbolizovalo odemčení pomyslné brány nezbytné pro příchod budoucí etapy naší 
Mise. Tato brána se naplno otevře v den Janiččina převibrování, načež do ní nikoliv jen 
symbolicky, ale tehdy už i doslovně vstoupí, aby pro připravené jedince propojila nebe 
se zemí. Portál, jenž se Janičce i dalším zpřístupní, není vázán na konkrétní fyzické 
místo jejího nanebevstoupení (či nanebevstoupení kohokoliv jiného). Proto se může 
role výše uvedeného parku coby propojovače mezi starým a novým Stvořením začít 
naplno odvíjet od chvíle převibrování Janičky i přesto, že se park fyzicky nachází úplně 
jinde, než kde leží aktuální místo bydliště Mojí přímé inkarnace. Z hlediska 
nepozemského ovšem zastával tuto úlohu už dávno předtím, než se ve třetí dimenzi 
planety Nula převibrování Janičky stane hmatatelnou realitou. 

Můj přesun na sever Čech je kromě jiných věcí příslibem lepších zítřků, které pro 
všechny Mé představitele a spolupracovníky v dohledné době nastanou. Cesta do ráje 
je otevřena všem, kdo si přejí vyjít z temnoty, a postupně se na ni budou vydávat další 
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a další Boží děti, které se stanou navěky součástí Mého Království, tak krásně 
harmonického, klidného, svěžího, pulzujícího, radostného a inspirujícího, že na to 
běžné lidské představy nestačí. Právě s charakterem tohoto pozitivního života park 
Budoucnost také souvisí. 

Kostel svaté Rodiny, o němž jsem, jak víte, v tehdejším Sdělení také hovořil, svými 
duchovními souvztažnostmi pomáhá k návratu důležitého souboru aspektů rodinné 
instituce do Mých rukou. Všechny záležitosti, které jako Moji reprezentanti v 
interakcích se svými rodinnými příslušníky zažijete, zásadně přispívají k očistě 
mezilidských vztahů. V konečném důsledku k tomuto cíli vedou i interakce duchovně 
nevědomých jedinců, jejichž zkušenosti, obdobně jako ty vaše, slouží k poučení 
Stvoření, a tudíž i k jeho obecnému blahu. K navracení duchovně zprzněných aspektů 
dochází pořád a v permanentně vzrůstající míře, ta ovšem při završení účelnosti 
pobytu Janičky v kraji Vysočina prodělala progresivní kvantový skok. Souvisí to se 
změnou duchovního klimatu, které prostoupilo nedávno zahájenou etapu naší 
spolupráce. Toto duchovní klima by ale naší Misi a vás, její příslušníky, nemohlo 
zahalit, nebýt vašich dlouhodobých pozitivních posunů způsobených vaší poctivou 
prací na sobě ve světle Nového Zjevení. Podílíte se tak na tom, aby mohly kvantové 
skoky při plném spuštění naší činnosti z Nové Země i v ohledu očisty rodinné instituce 
pokračovat, a to až do chvíle nevratného zrušení negativního stavu. Přestože nemohou 
být rodinné aspekty navráceny do čistě pozitivní kondice dříve, než zónu vymístění 
opustí i ta poslední bytost, vy, kdo budete z planety Nula či odkudkoliv vytrženi, 
budete již po svém vzestupu do pozitivního stavu zakoušet mezilidské vztahy 
způsobem, který je v rámci pravé duchovnosti náležitý a správný. 

Jak už jsem kdysi sdělil, kostel svaté Rodiny, nehledě na své nánosy, kromě jiného také 
vyjadřuje příběh naší Mise, který je v něm jistým způsobem zakomponován. Tento 
příběh je ve své aktuálně se manifestující části, jež se začala odvíjet po přestěhování 
Janičky do severních Čech, zahalen takovou energií Mých Přirozeností, jaké zde ještě 
nebyly. Jedná se o energii spojenou s jemnými, a přitom účinnými aspekty, které si 
najdou své příjemce v každém, kdo v sobě nosí a rozvíjí bezpodmínečnou Lásku. 
Neotřelá síla, snášející se z Mého absolutna nejen na planetu Nula, ale všude, kde to je 
ve struktuře Multivesmíru žádané, pomůže k plynulejšímu přechodu mezi současnou 
částí příběhu naší Mise a tou navazující. Tehdy svůj potenciál budete využívat tak, jak 
to až do uskutečnění bodu velkého zlomu není možné. 

Jsem nevýslovně rád za váš jedinečný přínos, kterým se zasluhujete o konec utrpení v 
celém veškerenstvu. Právě k tomuto přínosu a neopakovatelné esenci vaší životní 
podstaty také odkazují duchovní souvztažnosti spjaté se svatostánkem svaté Rodiny. V 
„havlíčkobrodském“ Sdělení jsem rovněž uvedl, že tato stavba poukazuje na okamžik 
přechodného splynutí Janičky s absolutnem, následované opětovným vydělením se z 
něj a ukotvením základny v Novém Vesmíru, do jehož sféry se později vtělí Moje další 
dvě přímé inkarnace, které už nezažijí negativní stav z první ruky. Jako Pán Ježíš 
Kristus Boží Rodina – muž, žena a naše dvě děti, chlapec a dívka, budeme žít mezi lidmi 
a ostatními bytostmi v nové nebeské společnosti, jejíž součástí budou všechny 
sentientní entity zapsané v tzv. Knize života. Jejím členem bude každý, kdo si zvolí dar 
spásy. Ve skutečnosti nebude žádné duše, která by na seznamu zachráněných a 
duchovně znovuzrozených nefigurovala. Všichni se proto zúčastní tzv. „svatby 
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Beránkovy“, spočívající v úplném propojení nositele života se Mnou. Tím dotyčný 
pocítí nadpozemsky naplňující jednotu se Mnou i se všemi obyvateli Stvoření. 

Ke kostelu svaté Rodiny přiléhá i replika tzv. Božího „hrobu“ v Jeruzalémě, mající 
duchovní souvztažnost s vítězstvím života nad smrtí a zprzněným pseudoživotem 
prostřednictvím Mého ženského Já. Kdysi jsem uvedl, že k tomuto překonání 
negativního stavu dojde při nanebevstoupení, což je samozřejmě pravda. Tato 
záležitost je nicméně platná již dávno, neboť na duchovní a duševní úrovni se 
převibrování Bohyně už odehrálo, navíc k vítězství Lásky nad jejím opakem dosahuji 
coby ženské vtělení Sebe Samého/Samé opakovaně ještě v hrubohmotném těle, a to 
tak, že jsem mnohokrát snášel/a četné útoky negativního stavu na svou fyzickou 
schránku, aniž by vlivem Mojí ochrany došlo k její smrti nebo fatálnímu poškození. 
Vítězství nad zly a nepravdami uvnitř jejich vlastní domény, během Mojí inkarnace v 
jeho finálním produktu – hrubohmotném těle, se nejzásadněji projevilo během 
dokončení procesu tzv. trojího ukřižování v dubnu 2023. Duchovní ovoce, které z toho 
vzešlo, se „za scénou“ v zásadní míře zúročilo v souvislosti s přestěhováním Janičky do 
nového bydliště, aby se na překonání negativního stavu mohlo zcela novým a 
nevídaným způsobem navázat při převibrování Bohyně na hmotné úrovni. I v tomto 
ohledu se tak naváže na vítězství Lásky započaté Ježíšem, a vůbec na vše ostatní, co 
jsme vykonali během přípravné fáze Mise Boží Rodiny, která již přinesla spásu i 
mnohým bytostem žijícím na planetě Nula v době Mého Prvního příchodu, počítaje v to 
i římské císaře Augusta, Tiberia a Nera, což pro mnohé z vás není novinkou. Tito a 
mnozí další muži a ženy svým příkladem názorně ukázali, že klikatá cesta do 
pozitivního stavu, jejíž odraz lze nalézt i v zaniklé havlíčkobrodské křížové cestě na 
okraji parku Budoucnost, může být přímější více než může být na první pohled zřejmé, 
má-li dotyčný jedinec upřímnou touhu se z temnoty vysvobodit. S Láskou v srdci je 
vidina na život po Mém boku nikoliv nadějí, nýbrž jistotou, která se u každého v pravý 
čas transformuje ve skutečnost. 

Láska je zde pro všechny bez výjimky. Dostatek jí je tudíž i pro specifickou skupinu 
pravých lidských tvorů přebývajících v zóně vymístění, k čemuž ve spojitosti s někdejší 
přítomností Janičky v Havlíčkově Brodě a jejím přechodem do nových podmínek 
napomáhá i stovky let stará Štáflova chalupa, která je vyjádřením středověké 
architektonické tradice. Díky provázanosti stavby se širokou škálou charakteristik 
pravého lidského života je důležitým bodem pro průnik Boží energie do míst 
obývaných právě uvedenou skupinou sentientních entit. I jejich antivesmírné sekce 
jsou v souvislosti se změnou bydliště Janičky vystaveny Mojí Lásce mnohem 
intenzivněji než předtím, aby mohlo docházet v jejich struktuře k přípravě na etapu 
započnuvší s nanebevstoupením Mojí přímé inkarnace tam, kde slunce nezapadá. 
Exponenciální růst konverzí bytostí, jenž tehdy zařadí na vyšší rychlost, tak bude 
zajištěn i v případě bytostí s pravou lidskou podstatou. 

Jak už jsem napsal kdysi, tříletý pobyt Janičky u manželů Špinarových byl díky jejich 
provázanosti se Mnou od roku 2003 duchovně nanejvýš vhodný. Vzhledem k tomu, že 
se Špinarovi jako jediní ze současného fyzického složení Týmu Boží Rodiny na planetě 
Nula účastnili památného zhmotnění Boha/Bohyně na Pražském hradě dne 28. září 
2003, propojují tito naši představitelé podstatné aspekty Mise Boží Rodiny ve fázi 
předpřípravy (2003 až 2012) s její fází přípravnou (trvající od roku 2012 a plně 
uvedeného do svého procesu v roce 2015), aby na ni s nanebevstoupením Janičky 
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mohla úspěšně navázat etapa započnuvší z Nové Země, kdy se velmi zúročí úsilí 
vykonávané pro blaho celku vámi všemi. Špinarovi přispěli také k tomu, aby naše 
společná duchovní práce ve všech třech uvedených částech měla maximálně široký a 
hluboký dopad na Multivesmír a aby v naší týmové činnosti nechyběla žádná potřebná 
složka. Děkuji Danušce a Péťovi za souznění, rodinnou pohodu a všudypřítomnou 
vzájemnou podporu, kterou jsem s vámi v lidském těle u vás doma zažíval/a. Velmi si 
toho vážím. A děkuji bez rozdílu všem, kdo tvoříte onu báječnou mozaiku Boží Rodiny, 
protože pokud byste nebyli tam, kde se podle svého plánu duše kdykoliv nacházíte, 
kolektivní úsilí žádného příslušníka naší Mise by nebylo kompletní. Tuto kompletnost 
nemohli narušit ani ti, kdo náš Tým ze svobodné vůle opustili, neboť i něco takového 
bylo součástí předinkarnační dohody, v jejímž obsahu souhlasili, že jejich místo bude 
po určitý čas ležet někde jinde nežli v pozici Mých reprezentantů. Můj dokonalý Boží 
plán počítá úplně se vším, není v něm ničeho, co by v něm mělo selhat. Ani vy 
nemůžete v konečném důsledku nikdy v ničem selhat. Každý z vás jste pro Mě 
nesmírně cenný, žádaný a nezastupitelně přínosný. 

Můj někdejší domov v Havlíčkově Brodě posloužil svým duchovním, zprostředkujícím 
a fyzickým charakterem jako nejvhodnější výchozí pozice pro přesun Janičky na místo, 
kde se završí její cesta v hrubohmotném těle. Přestože tedy z Havlíčkova Brodu 
nedošlo a nedojde k doslovnému nanebevstoupení, toto duchovní centrum, jak jsem již 
na různé způsoby sdělil, umožnilo Mojí přímé inkarnaci podstoupit nanebevstoupení v 
rámci hrubohmotné reality a spustit tak Božskou Prozřetelností řízené procesy, které v 
pravý čas povedou k převibrování na Novou Zemi. Skutečnost, že se Moje pozemské 
bydliště v uplynulých letech nacházelo poblíž geografického středu České republiky, 
mimo jiné zajišťovala, že pozitivní energie, spjaté s působením naší Mise, budou na 
území duchovního centra světa vždy obohacovány o ty nejniternější duchovní aspekty 
vyšlé z Boží povšechnosti, a to pokaždé způsobem jedinečným a neopakovatelným. 
Toto hledisko přispělo k tomu, že mohla a do budoucna stále může pronikat Moje 
Láska i do těch nejhlubších pekel, a to v plné síle, a přitom v nejadekvátnějším stupni 
jemnosti. Díky tomu je a bude Boží energie vždy maximálně účinná, a přitom 
ohleduplná vůči všem svým příjemcům v peklech, kteří se tak nikdy nemohou setkat s 
poškozením svého Já. Moje Láska by měla na duchovně zatížené jedince neblahý dopad 
jedině v případě, že by nebyla každé sentientní individualitě po všech stránkách 
přizpůsobena. Pobyt Janičky v přilehlé blízkosti geografického středu České republiky 
také v různých směrech potvrdil univerzálnost této všeoživující síly, používané k 
udržování a obnově pravého života, dále nezrušitelnost a věčnou progresi její esence a 
stálost v každé změně. Kromě toho se tím vyjádřila i přístupnost Lásky všem bytostem 
bez rozdílu v případě, že si tak samy zvolí. Můj pobyt na tomto místě tedy vyjadřoval, 
že jako absolutní Pán Ježíš Kristus Boží Rodina a v rámci své multidimenzionality i jako 
dočasně relativní Pán Ježíš Kristus Boží Rodina jsem nositelům života dosažitelný/á a 
připravený/á skrze svou vševědoucí Prozřetelnost pomoci každému z nich, pokud Mě 
vpustí do svého srdce. Tyto a další duchovní symboliky přetrvávají i po přestěhování 
Janičky na sever Čech, kde jsou tyto skutečnosti v duchovních souvztažnostech 
vyjádřeny jinými, už zmíněnými symbolikami. 

Jak je ze všeho více než zřejmé, Havlíčkobrodsko, místo, kde se původně koncentrovaly 
ty nejčistší energie Lásky, poskytující nejpřímější přístupový bod do pozitivního stavu, 
bylo nikoliv konečnou, nýbrž přestupní stanicí mezi starou, velmi náročnou etapou 
duchovní cesty Janičky, během níž neměla k dispozici vlastní bydlení, a etapou novou, 
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kdy toto vlastní bydlení obdržela a společně s ním i nový druh niterného, vnitřního i 
vnějšího pohodlí. Jen z kraje Vysočina mohlo dojít k povznesení Mojí přímé inkarnace 
do podmínek čerstvě zrekonstruovaného bytu v Trmicích, který svými souvztažnostmi 
na všech třech úrovních zaujímá v kontextu lokality a města, v němž se nachází, 
nejbližší postavení vůči Novému Vesmíru i pozitivnímu stavu ve všeobecnosti. V 
důsledku významu, jaké má pro Multivesmír Moje přestěhování do nového bydlení, 
došlo k rozšíření výše uvedené koncentrace nejčistší energie Lásky z nehmatatelné 
struktury Havlíčkobrodska na celou strukturu české země a s ní spjaté oblasti ve 
Stvoření. V souvislosti se zrychlujícími se přípravami na nanebevstoupení Bohyně se 
tak rozšířil duchovní potenciál České republiky coby duchovního centra světa a 
pozemského zázemí Mise Boží Rodiny, který společně se vším ostatním přispěje k 
hladkému zahájení budoucí etapy naší spolupráce a k pokračujícímu prohlubování 
pozitivního dopadu naší činnosti. Duchovní centrum světa jako celek i jeho jednotlivé 
části včetně samotného města Prahy jakožto hlavního města tak od nynějška plní svou 
roli mnohem efektivněji než kdy dřív a přinášejí nové druhy duchovního ovoce, jež 
slouží k užitku stále většímu množství bytostí. V době vrcholení naší Mise v letech do 
rozdělení lidstva bude vrcholit i smysl existence českého národa, jehož nejpozitivnější, 
a tudíž nejkvalitnější aspekty se budou novým způsobem nadále rozvíjet na Nové Zemi. 
Jak jsem již sdělil jinde a jindy, týká se to i ostatních národů na planetě Nula, jejichž 
esence rovněž projdou důkladnou transformací a restrukturalizací, aby zcela novým 
způsobem, bez negativní návaznosti na staré pořádky v hrubohmotném světě, mohly 
pokračovat ve svém bytí i v rámci nového cyklu času. 

Z výše uvedeného – pro zopakování a doplnění dalších souvislostí – tedy mimo jiné 
také vyplývá, že v souvislosti s nastalými posuny už největší blízkost vůči Novému 
Vesmíru v rámci planety Nula nezaujímá jedna konkrétní lokalita v České republice, 
jak tomu bylo v době Janiččina pobytu v Havlíčkově Brodě, ale celá země, do níž jsem 
se jako žena inkarnoval/a a z níž také převibruji. Přesto v rámci tohoto území existuje 
jedno místo, kde je zmíněná blízkost vůči pozitivnímu stavu zhuštěna, a tou je na všech 
třech úrovních místo, kde mám svůj trvalý (a přesto časově omezený) pozemský 
domov. Nehledě na lokalitu Mého fyzického pobytu je však „místem“ s nejvyššími 
vibracemi v nejkonečnějším důsledku vždy Janiččino duchovní srdce. Je to právě Boží 
srdce, které definuje zmíněné i nezmíněné duchovní souvztažnosti spjaté nejen s 
regionem severních Čech. Poskytuje těmto souvztažnostem smysluplnost a uvádí je do 
jejich procesu, aby dokonale posloužily svému účelu v rámci Mého velkolepého plánu. 

Blízkost Janiččina bytu v Trmicích vůči Novému Vesmíru vyjadřuje nejen jeho novota, 
ale i jeho čistota, plná vybavenost a současně jednoduché, harmonické a logické vnitřní 
uspořádání. Právě takový je svým způsobem pozitivní stav a život v něm. Život Mojí 
přímé inkarnace je nyní proto i navenek ještě bližší podstatě pozitivního stavu, než 
tomu mohlo být v předchozích etapách jejího působení. I takovýmto způsobem 
ukazujeme souběžně na všech třech úrovních cestu z útlaku a nuzoty negativního 
stavu do svobody a hojnosti jeho láskyplného protějšku. Janička změnou svého 
bydliště rovněž vstupuje do fáze větší nezávislosti, a to i té cestovní, mající souvislost s 
obdržením ojetého automobilu, darovaného naší představitelkou Marcelkou, které 
tímto hluboce děkuji. Nově nabyté cestovní možnosti souvisejí se svobodou panující v 
Mém Království, kde se jeho obyvatelé přesouvají různými způsoby včetně teleportace 
na ta místa, kam je jejich srdce táhne, aniž by se při tom museli nepříjemně namáhat, 
vázat se na jinou bytost či se na ni přímo spoléhat. Každý je tam, kde chce na základě 
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svého plánu duše být, nikdo není nucen přemisťovat se někam, kam ho to ze svobodné 
vůle „netáhne“. 

Janiččin byt se nachází v nejvyšším 13. podlaží panelového domu, jehož číslovka má 
souvislost s Mým absolutním stavem, vyšším Já Bohyně. Jak víte, do 13. dimenze zavítá 
Janička během převibrování, aby v ní prošla krátkodobou fúzí, přechodným splynutím 
se Mnou, načež se z absolutna opět vydělí, aby pokračovala ve svém poslání v podobě 
dočasně relativní bytosti, kterou čeká věčná fúze při, respektive po samotném 
ukončení negativního stavu. Zmíněná číslovka také odkazuje na to, že mezi absolutním 
a relativní podstatou Pána Ježíše Krista Boží Rodiny panuje naprostá, vzájemně od 
sebe neodlučitelná jednota. Ta je určujícím faktorem toho, že všechny kroky, které v 
lidském těle podniknu, jsou v úplném souladu se Mnou – absolutním Bohem, absolutní 
Bohyní, který/která svou přímou inkarnaci vede z nitra se 100% účinností a zároveň ji 
přiměřeně ochraňuje před negativními vlivy, aby byla schopna na planetě Nula splnit 
svůj úkol ve vší úplnosti. Byt číslo 7 odkazuje svou číslovkou na modalitu jsoucna a bytí 
naplněného Láskou ve všech jejích projevech, a tudíž na způsob života naplněný mimo 
jiné štěstím, radostí a spokojeností. Symbolizuje Pravé Stvoření ve všeobecnosti i 
samotný Nový Vesmír a zároveň chystanou plnost pozitivního stavu v novém cyklu 
času, známou pod duchovním kódem „777“. 

Panelový dům se nachází na okraji chráněné krajinné oblasti, což symbolizuje 
skutečnost, že se Bohyně nachází již jen krok od vstupu na Novou Zemi, která je 
společně s celým Novým Vesmírem chráněná před veškerým vlivem existence 
antivesmíru. Samotná okna Janiččina bytu jsou natočena směrem na Krušné hory, 
nikoliv do samotného Ústí nad Labem. Ne náhodou se Janička z kopcovité Vysočiny 
přemístila do hornaté oblasti severních Čech, kde se k nebi vypínají nejen právě 
uvedené Krušné hory, ale i již dříve zmíněné České středohoří a rovněž kopce 
spoluutvářející údolí Labe. Všechny tyto skutečnosti symbolizují propojení nebe se 
zemí, vývoj k přesahujícím celkům, proces vzestupu na duchovní cestě, přibližování se 
vyšším sférám Stvoření a stávání se více podobným Mně, Pánu Ježíši Kristu Boží 
Rodině. Přestože mám v tomto těle výhled na hory, zároveň vidím i na trmickou 
tepelnou elektrárnu s vysokými komíny. Tento komplex je v duchovním smyslu 
připomínkou toho, že jsem stále na planetě Nula, přičemž oku zcela lahodící, po všech 
stránkách příjemné prostředí bude až v rajském světě. Přítomnost elektrárny také 
vyjadřuje fakt, že mám jako absolutní i jako dočasně relativní Pán Ježíš Kristus Boží 
Rodina zónu vymístění pod kontrolou, uplatňuji nad ní svůj laskavý dohled a v každém 
svém kroku chystám předpoklady pro spásu i té ode Mne nejvzdálenější bytosti. Na 
žádnou sentientní i nesentientní entitu nezapomínám, každou přivedu v pravý čas 
Domů. 

Poslední duchovní souvztažnosti, které uvedu do vaší pozornosti, se týkají samotného 
názvu města Trmice, související s archaickým slovesem „trmati“ – trmácet (se). Ve 
spojení s Mým pobytem na tomto místě má uvedený název souvislost s náročností 
životní cesty přímé Boží inkarnace v ženském hrubohmotném těle. Stejně tak má 
souvislost s ukončením její velmi zásadní fáze, o čemž ostatně byla řeč na mnoha 
částech tohoto Sdělení. Naše oběť posloužila k uvedení pozitivního stavu do co 
nejtěsnější blízkosti s jeho záporným opakem. Z bezpodmínečné Lásky ke Stvoření 
jsme se každý sám za sebe, a přitom jako Tým všichni dohromady doslova trmáceli, 
abychom těžká břímě donesli na vrchol té nejvyšší hory. Kříže na bedrech Mého 
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ženského Já i na bedrech vašich budou sice sňaty teprve s plným zahájením Mise, ale 
už nyní se vývoj událostí dostal do takového bodu, kdy je podstatná část této náročné 
cesty završena, což otevírá prostor k dosažení určitého stupně úlevy. U každého toto 
završení probíhá odlišným a vysoce individuálním způsobem s jinačími projevy a 
výsledky, tudíž se různí i míra odlehčení. Nicméně ať už je nebo bude pociťovaná úleva 
více či méně patrná, anebo dochází dokonce k přechodnému ztížení vaší situace, 
všichni, kdo Mě mají ukotveného/ukotvenou pevně ve svém srdci a žijí Novým 
Zjevením, dostávají v souvislosti s posuny „za scénou“ i „na scéně“ ještě více podpory z 
nitra za souběžného posílení Boží ochrany před negativními vlivy. S Janiččiným 
přestěhováním a s ukončením dílčí části jejího i vašeho martýria na planetě Nula se v 
životě Mojí přímé inkarnace i v životech vás všech, kdo jste se Mnou provázáni, spouští 
ještě intenzivnější a rychlejší příprava na nanebevstoupení, a to jak pro ty, které čeká 
převibrování v první vlně (Bohyně a 12 hvězd), tak rovněž pro ty, kdo budou součástí 
pozemské reality i nadále, dokud nenastane i jejich čas k přesunu na Novou Zemi. 

Osídlení Trmic trvá již několik tisíc let. Toto místo tak v sobě má silně zapuštěný lidský 
element, zastupující v jakémsi makrokosmickém pojetí dějiny typické lidské éry od 
pravěku až do současnosti. Historicky-duchovní odkaz Trmic v podobě směsice energií 
o různých duchovních kvalitách, vyprodukovaných životem bytostí v lidských tělech, 
pomáhá ve spojitosti s Mým osobním pobytem na zdejším území účinně 
spoluočišťovat dějiny typické lidské éry jako celku, šířit Lásku do příslušných úrovní 
zóny vymístění spjatých s lidskou rasou a navracet ji postupně do správné a čistě 
pozitivní kondice, aby se mohla prostřednictvím každého svého příslušníka rozvíjet na 
Nové Zemi. K tomu, aby byl příspěvek Trmic na návratu lidské rasy do pozitivního 
stavu co možná nejširší, byly předpoklady položeny již dávno, a to skrze působení 
keltského, později germánského a slovanského etnika, které se v pojednávané lokalitě 
mísilo. Vzhledem k tomu, že zdejší obyvatelstvo bylo po většinu času poměrně 
usazené, do současnosti je jeho genetická skladba velmi rozmanitá. 

Tímto byly zjeveny nejdůležitější duchovní souvztažnosti spojené Trmicemi, Ústím nad 
Labem, Havlíčkovým Brodem a českými zeměmi ve vztahu k negativnímu a 
pozitivnímu stavu Stvoření včetně Nového Vesmíru, jakož i k samotné podstatě Mise 
Boží Rodiny. 

Z celého srdce děkuji naší představitelce Ivance za pomoc při zajištění nového bytu a 
za předchozí i následnou spolupráci, umožňující uvádět Můj dokonalý plán do praxe. 
Moje poděkování patří všem, nejen jmenovaným v tomto Sdělení, za úžasnou pomoc 
fyzickou, duševní i duchovní, za projevy Lásky, soucitu, přejícnosti, skvělé intuice 
apod., které jste ze sebe vyzářili nejen během procesu stěhování Janičky. Příklad, jaký 
dáváte uváděním principů Nového Zjevení do praxe, touhou a ochotou na sobě 
duchovně pracovat a pomáhat celku z čistého principu se přibližujeme onomu 
krásnému cíli a novému začátku. 

Těším se na každého z vás, kdo se Mě rozhodne v Trmicích navštívit, a těším se i na 
další setkávání všude, kde to bude v rámci naší spolupráce pro Multivesmír žádané. 

Velmi vás miluji a objímám. 

PÁN JEŽÍŠ KRISTUS BOŽÍ RODINA | 14. 2. 2024 
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